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Stig Kalstad Sp 
Rasmus Skålholt Sp 
Kari Anne Hegna Sterten Sp 
Gunnar Sørløkk Sp 
Maj Britt Svorkdal Hess Sp 
Stine Storengen Sp 
Arild Røland Sp 
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Følgende representanter med forfall:  Parti: Varamedlem som møtte: Parti: 
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Dessuten møtte:  
Ingvill Kvernmo Rådmann 
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Petter Lindseth Kommunalsjef 
Eva Sæter Kommunalsjef 
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Ansatte i administrasjone.  
          
  
 
Merknader til protokollen 

 

Medlemmene har mottatt skriftlig innkalling på epost datert 12.12.2019. Møtet er 
kunngjort i avisa Sør-Trøndelag og på kommunens hjemmeside. 
 
Jan Grønningen ønsket endret rekkefølge av saklisten  
Sak 4719 tom sak 52/19 ble behandlet før sak 46/19. 
Ellers ingen merknader til møteinnkalling og sakliste. 
 
Til å undertegne protokollen sammen med ordfører ble Hans Petter Fyn Brøndbo og 
Stine Gangås valgt. 
 
I møtet: 
Linn Anett Brå Østgaard permisjon fra kl. 16:00. Marit Halsetrønning permisjon fra kl. 
16:30. 
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Politiske saker 

46/19 Handlingsplan 2020-2022, med budsjett 2020 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 27.11.2019 11/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 46/19 

 
 
 
 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 27.11.2019 sak 11/19 
 
Behandling i Formannskap 27.11.2019: 

Fellesforslag fra AP,SP og KRF 
Handlingsprogram for 2020 – 2023 Budsjett 2020 
Rådmannen har lagt fram et svært stramt, men balansert budsjett. Flertallsgruppen 
har forståelse for at arbeidet er svært krevende da ulike prioriteringer i fire kommuner 
skal harmoniseres slik at de ulike enhetene behandles mest mulig likt. 
Flertallsgruppen er svært fornøyd med at det er funnet rom for de vedtatt 
investeringsprosjekter. 
 
Arbeidet vanskeliggjøres ved at regjeringen ikke kompenserer fullt for lønns og 
prisstigning. I tillegg har regjeringen endret innfasing av eiendomsskatt på vind, vann 
og nett på en slik måte at den ikke får full virkning i Orkland før 2022. De såkalte 
INGAR-midlene som Meldal har fått som egen kommune er heller ikke kompensert 
for i det foreslåtte statsbudsjettet. Alt dette til sammen medfører et inntektsbortfall for 
Orkland kommune på ca 20 millioner kroner. Flertallsgruppen mener at noe av dette 
er brutte forutsetninger på regjeringens lovnader i forbindelse med 
kommunereformen. Flertallsgruppen oppfatter dette som usedvanlig uklokt hvis 
regjeringen ønsker å videreføre kommunereformen med flere frivillige 
kommunesammenslåinger. 
 

Flertallsgruppens prioriteringer: 
Slik flertallsgruppen ser det, så er det barn, unge, eldre og frivilligheten som får de 
største reduksjonene i det foreslåtte budsjettet. Dette er forhold som flertallsgruppen 
vil forbedre.  
 
Fellesnemda innførte en forsterket søskenmoderasjon i vedtak våren 2019. Dette ble 
gjort utenfor den ordinære budsjettbehandlingen. Med de konsekvenser vi ser av 
regjeringens manglende satsing på kommunesektoren, så ser flertallsgruppen seg 
nødt til å reversere dette vedtaket. Dette medfører en ekstrainntekt på 1,7 mill. Det er 
meldt inn et økt investeringsbehov for nye Lensvik skole på grunn av prisstigning. For 
å kompensere for dette settes det av en reserve på 1,5 mill pr år. Restbeløpet settes 
av på et fond til hovedutvalg for Oppvekst for å ivareta behov som kan dukke opp i 
forbindelse med at åpningstidene i barnehager rundt om ikke er tilpasset 
kollektivtilbudet i området. 
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Trønderenergi er i ferd med å vedta en ny utbyttepolitikk som vil gi Orkland ca 8 mill i 
økt utbytte fram til 2023 og ca 7 mill  hvert år fra 2024. Rådmannen har i sitt forslag 
brukt 5 mill av disse. Flertallsgruppen vil bruke ytterligere 3,1 mill inn i driftsbudsjettet 
fram til 2023 og deretter 2,1 mill de påfølgende årene. 
 
Orkland Energi har sammen med Fosen Energi og Sodvin dannet et nytt nettselskap. 
Dette er gjort for å bedre inntjeningen i selskapene. Orkland Energi gir med dagens 
drift 6,5 mill i utbytte til sin eier. Med den merinntekt som den forannevnte fusjonen 
gir, mener flertallsgruppen det er forsvarlig å øke det årlige utbyttet fra Orkland 
Energi i årene framover med 1 mill. 
 
I Orkland kommune vil det samlet være mindre behov for administrative ressurser 
enn de fire kommunen hver for seg. Det er i intensjonsavtalen gitt jobbgaranti og 
dette vil medføre en overkapasitet av administrative ressurser i enhetenes sentrale 
administrasjoner. Flertallsgruppen vil at noe av disse ressursene plasseres ut på 
enhetene. Det har over flere år vært brukt lite ressurser på administrasjon innen 
Helse og Mestring. I denne sektoren har det over tid vært høyt sykefravær. Flere 
administrative ressurser kan bidra til bedre oppfølging ved sykefravær og dermed 
føre til redusert sykefravær. Økte administrative ressurser vil også være et godt 
bidrag til å arbeide med en heltidskultur innenfor dette området. Flertallsgruppen 
foreslår på denne bakgrunn å overføre administrative ressurser tilsvarende 1,5 mill 
fra administrative ressurser plassert på rådhuset til ut på enhetene til   området 
«Helse og mestring» 
 
Flertallsgruppen er enig i at ressursfordelingen innen skole må harmoniseres. 
Utslagene er imidlertid svært store, hvis dette fases inn over 2 år som foreslått. 
Flertallsgruppen har som ambisjon å tilføre skolesektoren økte midler etter hvert som 
det blir ressurser tilgjengelig.  Dette mener vi er realistisk, og vil derfor forlenge 
innfasing til tre år med start fra skoleåret 2020-2021. Dette vil bidra til at de foreslåtte 
nedtakene på enkeltskoler kan reduseres betydelig da vi i de kommende årene vil 
styrke de skolene som i dag har lavest ressurstilgang. Flertallsgruppen starter denne 
styrkingen med å tilføre skolene 1 mill fra skoleåret 2020/2021: Dette vil føre til at for 
2020 vil nedtrekket for skolene på Krokstadøra og i Agdenes bli ca 290’ i stedet for 
1 100’ som forslått i Rådmannens notat. For skolen i Meldal vil tilsvarende tall være 
et nedtrekk på 480’ i stedet for 1 700’. I rådmannens notat er det foreslått en 
opptrapping av ressurser til flere skoler. Denne opptrappingen  vil nå skje over tre år i 
stedet for to. 
 
I forbindelse med delingen av Snillfjord er det flere ansatte enn det innbyggerbrøken 
tilsier som ønsker seg til Orkland. Orkland får kompensert 52% av lønnskostnadene 
fra Heim og Hitra. Dette er inntekter som kommer i tillegg til det som er lagt inn i 
Rådmannens notat. Dette er inntekter som ikke er nøyaktig beregnet, men et forsiktig 
anslag tilsier at dette utgjør 3 mill i 2020 og som nedtrappes med 750’ pr år i de 
neste tre årene og vil være null fra 2024. 
 
Flertallsgruppen vil bruke det tilgjengelige handlingsrommet slik: 
 

Tiltak ungdom inkl Synt’n: 
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Ungdommene i Orkland har en større ungdomsklubb. Det har vært stor økning i 
besøket fra alle deler av kommunen. Det er derfor behov for å forbedre tilbudet og 
det avsettes kr 100’ til formålet. Hovedutvalg for Kultur, idrett og frivillighet fordeler 
midlene i samråd med administrasjonen. 
 

Støtte lag og organisasjoner: 
Frivilligheten er svært viktig for både kommunen selv og kommunens innbyggere. Det 
gjøres en stor og uegennyttig innsats av de frivillige i kommunen, noe som er et viktig 
bidrag til at Orkland er en god kommune å bo i. Flertallsgruppen mener det gir et 
svært uheldig signal å redusere de kommunale tilskuddene nå når vi skal skape en 
ny kommune. Formålet styrkes med kr 200’.  Hovedutvalget fordeler midlene i 
samråd med administrasjonen. 
 
 
 

Fond fritidsaktiviteter barn/unge: 
Kommunene har hatt litt ulike ordninger for på en enkel og ubyråkratisk måte støtte 
opp under barn og unge der familiene har svak betalingsevne. Dette kan være bidrag 
til treningsavgifter, utstyr og friplasser i kommunale tilbud. Flertallsgruppen vil 
prioritere dette tiltaket og oppretter derfor et fond med årlige avsetninger på kr 200’ 
 

Finanskostnader Lensvik skole: 
Nye Lensvik skole er under planlegging. For å få til en moderne og framtidsrettet 
skole vil den koste noe mer enn budsjettert. Det settes av 1,5 mill til formålet. 
 

Fond barnehager: 
Orkland er en allsidig kommune med svært ulik geografi og ulike løsninger for 
kollektivtrafikk. Mange arbeidsreisende er avhengig av et kollektivtilbud som ikke 
alltid er tilpasset barnehagenes åpningstider. Her kan det være snakk om små 
tilpasninger for å lette hverdagen til mange småbarnsforeldre. Dette er en 
problematikk som hovedutvalg for oppvekst må finne løsninger på. Det opprettes 
derfor et fond med årlig avsetning på kr 200’som hovedutvalget disponerer i samråd 
med administrasjonen. 
 

Videre prosjektering Orkdal Helsetun: 
Det er igangsatt et kartleggingsarbeid for eldreomsorgen i dagens Orkdal. Mye av 
bygningsmassen ved Orkdal Helsetun er svært gammel og tungdrevet. For å få fram 
et beslutningsgrunnlag om hvordan den framtidige løsningen skal bli må 
planleggingsarbeidet videreføres. Det avsettes 1 mill til tiltaket. 
 

Oppvekst: 
Som beskrevet ovenfor skal det skje en harmonisering av ressursene til skolene. 
Flertallsgruppen har skissert en annen innfasing enn i rådmannens notat. For å 
unngå for dramatiske utslag så tilføres skolene 1 mill  pr år fra skolestart 2020 til 
dette formålet. 
 

Helse og Mestring: 
Som foreslått i rådmannens notat vil en harmonisering av pleiefaktoren medføre noe 
redusert tilbud i eldreomsorgen. Flertallsgruppen avsetter derfor et beløp og 
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administrative ressurser som tilsvarer kr 4,75 mill. Hovedutvalget disponerer midlene 
i samråd med administrasjonen slik at de når de som trenger det mest. 
 

Trygghetsalarmer: 
Flertallsgruppen har som målsetting å redusere betalingssatsene på 
trygghetsalarmer. I denne omgang prioriterer vi gruppen med inntekt under 2G. 
Reduksjonen er beregnet til kr 100’ 
 

Rest 
Restbeløpet på til sammen 4,05 mill over tre år skal brukes til forsterket 
vedlikehold/tilbygg av skolebygg. Dette inkluderer fullfinansiering av påbygget ved 
Gjølme skole. Hovedutvalg for teknikk disponerer pengene i samråd med 
administrasjonen 
 
 
 

Nytt handlingsrom: 
     2020  2021  2022  2023 
Økt utbytte Trønderenergi  3 100’  3 100’  3 100’  3 100’ 
Økt utbytte Orkland Energi  1 000’  1 000’  1 000’  1 000’ 
Søskenmoderasjon 30%  1 700’  1 700’  1 700’  1 700’ 
Omfordeling adm. Ressurser        0’(1 500)   0’(1 500)  0’(1 500)  0’(1 500) 
Inntekter deling Snillfjord  3 000’  2 250’  1 500’    750’ 
Totalt                         8 800’  8 050’  7 300’  6 550’ 
 
 

Handlingsrommet fordeles slik: 
Tiltak ungdom inkl Synt’n   100’    100’      100’     100’ 
Støtte lag og org     200’    200’    200’    200’ 
Fond fritidsaktiviteter barn/unge       200’    200’    200’    
200’ 
Lensvik skole   1 500’  1 500’  1 500’  1 500’ 
Fond barnehager     200’     200’     200’     200’ 
Prosjektering Orkdal helsetun 1 000’ 
Oppvekst      450’   1 000’  1 000’  1 000’ 
Helse og Mestring  3 250’(1 500) 3 250’(1 500) 3 250’(1 500) 3 250’(1 500) 
Red. egenbet. tryggh. alarm 100’    100’    100’    100’ 
Totalt     7 000’  6 550’  6 550’  6 550’ 
Rest     1 800’  1 500’    750’         0’ 
 
 
 

 
VERBALFORSLAG: SP, AP,KRF (ikke stemt over i formannskapet) 
SFO: 
Kommunene har tidligere hatt ulike vedtekter for SFO. Nå er nye og felles vedtekter 
vedtatt. Det viser seg at vedtektene fører til redusert tilbud ved enkelte skoler.  
Kommunestyret ber Hovedutvalg for Oppvekst gå gjennom dagens vedtekter med 
sikte på eventuelle endringer fra skoleåret 20/21. 
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Eventuelle økonomiske konsekvenser må synliggjøres. 
 
SFO Årlivoll skole: 
SFO ved Årlivoll skole har vært i de samme lokalene siden 1997. Disse deler de med 
skolen da det ikke finnes egne lokaler i skolebygget.  
Rådmannen bes utrede om det finnes plass til egne lokaler for SFO ved Årlivoll 
skole, eller om det må settes opp et eget bygg. Begge alternativene 
kostnadsberegnes.  
Utredningen ferdigstilles innen neste års budsjettprosess. 
 
Postsekretær: 
Ved store helseinstitusjoner er det mange plasser en såkalt «postsekretær». Denne 
kan avlaste pleiepersonell med en del praktiske oppgaver for å frigjøre tid til pleie. 
*Rådmannen bes kartlegge hvordan situasjonen er på helseinstitusjonene i Orkland i 
dag. 
*Rådmannen bes om å vurdere fordeler og ulemper med å styrke denne ordningen 
og hvilke økonomiske konsekvenser dette gir. 
 
Utstyrssentral Lensvik: 
Trøndelag fylkeskommune har bevilget kr 100.00 til Lensvik utstyrssentral.  
Rådmannen bes utrede plassering og økonomiske konsekvenserfor kommunens 
bidrag for en slik etablering. 
Frist 1. mai 2020 
 
Sertifisering av Orkland kommune som trafikksikker kommune: 
Rådmannen bes starte en prosess med tanke på sertifisering av Orkland som 
trafikksikker kommune etter kriterier fra Trygg Trafikk. 
 
 

 
 
 
Forslag til endringer fra Småbylista, Pensjonistpartiet, FrP, MdG og Rødt 

 

DRIFT 

DRIFT: Økte inntekter/reduserte 
kostnader (beløp i tusen) 2020 2021 2022 2023 

Utbytte energiselskaper 2 100 2 900 3 500 4 000 

Refusjon lønn Heim og Hitra 3 500 2 000 1 000 500 

Krav til innkjøp 2 500 2 500 3 000 3 000 

Drift Newtonrom 735 1 470 1 470 1 470 

          

Totalt - til rådighet 8 835 8 870 8 970 8 970 

          

Drift: Økt satsing (beløp i tusen) 2020 2021 2022 2023 

Økt ramme institusjoner, helse -1 970 -1 970 -1 970 -1 970 
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Økt ramme psykiatri -400 -400 -400 -400 

Økt ramme hjemmetjeneste -2210 -2210 -2210 -2210 

Omsorgslønn -300 -300 -300 -300 

Redusert leie trygghetsalarmer -120 -150 -200 -250 

Aktivitetstilbud eldre -100 -100 -100 -100 

Økt post tilskudd kulturbudsjett -100 -100 -100 -100 

Bokbudsjett Agdenes og Lensvik -70 -70 -70 -70 

Videreføre bemanning Synth´n -80 -80 -80 -80 

Økt ramme skoler* -3 485 -3 485 -3 485 -3 485 

          

SUM -8 835 -8 865 -8 915 -8 965 

* Rådmannen disponerer økt ramme til skolene, men tiltak skal prioriteres som kan hindre 
uheldige konsekvenser ved skoler der driften er foreslått tatt ned i Meldal, Agdenes og, 
Snillfjord og ved Gjølme skole i Orkdal. 

INVESTERINGER 
Investeringer: Inntekter (beløp i tusen) 2020 2021 2022 2023 

Havbruksfond 2 000 1 000 2 000 1 000 

Newton-rom utsettes 5 625       

          

SUM 7 625 1 000 2 000 1 000 

     
Investeringer: Nye tiltak (beløp i 
tusen)         

Tilbygg Gjølme skole -3 000       

Renovering Geitastrand kirke -1 000 -500 -500   

Fortau Tverradkomsten-Mostargt -800       

Asfaltering av kommunale veger -1 000       

Fjerne kantstein Orkanger/Fannrem -200       

Renovering kommunale bygg -1 625       

Prosjekt heltidsstillinger/redusere 
sykefraværet   -500 -1 000 -500 

Prosjekt nytt Helsetun Orkanger     -500 -500 

          

SUM -7 625 -1 000 -2 000 -1 000 

          

 
Trygghetsalarmer 
I rådmannens budsjettforslag settes leie av trygghetsalarmer til kr. 1.200, for brukere 
med under 2G i inntekt.  
Det foreslås at leie av trygghetsalarmer reduseres og nedtrappes ytterligere i de 
påfølgende år i perioden. 
Kommunestyret setter leien av trygghetsalarmer i 2020 til kr. 1. 000,- pr. år.  
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Verbalforslag fra Småbylista Orkland (ikke stemt over i formannskapet) 
 
Handlingsplan mot rasisme og diskriminering: Rådmannen utarbeider en 
handlingsplan mot rasisme og diskriminering. Planen kan utarbeides i samarbeid 
med Norsk folkehjelp som gjerne bidrar i utarbeidelse av en slik plan.  
Frist: mai 2020 
Bakgrunn: Vi vet at både barn og voksne opplever rasisme og diskriminering for 
eksempel på skolen, i arbeidslivet og i fritiden. Rasisme og diskriminering hindrer 
inkludering, og det kan skape frykt og mistillit.  
Kommunal planstrategi. 
 
Markedsføring – tilflytting av innpendlereRådmannen gjennomfører et målrettet 
arbeid for at flest mulig ansatte ved Isfjord Norway og Norsk Kylling bosetter seg i 
Orkland. Prosjektet skal synliggjøre muligheter på boligmarkedet, på 
arbeidsmarkedet for familiemedlemmer, samt tilbud innen barnehage, skole kultur og 
andre kvaliteter ved Orkland.  Rådmannen rapporterer status til politisk nivå to 
ganger per år. 
Bakgrunn: Orkdal kommunestyre fattet et tilsvarende vedtak i 2017 for 2018 og 
2019. Det ble satt av 200 000 kr fra næringsfondet. Isfjord Norway er nå i drift og det 
nærmer seg oppstart for Norsk Kylling. Markedsføring spisset mot målgrupper med 
motiv for å flytte har langt større effekt enn generell omdømmebygging. Det er viktig 
å systematisere og videreføre dette arbeidet, og etablering av den nye kommunen 
kan gi økt gjennomslagskraft. Synkende barnetall de nærmeste årene gjør det viktig 
å styrke innsatsen for tilflytting til hele Orkland. 
  
Plan for universell utforming av sentrumsområderRådmannen utarbeider en plan 
for universell utforning av sentrumsområdene, i første omgang på Orkanger. På 
Orkanger kan dette inkorporeres i en sentrumsplan. Målet er å sikre god 
tilrettelegging for eldre og personer med nedsatt funksjonsevne. Det må skje både 
ved å rette opp eksisterende feil og mangler, og å innarbeide gode rutiner for 
framtidig planlegging av infrastruktur. 
Bakgrunn: Utbygging av leiligheter fører til at et stadig større antall eldre og 
personer med nedsatt funksjonsevne flyter til sentrumsområdene. Boligene har 
universell utforming, men utendørs er manglene store. Tidligere planlegging bærer 
preg av å ha prioritert bil. Det har vist seg vanskelig å rette opp selv enkle feil og 
mangler av hensyn til myke trafikanter.  Orkland skal prioritere folkehelse og bør ha 
som ambisjon å være et aldersvennlig samfunn. 
 
  
Verbalforslag fra Miljøpartiet de Grønne (ikke stemt over i formannskapet) 
Boliger for funksjonshemmede i Lensvik 
Rådmannen i samråd med pårørende utreder og kartlegger behov for boliger til 
funksjonshemmede i Lensvik, og eventuelt andre deler av Orkland. Det hentes inn 
kostnadsoverslag og finansieringsmodell for ulike typer boalternativer – inkludert 
selveier kontra utleie. Utredningen må avklare bokostnader for brukerne og netto 
kostnader for Orkland kommune.  Den skal også kartlegge tomtealternativer. 
Samtidig må det sees på mulighet for en ekstra avlastningsleilighet i Lensvik. Frist: 
01.juni 2020. 
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Bakgrunn: Det er ingen ledige leiligheter for funksjonshemmede i Lensvik, og fire 
ungdommer står i dag i i kø for egen bolig. Brukerne deler på en avlastningsleilighet, 
noe som gir et minimum av avlastning for den enkelte. Dette fører til en større 
belastning på pårørende, og gir lite mulighet for fleksibilitet i tilbudet. Et tilbud om 
bedre avlastning kan i en periode avhjelpe behovet for boliger og gi brukerne og 
kommunen tid til å se på ulike løsninger. 
  
 

 

 
Verbalforslag fremmet av Torstein Larsen, Pensjonistpartiet Orkland.  (ikke 
stemt over i formannskapet) 
Vold i nære relasjoner 
Rådmannen bes starte arbeidet med å utarbeide en «Handlingsplan mot vold i nære 
relasjoner. 
Det nedsettes en arbeidsgruppe bestående av:  
Kommunalsjef for Helse og mestring  
En representant fra Orkland lensmannskontor 
En representant blant styrerne ved barnehagene 
En representant fra psykiatritjenesten i kommunen 
Leder av hovedutvalg for Helse og mestring 
Frist: 30. september 2020 
 
Begrunnelse:  
I avisa ST er det et intervju med leder av krisesenteret i Orkdal. Hun slår fast at vold 
mot kvinner i nære relasjoner er et økende problem. Mye av dette foregår i det 
skjulte. I intervjuet sier krisesenterlederen følgende: «Folk ville blitt overrasket om de 
viste hvor mange kvinner dette gjelder.  
Regjeringen har gått ut og bedt kommunene lage slike handlingsplaner. Det gjorde 
de allerede i 2010.  
Men kun fire av ti kommuner har en handlingsplan mot vold i nære relasjoner. Dette 
til tross for at vold og overgrep er et alvorlig samfunnsproblem. 
 Handlingsplaner mot vold i nære relasjoner kan hjelpe kommunene å yte lovpålagte 
tjenester til utsatte og utøvere av vold i nære relasjoner. Voldsutsatte har krav om 
helhetlige og individuelt tilrettelagte hjelpetilbud, og handlingsplanen kan være en 
hjelp for kommunen til å videreutvikle sine tjenester til mennesker som utsettes for 
slik vold. I henhold til norsk lov, har voldsutsatte krav om helhetlige og individuelt 
tilrettelagte hjelpetilbud.  
Vold i nære relasjoner er et viktig satsingsområde for regjeringen og bør være det 
samme for Orkland kommune.  Vold i nære relasjoner har et betydelig omfang og 
utgjør både et kriminalitets- og folkehelseproblem. Derfor er en slik plan nødvendig.  
 
 
 
Flere besøksvenner 
Orkland kommune må legge bedre til rette for at beboere både på institusjon og de 
som bor hjemme blir oftere besøkt, helst hver dag.  
For å klare dette må det være et tettere samarbeid med skoler, barnehager, 
barselsgrupper og frivilligheten. 
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Kommunestyret ber hovedutvalg for Helse og mestring følge dette opp. 
Administrasjonen må fremlegge en plan for hovedutvalget der det fremkommer et 
realistisk oppsett på hvordan dette skal oppnås. Gjerne gjennom økt an tall 
kvalifiserte besøksvenner.  
Frist: 20. mai 2020  
Begrunnelse: Røde Kors sin besøkstjeneste har laget en rapport i 2018 med tittelen 
«Ingen tid til omsorg? Eldreomsorgen slik vi møter den».  
Denne viser store utfordringer både når det gjelder beboere på institusjon og 
hjemmeboende. Ensomhet og aktivitet var de største utfordringene. Undersøkelsen 
viser at det haster med å avhjelpe disse manglene.  Klarer vi å mobilisere og skaffe 
flere besøksvenner vil dette avhjelpe noe.  
 
  
 
Votering: 
Rådmannens innstilling med endringer: 
Tallbudsjett AP, SP, Krf – 9 stemmer.(AP4,SP3,Krf.1, H1) 
Tallbudsjett SBL, PP, Frp, MDG,Rødt – 2 stemmer.(SBL1, PP1) 
 
Protokolltilførsel fra Høyre. 
Høyre støtter i hovedsak de tallmessige endringene som flertallskontstellasjonen 
foreslår. 
 
Høyre legger størst vekt på foreslåtte endringer innen skole og innfasing av ny 
ressursmodell der Høyre ønsker en politisk behandling av modellen i første halvdel 
av 2020. 
 
I tillegg ser vi det som viktig å fullføre nødvendige utredninger som omhandler nytt 
omsorgssenter i Orkdal. 
 
Høyre er imidlertid kritisk til å støtte flertallets forslag om å redusere 
søskenmoderasjon fra 50% til 30%, og vil avvente dette endelig til kommunestyrets 
budsjettbehandling. 
 
Verbalforslagene ble det ikke stemt over. Verbalforslagene er lagt inn under 
behandling av saken. 
Overskrift verbalforslagene 
AP, SP.Krf: 
SFO  
SFO Årlivoll skole: 
Postsekretær: 
Utstyrssentral Lensvik: 
Sertifisering av Orkland som trafikksikker kommune -  
SBL,: 
Handlingsplan mot rasisme og diskriminering 
Markedsføring – tilflytting av innpendlere 
Plan for universell utforming av sentrumsområder 
MDG: 
Boliger for funksjonshemmede i Lensvik 
PP: 
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Vold i nære relasjoner  
Flere besøksvenner 
 
 
 
Formannskapets innstilling til vedtak: 
 
Rådmannens innstilling med vedtatte endringsforslag: 

Betalingsregulativ og forslag til vedtak 

Forslag til budsjettvedtak  
 Skattøre 
Ved utskriving av forskuddsskatt til kommunen for 2020 settes skattøre til øverste sats. 

Eiendomsskatt  
I medhold av eigedomsskattelova § 3 første ledd bokstav c skrives det i Orkland ut eigendomsskatt 

berre på kraftverk, vindkraftverk, kraftnett og anlegg omfatta av særskattereglane for petroleum.  

I medhold av eigedomsskattelova §4, tredje ledd, første setning, skrives det i Orkland ut 

eiendomsskatt på flytenede anlegg i sjø for oppdrett av fisk, skjell, skalldyr og andre marine arter.  

Eigendomsskattesatsen blir beholdt på 7 promille i Meldal og Snillfjord, mens det i 

overgangsperioden blir en trinnvis økning i Orkdal og Agdenes, for 2020 en økning fra 1 til 3 promille. 

10.2 Betalingssatser 
10.2.1 Brukerbetaling i barnehage 
Brukerbetaling i barnehage settes til statens maksimal sats. 

 
2020 

41 timer i uken eller mer (100 % plass) 3 135 kr/mnd 

33 – 40 timer i uken (80 % plass) 2 608 kr/mnd 

29-32 timer i uken (60 % plass) 1 981 kr/mnd 

17-24 timer i uken (40 % plass) 1 668 kr/mnd 

1-16 timer i uken (20 % plass) 1 354 kr/mnd 

 

Betaling for kost i barnehager som tilbyr alle måltider er 350 kr/mnd. 

Betaling for kost i barnehager som ikke tilbyr frokost er 300 kr/mnd.  

For søsken nr. 2 eller flere betales 50 % av barnehagekontingenten.  

Nasjonale bestemmelser sier at familier ikke skal betale mer enn 6 % av den samlede inntekten til 

husholdningen. Inntektsgrensen fastsettes i statsbudsjettet og fra 1.1.2020 er inntektsgrensen på 

574 750 kroner.  

Inntektsgrensen for gratis kjernetid i barnehage for barn i alderen 2–5 år i familier med lav inntekt 

prisjusteres til 566 100 kroner fra 1. 8.2020.  

Tilskudd til ikke-kommunale barnehager 
Satser for tilskudd til ikke-kommunal barnehage for 2020 er: 
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Driftstilskudd per heltidsplass 2020 

0-2 år  228 041  

3-6 år 111 363 

Tilskudd kapital  

0-6 år 9 300 

Totalt tilskudd   

0-2 år 237 341 

3-6 år 120 663  

 

Brukerbetaling skolefritidsordning 
Betalingssatsene for 2020 settes lik inflasjonsjustert gjennomsnitt for Orklandkommunene for 2019. 

Satsene fra 1.1.2020 blir da: 

Foreldrebetaling 2020 

Inntil 11 t per uke (halvplass) 1 369 kr/mnd. 

12 t eller mer per uke (helplass) 2 328 kr/mnd. 

 

Betaling for kost kommer i tillegg, med 196 kr/mnd. 

 

Kulturskolen 
Satsene er beregnet til et gjennomsnitt for Orkland-kommunene: 

Foreldrebetaling 2020 

Barn over 6 år 1 430 kr/semester 

Barn inntil 6 år 715 kr/semester 

 

Moderasjon for andre plass (søsken el. samme bruker) er 30 %. Moderasjon for tredje plass er 50 %. 

 Priser norskkurs (Voksenopplæringen) 
Prisliste for de som tar norskkurs uten rett eller plikt: 

  2020 

Norskkurs: Dagtid 4 dager/uke 4 000 kr per mnd.  12 000 kr pr semester 

Norskkurs kombikurs (nettbasert + 

ettemiddagsundervisning) 

1 950 kr/mnd  

Norskprøve muntlig 700 kr  

Norskprøve skriftlig 700 kr  

Delprøve kr 300 kr  

Samfunnskunnskapsprøve 700 kr  

Statsborgerprøve •   
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Praktisk bistand (Hjemmehjelp) 
Satsen endres til statens maksimumssats for brukere med inntekt under 2G, iht. forskrift om 

egenandel for kommunale helse- og omsorgstjenester. De øvrige satsene foreslås slik: 

Inntekt (1G = 99 858 per 1.5.19) 2020 

Under 2G Statens maksimumssats 

2G – 3G 750 kr/mnd. 

3G – 4G 1 200 kr/mnd. 

Over 4G 1 850 kr/mnd. 

Timepris 230 kr/t 

 

 

 

Opphold i institusjon 
Satsene er lik statens anbefalte maksimumssatser, iht. forskrift om egenandel for kommunale helse- 

og omsorgstjenester. 

 2020 

Natt- eller dagopphold Statens maksimumssats 

Døgnopphold  Statens maksimumssats 

Leie av trygghetsalarmer 
Prisene foreslås som følger: 

 
2020 

Under 2G 100 kr/mnd. 

Over 2G 175/mnd. 

 

 Middagsmat levert fra institusjon 
Prisen settes til 84 kr per porsjon 

Utkjøring av tekniske hjelpemidler 
Leie av tekniske hjelpemidler fra det kommunale lageret er gratis. Satsen for å kjøre ut hjelpemidler 

settes til 315 kr i 2020 

Dagsenter 
Prisen settes til 200 kr/dag for dagsenter, og 85 kr/dag for dagsenter for demente. 

 Årsavgift vann Årsavgifta skal dekke alle kostnader for vassforsyning, og settes slik for 2020: 
 2020 

Fastledd 2 386 kr 

Målt forbruk 9,56 kr 
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Stipulert forbruk bolig 81-150 

m2 

160 m3 

Totalpris bolig 81-150 m2 

med stipulert forbruk 

3 916 kr 

Detaljert regulativ blir vedtatt i egen sak. 

Årsavgift avløp (inkl mva) 
Årsavgifta skal dekke alle kostnader for avløp, og settes slik for 2020: 

 2020 

Fastledd 2 233 kr/år  

Målt forbruk 16,58 kr/m3 

Stipulert forbruk bolig 81-150 

m2 

160 m3 

Totalpris bolig 81-150 m2 

med stipulert forbruk 

4 886 kr/år 

Detaljert regulativ blir vedtatt i egen sak. 

Årsavgift renovasjon 
Årsavgiften holdes lik avgiften kommunen betaler til Hamos. Satsene for 2020 er foreslått økt med  

9 %, og beregnes da til:  
 

2020 2019 

Renovasjon 3 000 kr/år  2 750 kr/år  

 

Årsavgift slamtømming (inkl mnva) 
Satsene i Hamos er foreslått økt med 1 %, og beregnes da til:  

 
2020 2019 

Oppmøtepris, per anlegg 722 kr  715 kr 

Tømming og behandling fra slamavskiller 455 kr/m 450 kr/m³  

Tømming og behandling fra tett tank 389 kr/m 385 /m³  

 

Årlig påslag per anlegg til Orkland kommune økes til 417 kr. Satser er inkl. mva 

Årsavgift feiing (inkl. mva.) 
Årsavgifta skal dekke alle kostnader for feiing, og settes slik for 2020: 

Detaljert regulativ blir vedtatt i egen sak. 

 
Betalingsregulativ for byggesaker 
Betalingsregulativet vedtas i egen sak parallelt med budsjettsaken 

 
2020 

Feiing hvert 2. år  520 kr/år  

1 feiing pr. år 660 kr /år  
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Betalingsregulativ for oppmålingssaker 
Betalingsregulativet vedtas i egen sak parallelt med budsjettsaken 

Gebyr for behandling av private planforslag  
Betalingsregulativet vedtas i egen sak parallelt med budsjettsaken 

Gebyr for graving i vei 
Gebyret for 2020 økes med 3,1 %. 

 2020 2019 

Gebyret for graving i 

kommunale veger 

3 900 kr 3 784 kr 

Graving i kommunal veg uten 

godkjent gravemelding 

7 800 kr 7 569 kr 

 

Husleie i kommunale leiligheter/boligbygg og lokaler som ikke reguleres ut fra kontrakt 
Leieprisen for kommunale leiligheter øker i henhold til Husleielovens bestemmelser; generell økning 

tilsvarende økning i konsumprisindeksen. Regulering skjer fortløpende. 

Ved inngåelse av nye kontrakter tilpasses leien til ”gjengs leie” for tilsvarende boforhold i Orkdal, 

forsiktig vurdert. Husleien i pensjonist- og omsorgsboliger endres kun i henhold til endringer i 

konsumprisindeksen. Leie for lokaler som ikke reguleres i samsvar med inngått kontrakt økes med 

3,1 % fra 1.1.20.  

Leieprisen i kulturhuset og rådhuset økes med 3,1 %.  

Billettpriser på bad/svømmehaller 
Satsene for svømmehaller på Orkanger og Grøtte for enkeltbillett endres ikke i 2020. Sesongpris 

gjelder for halv sesong, til stenging når folkehelsesenteret åpner, halv pris av 2019. 

 2020 2019 

 Voksne Barn Voksne Barn 

Enkeltbillett 80 kr 40 kr 80 kr 40 kr 

Sesongkort 306 kr 118 kr 612 kr 236 kr 

 

Avgifter til kirken 
Behandlet i Orkland kirkelige fellesråd: 

Avgiftstype  2020 

 Innenbygds Utenbygds 

Kistegraver, festeavgift per 5 

år 

875 kr 875 kr 

Urnegraver, festeavgift per 5 

år 

600 kr 600 kr 

 

Avgiftstyper i Orkdal 2019, ikke behandlet i Orkdal kirkelige fellesnemnd: 
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Avgiftstype  2019 

 Innenbygds Utenbygds 

Meditasjonsspill 700 kr 700 kr 

Seremoni inkl. 

kistegravlegging/urnenedsetti

ng 

0 kr 3 000 kr 

Kun kistegravlegging 0 kr 1 500 kr 

Kun nedsetting av urne 0 kr 750 kr 

 

Fellingsavgift for elg og hjort 
Fellingsavgiften følger de til enhver tid fastsatte maksimalsatser fastsatt av Landbruk- og 

matdepartemente 

Tomtepriser 
Tomtepriser på næringsareal fastsettes individuelt for den enkelte tomt etter vurdering i 

formannskapet. 

Økonomisk støtte til livsopphold  
Ungdoms- og korttidssatsene i Orkland settes til: 

 2020 

Hjemmeboende ungdom 18-24 

år 

2 500 kr/mnd 

Enslig 18-24 år 4 120 kr/mnd 

Korttidssats voksen (inntil 3 

mnd) 

70 % av ordinær norm = 4 305 kr/mnd for 2019 

 

For øvrig settes økonomisk støtte til livsopphold lik gjeldende statlige veiledende satser.  

Øvrige budsjettvedtak 
Økonomiske handlingsregler 
Netto driftsresultat skal være minimum 1,75 % av brutto driftsinntekter. 

Egenfinansiering av investeringer skal være minimum 20 % av brutto investeringer 

Langsiktig gjeld (eks pensjonsforpliktelser) skal være maks 100 % av brutto driftsinntekter 

Disposisjonsfond (fri egenkapital drift) skal være 5-10 % av brutto driftsinntekter 

Avsetting til fond 
Renter på bundne drifts- og investeringsfond avsettes. Renter på øvrige fond disponeres til saldering 

av driftsbudsjettet. Regulerings- og konsesjonsavgift for kraftutbygging tilføres kraftfondet.  

Godtgjøring til ordfører og varaordfører 
Ordførerens godtgjørelse settes lik satsen som en stortingsrepresentant får. 

Varaordførerens godtgjørelse er 80 % av ordførerens godtgjørelse. 
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Refinansiering av eldre gjeld 
Rådmannen delegeres myndighet til å ta opp lån til finansiering av eldre gjeld og til å slå sammen 

løpende lån. Rådmannen har fullmakt til å godkjenne endrede lånebetingelser, herunder å binde 

renten på alle eksisterende lån. 

Lønnsreguleringer 
Til lønnsregulering i 2020 er det 34,99 mil kr 

Rådmannen gis fullmakt til å foreta nødvendige budsjettkorrigeringer når forhandlingene er ferdige. 

Låneopptak  
Tallene i investeringsbudsjettet er gjeldende øverste ramme for prosjektene. Kommunestyret 

delegerer til rådmannen å godkjenne oppstart av tiltakene innenfor rammene. Det delegeres til 

rådmannen å foreta nye låneopptak og godkjenne lånevilkår, herunder binde rente velge långiver for 

inntil 275 027 000 kr i henhold til oversikten under. 

 

Prosjekt    2020  

30001 Snillfjord forsterkn veier -                  410 000  

30004 Trafikksikkerhetstiltak Snillfjord -                  250 000  

30005 Smart Gatelys Orkdal -               4 000 000  

40001 Ny lensvik skole -               3 300 000  

40002 Newtonrom -               4 500 000  

40003 Nytt Meldal Helsetun -             68 486 000  

40006 Snillfjord omsorgssenter VA + parkering -               1 640 000  

40007 Snillfjord omsorgssenter 8 nye oms.boliger -             14 064 000  

40008 Krokstadøra oppv.senter Innv/utv.oppgradering -                  410 000  

40009 Krokstadøra oppv.senter Scenepåbygg -               2 460 000  

40010 Krokstadøra oppv.senter Varmegjennvinning -               2 050 000  

40011 Krokstadøra oppv.senter innv. oppgradering -                  608 000  

40012 Ny Orkdal brannstasjon -             55 041 000  

40014 Lensvik brqannstasjon tilbygg/nybygg -               1 500 000  

40015 Slottet brannstasjon oppgradering -                  500 000  

40020 Overtakelse klatrehall -                  600 000  

50001 Krokstadøra brannstasjon Forprosjekt -                  200 000  

50002 Feiebil, inv. 2020 -                  600 000  

50008 Startlån Orkland -             23 000 000  

50009 E-kommune -               1 000 000  
 

Sum prosjekt vann samlet -             50 042 000  
 

Sum prosjekt avløp samlet -             40 366 000  
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Sum låneopptak -          275 027 000  

Bevilgningsskjema investering  

   2020   2021   2022   2023  

Investeringer i varige driftsmidler          390238           333962             66 625             34 375  

Tilskudd til andres investeringer     

Investeringer i aksjer og andeler i selskaper              4 230               4 230               4 230               4 230  

Utlån av egne midler     

Avdrag på lån     

Sum investeringsutgifter          394468           338192             70 855             38 605  

     

Kompensasjon for merverdiavgift            58 887             52 695             11 025               6 875  

Tilskudd fra andre            61 244             61 244    

Salg av varige driftsmidler     

Salg av finansielle anleggsmidler     

Utdeling fra selskaper     

Mottatte avdrag på utlån av egne midler     

Bruk av lån          206965           201817             54 100             26 000  

Sum investeringsinntekter          327096           315756             65 125             32 875  

     

Videreutlån            23 000             23 000             23 000             23 000  

Bruk av lån til videreutlån -         23 000  -         23 000  -         23 000  -         23 000  

Avdrag på lån til videreutlån              5 000               5 000               5 000               5 000  

Mottatte avdrag på videreutlån -            5 000  -            5 000  -            5 000  -            5 000  

Netto utgifter videreutlån                     -                        -                        -                        -    

     

Overføring fra drift -            5 730  -            5 730  -            5 730  -            5 730  

Netto avs. til eller bruk av bundne inv.fond     

Netto avs. til eller bruk av ubundet inv.fond -         61 642  -         16 706    

Dekning av tidligere års udekket beløp     

Sum overføring fra drift og netto avsetn. -         67 372  -         22 436  -            5 730  -            5 730  

     

Fremført til inndekn. i senere år(udekket bel)                     -                        -                        -                        -    

 

Investesringer 
Følgende investeringer vedtas: 

 
Prosjekt 2020 2021 2022 2023 

 
Sum investeringer vann 50042 38000 11000 

 

 
Sum investeringer avløp 40366 29731                                         

30001 Snillfjord forsterkn veier 500                                                              

30002 Justeringsmva Joplassen/Kleiva -244 -244                                         

30004 Trafikksikkerhetstiltak Snillfjord 300                                                             

30005 Smart Gatelys Orkdal 5000                                                            
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40001 Ny Lensvik skole 45000 80000 15000                    

40002 Newtonrom 5625                                                             

40003 Nytt Meldal Helsetun 183350 183350                                         

40006/7 Snillfjord omsorgssenter 34000 
   

40008/9/10/11 Krokstadøra oppv.senter  6750 
   

40012 Ny Orkland brannstasjon 12474                                                          

40013 Ny Meldal brannstasjon                                       37500                      

40014 Lensvik brannstasjon tilbygg/nybygg 1875                                                               

40015 Slottet brannstasjon oppgradering 625                                                               

40016 Ny Krokstadøra brannstasjon                                                               31250 

40020 Overtakelse klatrehall 600                                                                

50001 Krokstadøra brannstasjon Forprosjekt 250                                                                

50002 Feiebil 600                                                                  

50009 E-kommune 1250 1250 1250 1250 

50010 PC-er skole 1875 1875 1875 1875 
      

 
Sum investering i anleggsmidler 390238 333962 66625 34375 

 

Bevilgningsskjema -drift  
 

Bevilgningsoversikt - drift     

 Øk.plan Øk.plan Øk.plan Øk.plan 

 2020 2021 2022 2023 

Rammetilskudd -666 867 -663 982 -663 792 -663 595 

Inntekts- og formuesskatt -450 719 -450 719 -450 719 -450 719 

Eiendomsskatt -5 051 -10 534 -11 634 -11 634 

Andre generelle driftsinntekter -82 084 -57 834 -56 276 -55 694 

Sum generelle driftsinntekter 
-1 204 

721 
-1 183 

069 
-1 182 

421 
-1 181 

642 

     

Sum bevilgninger drift, netto (endret iht. forskrift) 1 102 591 1 080 594 1 068 333 1 067 354 

     

Avskrivninger 93 974 93 974 93 974 93 974 

Sum netto driftsutgifter 1 196 565 1 174 568 1 162 307 1 161 328 

Brutto driftsresultat -8 156 -8 501 -20 114 -20 314 

     

Renteinntekter -21 715 -21 483 -21 434 -21 224 

Utbytte -29 800 -29 800 -29 800 -29 800 

Gevinster og tap på finansielle omløpsmidler -1 100 -1 100 -1 100 -1 100 

Renteutgifter 50 363 58 423 60 672 59 982 
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Avdrag på lån 70 138 79 544 83 333 84 969 

Netto finansutgifter 67 886 85 584 91 671 92 827 

     

Motpost avskrivninger -93 974 -93 974 -93 974 -93 974 

     

Netto driftsresultat -34 244 -16 891 -22 417 -21 461 

     

Overføring til investering 5 730 5 730 5 730 5 730 

Netto avsetning til eller bruk av bundne driftsfond -4 160 -974 -102 -102 

Netto avsetning til eller bruk av disposisjonsfond 32 676 12 135 16 787 15 831 

Deknings av tidligere års merforbruk i driftsregnskapet     

Sum disponering eller dekning av netto driftsresultat 34 246 16 891 22 415 21 459 

     

Fremført til inndekning i senere år (merforbruk) 0 0 0 0 

 

Bevilgninger, Rammeområdene 
 

     

 2020 2021 2022 2023 

Rådmannen 98 946 86 446 86 102 74 402 

Korrigert fellesramme 5 424 10 605 9 317 10 273 

Netto ramme rådmannen 104 370 97 051 95 419 84 675 

     

Barnehage 136 489 133 513 131 814 131 814 

Korrigert fellesramme 222 36 36 36 

Netto ramme barnehage 136 711 133 549 131 850 131 850 

     

Grunnskole 206 340 206 815 205 496 205 346 

Korrigert fellesramme 621 -382 -382 -382 

Netto ramme rådmannen 206 961 206 433 205 114 204 964 

     

Tverrfaglige tjenster 84 317 83 648 79 685 78 600 

Korrigert fellesramme 100 -640 -1 510 -1 510 

Netto ramme tverrfaglige tjenester 84 417 83 008 78 175 77 090 

     

Mestring 129 198 126 903 125 096 125 096 

Korrigert fellesramme 2 450 1 100 1 374 1 374 

Netto ramme mestring 131 648 128 003 126 470 126 470 

     

Hjemmebaserte tjenester 216 407 218 657 220 095 220 095 

Korrigert fellesramme 1 878 178 178 178 

Netto ramme hjemmebaserte tjenester 218 285 218 835 220 273 220 273 

     

Institusjon 136 878 136 222 136 222 147 222 

Korrigert fellesramme 95 95 95 95 
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Netto ramme institusjon 136 973 136 317 136 317 147 317 

     

Plan  13 172 12 216 11 766 11 766 

Korrigert fellesramme 511 325 325 325 

Netto ramme plan 13 683 12 541 12 091 12 091 

     

Tekniske tjenester 76 210 71 596 69 405 69 405 

Korrigert fellesramme -33 536 -33 608 -33 650 -33 650 

Netto ramme tekniske tjenester 42 674 37 988 35 755 35 755 

     

Kultur 26 841 26 841 26 841 26 841 

Korrigert fellesramme 28 28 28 28 

Netto ramme kultur 26 869 26 869 26 869 26 869 

     

     

Total ramme fordelt (tall i 1000) 1 102 591 1 080 594 1 068 333 1 067 354 
 

 

Formannskapets vedtatte endringsforslag 

Fellesforslag fra AP,SP og KRF 
Handlingsprogram for 2020 – 2023 Budsjett 2020 
Rådmannen har lagt fram et svært stramt, men balansert budsjett. Flertallsgruppen 
har forståelse for at arbeidet er svært krevende da ulike prioriteringer i fire kommuner 
skal harmoniseres slik at de ulike enhetene behandles mest mulig likt. 
Flertallsgruppen er svært fornøyd med at det er funnet rom for de vedtatt 
investeringsprosjekter. 
 
Arbeidet vanskeliggjøres ved at regjeringen ikke kompenserer fullt for lønns og 
prisstigning. I tillegg har regjeringen endret innfasing av eiendomsskatt på vind, vann 
og nett på en slik måte at den ikke får full virkning i Orkland før 2022. De såkalte 
INGAR-midlene som Meldal har fått som egen kommune er heller ikke kompensert 
for i det foreslåtte statsbudsjettet. Alt dette til sammen medfører et inntektsbortfall for 
Orkland kommune på ca 20 millioner kroner. Flertallsgruppen mener at noe av dette 
er brutte forutsetninger på regjeringens lovnader i forbindelse med 
kommunereformen. Flertallsgruppen oppfatter dette som usedvanlig uklokt hvis 
regjeringen ønsker å videreføre kommunereformen med flere frivillige 
kommunesammenslåinger. 
 
Flertallsgruppens prioriteringer: 
Slik flertallsgruppen ser det, så er det barn, unge, eldre og frivilligheten som får de 
største reduksjonene i det foreslåtte budsjettet. Dette er forhold som flertallsgruppen 
vil forbedre.  
 
Fellesnemda innførte en forsterket søskenmoderasjon i vedtak våren 2019. Dette ble 
gjort utenfor den ordinære budsjettbehandlingen. Med de konsekvenser vi ser av 
regjeringens manglende satsing på kommunesektoren, så ser flertallsgruppen seg 
nødt til å reversere dette vedtaket. Dette medfører en ekstrainntekt på 1,7 mill. Det er 
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meldt inn et økt investeringsbehov for nye Lensvik skole på grunn av prisstigning. For 
å kompensere for dette settes det av en reserve på 1,5 mill pr år. Restbeløpet settes 
av på et fond til hovedutvalg for Oppvekst for å ivareta behov som kan dukke opp i 
forbindelse med at åpningstidene i barnehager rundt om ikke er tilpasset 
kollektivtilbudet i området. 
 
Trønderenergi er i ferd med å vedta en ny utbyttepolitikk som vil gi Orkland ca 8 mill i 
økt utbytte fram til 2023 og ca 7 mill  hvert år fra 2024. Rådmannen har i sitt forslag 
brukt 5 mill av disse. Flertallsgruppen vil bruke ytterligere 3,1 mill inn i driftsbudsjettet 
fram til 2023 og deretter 2,1 mill de påfølgende årene. 
 
Orkland Energi har sammen med Fosen Energi og Sodvin dannet et nytt nettselskap. 
Dette er gjort for å bedre inntjeningen i selskapene. Orkland Energi gir med dagens 
drift 6,5 mill i utbytte til sin eier. Med den merinntekt som den forannevnte fusjonen 
gir, mener flertallsgruppen det er forsvarlig å øke det årlige utbyttet fra Orkland 
Energi i årene framover med 1 mill. 
 
I Orkland kommune vil det samlet være mindre behov for administrative ressurser 
enn de fire kommunen hver for seg. Det er i intensjonsavtalen gitt jobbgaranti og 
dette vil medføre en overkapasitet av administrative ressurser i enhetenes sentrale 
administrasjoner. Flertallsgruppen vil at noe av disse ressursene plasseres ut på 
enhetene. Det har over flere år vært brukt lite ressurser på administrasjon innen 
Helse og Mestring. I denne sektoren har det over tid vært høyt sykefravær. Flere 
administrative ressurser kan bidra til bedre oppfølging ved sykefravær og dermed 
føre til redusert sykefravær. Økte administrative ressurser vil også være et godt 
bidrag til å arbeide med en heltidskultur innenfor dette området. Flertallsgruppen 
foreslår på denne bakgrunn å overføre administrative ressurser tilsvarende 1,5 mill 
fra administrative ressurser plassert på rådhuset til ut på enhetene til   området 
«Helse og mestring» 
 
Flertallsgruppen er enig i at ressursfordelingen innen skole må harmoniseres. 
Utslagene er imidlertid svært store, hvis dette fases inn over 2 år som foreslått. 
Flertallsgruppen har som ambisjon å tilføre skolesektoren økte midler etter hvert som 
det blir ressurser tilgjengelig.  Dette mener vi er realistisk, og vil derfor forlenge 
innfasing til tre år med start fra skoleåret 2020-2021. Dette vil bidra til at de foreslåtte 
nedtakene på enkeltskoler kan reduseres betydelig da vi i de kommende årene vil 
styrke de skolene som i dag har lavest ressurstilgang. Flertallsgruppen starter denne 
styrkingen med å tilføre skolene 1 mill fra skoleåret 2020/2021: Dette vil føre til at for 
2020 vil nedtrekket for skolene på Krokstadøra og i Agdenes bli ca 290’ i stedet for 
1 100’ som forslått i Rådmannens notat. For skolen i Meldal vil tilsvarende tall være 
et nedtrekk på 480’ i stedet for 1 700’. I rådmannens notat er det foreslått en 
opptrapping av ressurser til flere skoler. Denne opptrappingen  vil nå skje over tre år i 
stedet for to. 
 
I forbindelse med delingen av Snillfjord er det flere ansatte enn det innbyggerbrøken 
tilsier som ønsker seg til Orkland. Orkland får kompensert 52% av lønnskostnadene 
fra Heim og Hitra. Dette er inntekter som kommer i tillegg til det som er lagt inn i 
Rådmannens notat. Dette er inntekter som ikke er nøyaktig beregnet, men et forsiktig 
anslag tilsier at dette utgjør 3 mill i 2020 og som nedtrappes med 750’ pr år i de 
neste tre årene og vil være null fra 2024. 
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Flertallsgruppen vil bruke det tilgjengelige handlingsrommet slik: 
 
Tiltak ungdom inkl Synt’n: 
Ungdommene i Orkland har en større ungdomsklubb. Det har vært stor økning i 
besøket fra alle deler av kommunen. Det er derfor behov for å forbedre tilbudet og 
det avsettes kr 100’ til formålet. Hovedutvalg for Kultur, idrett og frivillighet fordeler 
midlene i samråd med administrasjonen. 
 
Støtte lag og organisasjoner: 
Frivilligheten er svært viktig for både kommunen selv og kommunens innbyggere. Det 
gjøres en stor og uegennyttig innsats av de frivillige i kommunen, noe som er et viktig 
bidrag til at Orkland er en god kommune å bo i. Flertallsgruppen mener det gir et 
svært uheldig signal å redusere de kommunale tilskuddene nå når vi skal skape en 
ny kommune. Formålet styrkes med kr 200’.  Hovedutvalget fordeler midlene i 
samråd med administrasjonen. 
 
 
 
Fond fritidsaktiviteter barn/unge: 
Kommunene har hatt litt ulike ordninger for på en enkel og ubyråkratisk måte støtte 
opp under barn og unge der familiene har svak betalingsevne. Dette kan være bidrag 
til treningsavgifter, utstyr og friplasser i kommunale tilbud. Flertallsgruppen vil 
prioritere dette tiltaket og oppretter derfor et fond med årlige avsetninger på kr 200’ 
 
Finanskostnader Lensvik skole: 
Nye Lensvik skole er under planlegging. For å få til en moderne og framtidsrettet 
skole vil den koste noe mer enn budsjettert. Det settes av 1,5 mill til formålet. 
 
Fond barnehager: 
Orkland er en allsidig kommune med svært ulik geografi og ulike løsninger for 
kollektivtrafikk. Mange arbeidsreisende er avhengig av et kollektivtilbud som ikke 
alltid er tilpasset barnehagenes åpningstider. Her kan det være snakk om små 
tilpasninger for å lette hverdagen til mange småbarnsforeldre. Dette er en 
problematikk som hovedutvalg for oppvekst må finne løsninger på. Det opprettes 
derfor et fond med årlig avsetning på kr 200’som hovedutvalget disponerer i samråd 
med administrasjonen. 
 
Videre prosjektering Orkdal Helsetun: 
Det er igangsatt et kartleggingsarbeid for eldreomsorgen i dagens Orkdal. Mye av 
bygningsmassen ved Orkdal Helsetun er svært gammel og tungdrevet. For å få fram 
et beslutningsgrunnlag om hvordan den framtidige løsningen skal bli må 
planleggingsarbeidet videreføres. Det avsettes 1 mill til tiltaket. 
 
Oppvekst: 
Som beskrevet ovenfor skal det skje en harmonisering av ressursene til skolene. 
Flertallsgruppen har skissert en annen innfasing enn i rådmannens notat. For å 
unngå for dramatiske utslag så tilføres skolene 1 mill  pr år fra skolestart 2020 til 
dette formålet. 
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Helse og Mestring: 
Som foreslått i rådmannens notat vil en harmonisering av pleiefaktoren medføre noe 
redusert tilbud i eldreomsorgen. Flertallsgruppen avsetter derfor et beløp og 
administrative ressurser som tilsvarer kr 4,75 mill. Hovedutvalget disponerer midlene 
i samråd med administrasjonen slik at de når de som trenger det mest. 
 
Trygghetsalarmer: 
Flertallsgruppen har som målsetting å redusere betalingssatsene på 
trygghetsalarmer. I denne omgang prioriterer vi gruppen med inntekt under 2G. 
Reduksjonen er beregnet til kr 100’ 
 
Rest 
Restbeløpet på til sammen 4,05 mill over tre år skal brukes til forsterket 
vedlikehold/tilbygg av skolebygg. Dette inkluderer fullfinansiering av påbygget ved 
Gjølme skole. Hovedutvalg for teknikk disponerer pengene i samråd med 
administrasjonen 
 
 
 

Nytt handlingsrom: 
     2020  2021  2022  2023 
Økt utbytte Trønderenergi  3 100’  3 100’  3 100’  3 100’ 
Økt utbytte Orkland Energi  1 000’  1 000’  1 000’  1 000’ 
Søskenmoderasjon 30%  1 700’  1 700’  1 700’  1 700’ 
Omfordeling adm. Ressurser        0’(1 500)   0’(1 500)  0’(1 500)  0’(1 500) 
Inntekter deling Snillfjord  3 000’  2 250’  1 500’    750’ 
Totalt                         8 800’  8 050’  7 300’  6 550’ 
 
 

Handlingsrommet fordeles slik: 
Tiltak ungdom inkl Synt’n   100’    100’      100’     100’ 
Støtte lag og org     200’    200’    200’    200’ 
Fond fritidsaktiviteter barn/unge       200’    200’    200’    
200’ 
Lensvik skole   1 500’  1 500’  1 500’  1 500’ 
Fond barnehager     200’     200’     200’     200’ 
Prosjektering Orkdal helsetun 1 000’ 
Oppvekst      450’   1 000’  1 000’  1 000’ 
Helse og Mestring  3 250’(1 500) 3 250’(1 500) 3 250’(1 500) 3 250’(1 500) 
Red. egenbet. tryggh. alarm 100’    100’    100’    100’ 
Totalt     7 000’  6 550’  6 550’  6 550’ 
Rest     1 800’  1 500’    750’         0’ 
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Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 

Fellesforslag fra AP, SP og KRF 

Rådmannen har lagt fram et svært stramt, men balansert budsjett. Flertallsgruppen har forståelse for 

at arbeidet er svært krevende da ulike prioriteringer i fire kommuner skal harmoniseres slik at de 

ulike enhetene behandles mest mulig likt. Flertallsgruppen er svært fornøyd med at det er funnet 

rom for de vedtatt investeringsprosjekter. 

Arbeidet vanskeliggjøres ved at regjeringen ikke kompenserer fullt for lønns og prisstigning. I tillegg 

har regjeringen endret innfasing av eiendomsskatt på vind, vann og nett på en slik måte at den ikke 

får full virkning i Orkland før 2022. De såkalte INGAR-midlene som Meldal har fått som egen 

kommune er heller ikke kompensert for i det foreslåtte statsbudsjettet. Alt dette til sammen 

medfører et inntektsbortfall for Orkland kommune på ca 20 millioner kroner. Flertallsgruppen mener 

at noe av dette er brutte forutsetninger på regjeringens lovnader i forbindelse med 

kommunereformen. Flertallsgruppen oppfatter dette som usedvanlig uklokt hvis regjeringen ønsker å 

videreføre kommunereformen med flere frivillige kommunesammenslåinger. 

 

Flertallsgruppens prioriteringer: 

Slik flertallsgruppen ser det, så er det barn, unge, eldre og frivilligheten som får de største 

reduksjonene i det foreslåtte budsjettet. Dette er forhold som flertallsgruppen vil forbedre.  

Fellesnemda innførte en forsterket søskenmoderasjon i vedtak våren 2019. Dette ble gjort utenfor 

den ordinære budsjettbehandlingen. Med de konsekvenser vi ser av regjeringens manglende satsing 

på kommunesektoren, så ser flertallsgruppen seg nødt til å reversere dette vedtaket. Dette medfører 

en ekstrainntekt på 1,7 mill. Det er meldt inn et økt investeringsbehov for nye Lensvik skole på for å 

ta hensyn til prisveksten i løpet av prosjekteringsperioden (indeksregulering). For å ivareta dette 

settes det av en reserve på 1,5 mill pr år. Restbeløpet på 200.000,- settes av på et fond til 

hovedutvalg for Oppvekst for å ivareta behov som kan dukke opp i forbindelse med at åpningstidene 

i barnehager rundt om ikke er tilpasset kollektivtilbudet i området. 

Trønderenergi er i ferd med å vedta en ny utbyttepolitikk som vil gi Orkland ca 8 mill i økt utbytte 

fram til 2023 og ca 7 mill  hvert år fra 2024. Rådmannen har i sitt forslag brukt 5 mill av disse. 

Flertallsgruppen vil bruke ytterligere 3,1 mill inn i driftsbudsjettet fram til 2023 og deretter 2,1 mill 

de påfølgende årene. 

Orkland Energi har sammen med Fosen Energi og Sodvin dannet et nytt nettselskap. Dette er gjort 

for å bedre inntjeningen i selskapene. Orkland Energi gir med dagens drift 6,5 mill i utbytte til sin 

eier. Med den merinntekt som den forannevnte fusjonen gir, mener flertallsgruppen det er forsvarlig 

å øke det årlige utbyttet fra Orkland Energi i årene framover med 1 mill. 

I Orkland kommune vil det samlet være mindre behov for administrative ressurser enn de fire 

kommunen hver for seg. Det er i intensjonsavtalen gitt jobbgaranti og dette vil medføre en 

overkapasitet av administrative ressurser i enhetenes sentrale administrasjoner. Flertallsgruppen vil 

at noe av disse ressursene plasseres ut på enhetene. Det har over flere år vært brukt lite ressurser på 

administrasjon innen Helse og Mestring. I denne sektoren har det over tid vært høyt sykefravær. 

Flere administrative ressurser kan bidra til bedre oppfølging ved sykefravær og dermed føre til 

redusert sykefravær. Økte administrative ressurser vil også være et godt bidrag til å arbeide med en 
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heltidskultur innenfor dette området. Flertallsgruppen foreslår på denne bakgrunn å overføre 

administrative ressurser tilsvarende 1,5 mill fra administrative ressurser plassert på rådhuset til ut på 

enhetene til området «Helse og mestring» 

Flertallsgruppen er enig i at ressursfordelingen innen skole må harmoniseres. Utslagene er imidlertid 

svært store, hvis dette fases inn over 2 år som foreslått. Flertallsgruppen har som ambisjon å tilføre 

skolesektoren økte midler etter hvert som det blir ressurser tilgjengelig.  Dette mener vi er realistisk, 

og vil derfor forlenge innfasing til tre år med start fra skoleåret 2020-2021. Dette vil bidra til at de 

foreslåtte nedtakene på enkeltskoler kan reduseres betydelig da vi i de kommende årene vil styrke 

de skolene som i dag har lavest ressurstilgang. Flertallsgruppen starter denne styrkingen med å 

tilføre skolene 1 mill fra skoleåret 2020/2021: Dette vil føre til at for 2020 vil nedtrekket for skolene 

på Krokstadøra og i Agdenes bli ca 290’ i stedet for 1 100’ som forslått i Rådmannens notat. For 

skolen i Meldal vil tilsvarende tall være et nedtrekk på 480’ i stedet for 1 700’. I rådmannens notat er 

det foreslått en opptrapping av ressurser til flere skoler. Denne opptrappingen vil nå skje over tre år i 

stedet for to. 

I forbindelse med delingen av Snillfjord er det flere ansatte enn det innbyggerbrøken tilsier som 

ønsker seg til Orkland. Orkland får kompensert 52% av lønnskostnadene fra Heim og Hitra. Dette er 

inntekter som kommer i tillegg til det som er lagt inn i Rådmannens notat. Dette er inntekter som 

ikke er nøyaktig beregnet, men et forsiktig anslag tilsier at dette utgjør 3 mill i 2020 og som 

nedtrappes med 750’ pr år i de neste tre årene og vil være null fra 2024. 

Flertallsgruppen vil bruke det tilgjengelige handlingsrommet slik: 

Tiltak ungdom inkl Synt’n: 

Ungdommene i Orkland har en større ungdomsklubb. Det har vært stor økning i besøket fra alle deler 

av kommunen. Det er derfor behov for å forbedre tilbudet og det avsettes kr 100’ til formålet. 

Hovedutvalg for Kultur, idrett og frivillighet fordeler midlene i samråd med administrasjonen. 

Tilskudd lag og organisasjoner: 

Frivilligheten er svært viktig for både kommunen selv og kommunens innbyggere. Det gjøres en stor 

og uegennyttig innsats av de frivillige i kommunen, noe som er et viktig bidrag til at Orkland er en 

god kommune å bo i. Flertallsgruppen mener det gir et svært uheldig signal å redusere de 

kommunale tilskuddene nå når vi skal skape en ny kommune. Formålet styrkes med kr 200’.  

Hovedutvalget fordeler midlene i samråd med administrasjonen. 

Fond fritidsaktiviteter barn/unge: 

Kommunene har hatt litt ulike ordninger for på en enkel og ubyråkratisk måte støtte opp under barn 

og unge der familiene har svak betalingsevne. Dette kan være bidrag til treningsavgifter, utstyr og 

friplasser i kommunale tilbud. Flertallsgruppen vil prioritere dette tiltaket og oppretter derfor et fond 

med årlige avsetninger på kr 200’ 

 

 

Finanskostnader Lensvik skole: 
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Nye Lensvik skole er under planlegging. I løpet av prosjekteringsperioden har det vært prisvekst i 

markedet som ikke er tatt høyde for i investeringsbudsjettet framlagt i Rådmannens notat.  

Flertallsgruppen vil sikre finansieringsplanen ved å legge inn 1,5 mill. pr år på tiltaket.  

Fond barnehager: 

Orkland er en allsidig kommune med svært ulik geografi og ulike løsninger for kollektivtrafikk. Mange 

pendlere er avhengig av et kollektivtilbud som ikke alltid er tilpasset barnehagenes åpningstider. Her 

kan det være snakk om små tilpasninger for å lette hverdagen til mange småbarnsforeldre. Dette er 

en problematikk som hovedutvalg for oppvekst må finne løsninger på. Det opprettes derfor et fond 

med årlig avsetning på kr 200’som hovedutvalget disponerer i samråd med administrasjonen. 

Videre utredning Orkdal Helsetun: 

Det er igangsatt et kartleggingsarbeid for eldreomsorgen i dagens Orkdal. Mye av bygningsmassen 

ved Orkdal Helsetun er svært gammel og tungdrevet. For å få fram et beslutningsgrunnlag om 

hvordan den framtidige løsningen skal bli må planleggingsarbeidet videreføres. Det avsettes 1 mill til 

tiltaket. 

Skole: 

Som beskrevet ovenfor skal det skje en harmonisering av ressursene til skolene. Flertallsgruppen har 

skissert en annen innfasing enn i rådmannens notat. I statsbudsjettet er de særskilte midlene til 

«tidlig innsats»/lærertetthet nedjustert med 1,6 mill for Orkland sin del. Som en delvis kompensasjon 

for dette tilføres rammeområdet skole 1 mill.  pr. år fra skolestart 2020. Rammereduksjonen på skole 

blir da 600.000 kr til fordeling på enhetene. «Rådmannen pålegges å justere tildeling til den enkelte 

skole slik at harmoniseringen av driftsnivået for 2020 ikke får større utslag for den enkelte skole enn i 

formannskapets flertallstilråding, men justert for eventuelle endringer i statsbudsjettets rammer for 

rammeområde skole.  

Helse og Mestring: 

Som foreslått i rådmannens notat vil en harmonisering av pleiefaktoren medføre noe redusert tilbud 

i eldreomsorgen. Flertallsgruppen styrker budsjettet innenfor disse rammeområdene på 3,25 mill kr. i 

tillegg til omfordeling av administrative ressurser tilsvarende 1,5 mill kr. Hovedutvalget disponerer 

midlene i samråd med administrasjonen slik at de når de som trenger det mest. 

Trygghetsalarmer: 

Flertallsgruppen har som målsetting å redusere betalingssatsene på trygghetsalarmer. I 

denne omgang prioriterer vi gruppen med inntekt under 2G. Dette innebærer at satsene 

reduseres med 20 kr pr måned for de under 2G og med 10 kr pr måned for de over 2G 

Gebyrregulativet må endres i henhold til denne justeringen. Reduksjonen er beregnet til kr 

100.000 kr. 

 

 

Skoleskyss Venn: 
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Det er kommet en henvendelse om fri skoleskyss for elever som bor i Orkland (Vuttudalen) 

og skal fullføre skoleløpet ved Venn oppvekstsenter. Flertallsgruppen vil imøtekomme 

søknaden noe som innebærer en kostnad på kr 250’ i 2020 og nedtrappes i perioden. 

Ny vei- og trafikksikkerhetsplan 
I løpet av våren skal kommunestyret vedta Samfunnsdelen i kommuneplanen, samt planstrategi for 

denne kommunestyreperioden. Planstrategien angir hvilke nye planer det skal prioriteres å få på 

plass for Orkland. Det er åpenbart at det vil være behov for nye vei- og trafikksikkerhetsplaner, og 

her trengs det ekstern bistand til diverse kartleggings- og analysearbeid. Flertallsgruppen avsetter 

600.000 kr til formålet, som disponeres av Hovedutvalg Teknikk når planstrategien er vedtatt.  

Soveskur Å barnehage 

En pågående sak fra Meldal kommune har vært behovet for nytt soveskur ved Å barnehage. 

Reviderte anslag på kostnad viser at det er behov for 250.000 kr. AP/SP/KRF ønsker å prioritere dette 

behovet.  

Tilbygg Gjølme skole 
En pågående sak fra Orkdal kommune har vært behovet for tilbygg ved Gjølme skole. Dette er tatt 

inn i formannskapets høringsforslag, men der synliggjort bare som bruk av restmidler gjennom 

planperioden. I flertallsgruppens reviderte budsjettforslag er dette nå i sin helhet tatt inn som 

investeringstiltak på 3 mill kr. i 2020.  

Fond 

Flertallsgruppens prioriteringer i handlingsplanperioden gir økt fondsbruk/redusert fondsavsetning 

på kr 2 280’ i 2020 og kr 100’ i 2023, utover det som er angitt i Rådmannens notat. I 2021 og 2022 gir 

flertallsgruppens prioriteringer økt fondsavsetning/redusert fondsbruk på kr 1 870’, så netto økt bruk 

av fond i hele perioden er kr. 510.000.  

Nye tiltak 

Av tiltakene beskrevet over er mesteparten inntatt i formannskapets høringsforslag. De justeringer 

flertallsgruppen har tatt inn i tillegg er følgende:  

❖ Ferdigstillelse av Gjølme skole  
❖ Nytt soveskur ved Å barnehage 
❖ Skoleskyss til elevene i Vuttudalen som går på Venn 
❖ Ressurser til planarbeid, primært ny Vei- og Trafikksikkerhetsplan. 

 

 

 

 

 

 

Endringer utover forslaget fra rådmannen:  

(alle tall i 1000 kr.) 
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ØKT HANDLINGSROM   2020 2021 2022 2023   

         

Økt utbytte TrønderEnergi 3100 3100 3100 3100   

Økt utbytte Orkland Energi 1000 1000 1000 1000   

Søskenmoderasjon barnehage 30% 1700 1700 1700 1700   

Omfordeling adm ressurser* 0 0 0 0   

Inntekter deling Snillfjord 3000 2250 1500 750   

         
Økt fondsbruk/redusert 
fondsavsetning 2280   100   

         

         

SUM:   11080 8050 7300 6650   

         

         

Handlingsrommet fordeles slik:  2020 2021 2022 2023   

         

Ungdomsarbeid inkl Synt'n 100 100 100 100   

Tilskudd lag/organisasjoner 200 200 200 200   

Fond fritidsaktivitet barn/unge 200 200 200 200   

Lensvik skole, økt ramme/prisstigning 1500 1500 1500 1500   

Fond barnehager  200 200 200 200   

Utredning Orkdal helsetun 1000      

Økt ramme skole  450 1000 1000 1000   

Økt ramme helse/mestring* 3250 3250 3250 3250   

Redusert egenbet. trygghetsalarm 100 100 100 100   

Tilbygg Gjølme skole  3000      

Soveskur Å bhg  250      

Planarbeid - vei/trafikksikkerhetsplan 600      

Skoleskyss Vuttudal  230 190 190 100   

         

Økt fondsavsetning/redusert fondsbruk 1310 560    

         

         

SUM:   11080 8050 7300 6650   

         

         

         
 

*Kommunestyret mener administrative ressurser bør styrkes ute på enhetene i «Helse og mestring», fortrinnsvis på institusjonene. Dette 

kan skje gjennom en omfordeling av ressurser fra «indre etat» i størrelsesorden 1,5 mill. kr årlig i handlingsplanperioden. Denne 

omfordelingen er ikke medtatt i talloppsettet, da det budsjetteknisk er en omfordeling innen samme rammeområde.  

 

VERBALFORSLAG: 

SFO: 
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Kommunene har tidligere hatt ulike vedtekter for SFO. Nå er nye og felles vedtekter vedtatt. Det 

viser seg at vedtektene fører til redusert tilbud ved enkelte skoler.  

Kommunestyret ber Hovedutvalg for Oppvekst gå gjennom dagens vedtekter med sikte på eventuelle 

endringer fra skoleåret 20/21. 

Eventuelle økonomiske konsekvenser må synliggjøres. 

 

SFO Årlivoll skole: 

SFO ved Årlivoll skole har vært i de samme lokalene siden 1997. Disse deler de med skolen da det 

ikke finnes egne lokaler i skolebygget.  

Rådmannen bes utrede om det finnes plass til egne lokaler for SFO ved Årlivoll skole, eller om det må 

settes opp et eget bygg. Alternativene kostnadsberegnes.  

Utredningen ferdigstilles innen neste års budsjettprosess. 

 

Postsekretær: 

Ved store helseinstitusjoner er det mange plasser en såkalt «postsekretær». Denne kan avlaste 

pleiepersonell med en del praktiske oppgaver for å frigjøre tid til pleie. 

*Rådmannen bes kartlegge hvordan situasjonen er på helseinstitusjonene i Orkland i dag. 

*Rådmannen bes om å vurdere fordeler og ulemper med å styrke denne ordningen og hvilke 

økonomiske konsekvenser dette gir. 

 

Utstyrssentral Lensvik: 

Trøndelag fylkeskommune har bevilget kr 100.00 til Lensvik utstyrssentral.  

Rådmannen bes utrede plassering og økonomiske konsekvenser for kommunens bidrag for en slik 

etablering. 

Frist 1. mai 2020 

 

Sertifisering av Orkland kommune som trafikksikker kommune: 

 

Rådmannen bes starte en prosess med tanke på sertifisering av Orkland kommune som trafikksikker 

kommune etter kriterier fra Trygg Trafikk. 

 
 

Budsjett 2020 og handlingsplan 2020-2023 

Forslag til endringer fra Småbylista, Pensjonistpartiet, 
FrP, MDG og Rødt 
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DRIFT: Økte inntekter/reduserte 
kostnader (beløp i tusen) 2020 2021 2022 2023 

Utbytte energiselskaper * 3 100 3 900 4 500 5 000 

Refusjon lønn Heim og Hitra 3 500 2 000 1 000 500 

Krav til innkjøp 2 500 2 500 3 000 3 000 

Drift Newtonrom 735 1 470 1 470 1 470 

          

Totalt - til rådighet 9 835 9 870 9 970 9 970 

* Utbytte økes med 1 mill i forhold til opprinnelig beskjed fra rådmannen 

          

Drift: Økt satsing (beløp i tusen) 2020 2021 2022 2023 

Økt ramme institusjoner, helse -2 250 -2 250 -2 250 -2 205 

Økt ramme psykiatri -400 -400 -400 -400 

Økt ramme hjemmetjeneste -2210 -2210 -2210 -2210 

Omsorgslønn -300 -300 -300 -300 

Redusert leie trygghetsalarmer -120 -150 -200 -250 

Aktivitetstilbud eldre -100 -100 -100 -100 

Økt post tilskudd kulturbudsjett -100 -100 -100 -100 

Bokbudsjett Agdenes og Lensvik -70 -70 -70 -70 

Videreføre bemanning Synt´n -80 -80 -80 -80 

Økt ramme skoler** -3 485 -3 485 -3 485 -3 485 

Forlenget leieavtale 
Frivilligsentralen 

-200 -200 -250 -250 

Økt ramme drift biblioteket på 
Orkanger utvidet åpningstid 

-300 -300 -300 -300 

Økt budsjett kultur: Trivselstiltak i 
alle kommunens tettsteder 

-120 -125 -125 -120 

Støtte til deltakeravgift og 
treningskontingent barn og unge 

-100 -100 -100 -100 

SUM -9 835 -9 870 -9 970 -9 970 

** Rådmannen disponerer økt ramme til skolene, men tiltak skal prioriteres som kan 
hindre uheldige konsekvenser ved skoler der driften er foreslått tatt ned i Meldal, 
Agdenes og, Snillfjord og ved Gjølme skole i Orkdal. 

Investeringer: Inntekter (beløp i 
tusen) 2020 2021 2022 2023 

Havbruksfond 4 000 2 000 4 000 2 000 

Ekstra utbytte Orkland Energi 1 000 1 500 1 500 1 500 

Newton-rom utsettes 5 625       

          

SUM 10 625 3 500 5 500 3 500 

*** Et kontroversielt forslag, men ettersom posisjonen har tatt med dette, legges med et 
forslag her og viser hvordan pengene kan brukes. 

Investeringer: Nye tiltak (beløp i 
tusen) 2020 2021 2022 2023 
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Tilbygg Gjølme skole -3 000       

Renovering Geitastrand kirke -1 000 -500 -500   

Fortau Tverradkomsten-Mostargt -800 
      

Asfaltering av kommunale veger -1 000   -1 000   

Fjerne kantstein 
Orkanger/Fannrem 

-200 
      

Renovering kommunale bygg -1 625       

Prosjekt heltidsstillinger/redusere 
sykefraværet -500 -500 -1 500 -1 000 

Prosjektering nytt Helsetun 
Orkanger -1 000       

Fond nye Orkdal Helsetun   -1 000 -1 000 -1 000 

Økt investering ny skole Lensvik -1 500 -1 500 -1 500 -1 500 

          

SUM -10 625 -3 500 -5 500 -3 500 

          

 

Tekstforslag i tilknytning til budsjett og handlingsplan 2020-2023: 
 

Følgende tekstforslag fremmes i kommunestyret på vegne 

av Småbylista, Pensjonistpartiet, FrP, Miljøpartiet de 

Grønne og Rødt: 

1. Plan for markedsføring (fremmes av Hans Kringstad) 
Rådmannen gjennomfører et målrettet arbeid for at flest mulig ansatte ved Isfjord 
Norway og Norsk Kylling bosetter seg i Orkland. Prosjektet skal synliggjøre muligheter på 
boligmarkedet, på arbeidsmarkedet for familiemedlemmer, samt tilbud innen barnehage, 
skole, kultur og andre kvaliteter ved Orkland. 
Rådmannen rapporterer status til politisk nivå to ganger per år, første gang i rapport for 
andre kvartal 2020. 

Bakgrunn: Orkdal kommunestyre fattet et tilsvarende vedtak i 2017 for 2018 og 2019. Det ble satt av 200 

000 kr fra næringsfondet. Isfjord Norway er nå i drift og det nærmer seg oppstart for Norsk Kylling. 

Markedsføring spisset mot målgrupper med motiv for å flytte har langt større effekt enn generell 

omdømmebygging. Det er viktig å systematisere og videreføre dette arbeidet, og etablering av den nye 

kommunen kan gi økt gjennomslagskraft. Synkende barnetall de nærmeste årene gjør det viktig å styrke 

innsatsen for tilflytting til hele Orkland. 

2. Orkdal frivilligsentral (fremmes av Hans Kringstad) 
Forutsatt at flertallet vedtar å flytte Orkdal frivilligsentral ut av Hjørnegården, utreder 
rådmannen ny lokalisering ved Orkanger folkebibliotek, blant annet: 
* Arealbehov og arealbruk. 
* Kostnader ved ombygging for å oppnå effektiv sambruk. 
* Muligheten for at sambruk med frivilligheten kan gi utvidet åpningstid ved biblioteket. 
Frist: 1. mai 2020. 
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Bakgrunn: Moderne bibliotek fungerer som pulserende møtesteder med et bredt spekter av tilbud til 

befolkningen. Lokalene begrenser bruken av hovedbiblioteket i Orkland. Det må avklares om en 

engangsinvestering for å samlokalisere med frivilligheten kan gi utvidet åpningstid med liten eller ingen 

økning i driftskostnader. 

Rådmannen skriver i notat til budsjett og handlingsplan:  

”Ombygging Orkanger bibliotek for å tilrettelegge for økt frivillig bruk: (…) Det er mulig å bygge 

sammen to rom for å etablere et kjøkken som også kan brukes av frivilligheten, jmf biblioteklovens 

intensjon. (…) Prosjektet er estimert til ca. 300 000 kroner, det er ikke funnet rom for prioritering.” 

Rådmannen skriver videre at det er ønskelig å legge til rette for selvbetjening som gir utvidet åpningstid 

og økt bruk av bibliotekene, men at det krever ombygging og sikkerhetstiltak.   

 

3. Plan for universell utforming av sentrumsområder (fremmes av Hans Kringstad) 
Rådmannen utarbeider en plan for universell utforming av sentrumsområdene, i første 
omgang på Orkanger. På Orkanger kan dette inkorporeres i en sentrumsplan. Målet er å 
sikre god tilrettelegging for eldre og personer med nedsatt funksjonsevne. Det må skje 
både ved å rette opp eksisterende feil og mangler, og å innarbeide gode rutiner for 
framtidig planlegging av infrastruktur. 
Rådmannen tar universell utforming inn i sentrumsplan for Orkanger. 

Bakgrunn: Utbygging av leiligheter fører til at et stadig større antall eldre og personer med nedsatt 

funksjonsevne flyter til sentrumsområdene. Boligene har universell utforming, men utendørs er manglene 

store. Tidligere planlegging bærer preg av å ha prioritert bil. Det har vist seg vanskelig å rette opp selv 

enkle feil og mangler av hensyn til myke trafikanter.  Orkland skal prioritere folkehelse og bør ha som 

ambisjon å være et aldersvennlig samfunn. 

4. Klimabudsjett og klimaregnskap (Fremmes av Gjertrud Berg) 

Rådmannen presenterer på samme møte som økonomiplanen også kommunens 

klimabudsjett og klimaregnskap, som omhandler både direkte og indirekte utslipp.  

Bakgrunn: Det beskrives i Handlingsplanens samfunnsdel, kap 9.7. «Klima, miljø og folkehelse» at 

prioriterte tiltak innenfor det viktige klimaarbeidet er bl.a.: «Orkland kommune tar mål av seg til å 

gjennomføre klimatiltak på ett eller flere områder: Energiområdet, transport-/mobilitetsområdet, 

bygg-/anleggsfeltet, gjenvinningsområdet og helhetlig klimaplanlegging.... I alle planprosesser skal 

det foretas klimarisikovurderinger, klimasårbarhetsvurderinger og klimautslippsvurderinger..... 

I løpet av handlingsperioden er det ambisjon om å innarbeide et klimabudsjett for Orkland kommune, 

både som organisasjon og som lokalsamfunn. Ordinært budsjett viser pengeflyten i kommunen. Et 

klimabudsjett skal vise CO2-flyten i kommunen.» 

Ambisjonen er ikke mindre enn at «kommunen skal blir en reell kandidat til å vinne KLP sin 

klimapris», noe De Grønne helhjertet støtter. Flere kommuner har nå innført klimabudsjett og 

regnskap, og det finnes mange eksempler som kommunen kan benytte seg av. Det bør derfor være 

mulig å innføre dette tidlig i handlingsperioden.  

De Grønne og samarbeidende opposisjonspartier ser positivt på at klimaarbeidet nå skal være en 

integrert del av alle planprosesser i Orkland, noe som vil sikre at klimaarbeidet tas tak i på alle 

områder av kommunens arbeid. Der for mener vi det er uheldig at det i Handlingsplanen står «tar 

mål av seg til å gjennomføre klimatiltak på ett eller flere områder». Hvis klima skal jobbes med som 

tema i alle planprosesser, så kan man ikke velge bort klimatiltak på ett eller flere områder. 
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Sett i forhold til viktigheten av dette arbeidet så mener De Grønne og samarbeidende 

opposisjonspartier at det er nødvendig at et klimabudsjett og regnskap får en årlig behandling. Dette 

er nødvendig for å: 1. konkret vise til hva som er gjort det siste året, og 2. synliggjøre hva man har 

tenkt å ta tak i det neste budsjettåret. 

Uten en slik gjennomgang er det lett at slike vedtatte planer legges i en skuff og igjen blir kun ord 

som ikke fører til handling.  

De grønne håper Orkland Kommunestyre kan støtte forslaget om at det i tillegg til klimabudsjett også 

utarbeides et klimaregnskap, som sammen med klimabudsjettet behandles ved det samme 

kommunestyremøtet der økonomiplan behandles.   

5. Plan for å bekjempe vold og seksuelle overgrep mot barn og ungdom (fremmes av Berit 
Westrum Johansen) 
Rådmannen utarbeider en plan for å bekjempe vold og seksuelle overgrep mot barn og 
ungdom. Orkland skal være en foregangskommune i arbeidet med vold og seksuelle 
overgrep mot barn og unge. Alle som arbeider med barn og unge skal jobbe strategisk 
gjennom hele barnets oppvekst for å forhindre at de blir utsatt for vold og seksuelle 
overgrep. 
Saken oversendes til behandling i Kommuneplanens samfunnsdel for Orkland. 

Bakgrunn: Det trengs økt kompetanse i alle sektorer og tjenester for å sikre at vold og overgrep blir 

oppdaget og stoppet. De offentlige virksomhetene har et særskilt ansvar for å bekjempe vold og overgrep 

og for å etablere gode samarbeidsstrukturer på tvers av tjenester og sektorer. Å bekjempe vold og 

seksuelle overgrep mot barn og ungdom, er kommunens viktigste bidrag for å oppfylle 

barnekonvensjonens forpliktelser. Vold og overgrep mot barn og unge skjer oftere enn vi tror. En nasjonal 

undersøkelse fra 2019 viser at 6 % av barn og ungdom har opplevd seksuelle overgrep fra en voksen. 20% 

opplever vold fra en voksen minst en gang i løpet av oppveksten (UEVO). 

6. Handlingsplan mot rasisme og diskriminering forslag fra SML, PP, Rødt, MDG, FRP og 
SV  

Rådmannen utarbeider en handlingsplan mot rasisme og diskriminering. Planen kan utarbeides i 
samarbeid med Norsk folkehjelp, Røde kors , KS, MOT, flyktningehjelpa, lokale innvandrere og 
innvandringsorganisasjoner.  
Saken oversendes som innspill til Kommuneplanens planarbeid. 
 
Bakgrunn: Vi vet at både barn og voksne opplever rasisme og diskriminering for eksempel på skolen, 
i arbeidslivet og i fritiden. Rasisme og diskriminering hindrer inkludering, og det kan skape frykt og 
mistillit. 
 

 

 

7. Flere besøksvenner (Fremmes av Torstein Larsen) 

Orkland kommune må legge bedre til rette for at beboere både på institusjon 
og de som bor hjemme blir oftere besøkt, helst hver dag. For å klare dette må 
det være et tettere samarbeid med skoler, barnehager, barselgrupper og 
frivilligheten. 
Kommunestyret ber hovedutvalg for Helse og mestring følge dette opp. 
Administrasjonen må fremlegge en plan for hovedutvalget der det 
fremkommer et realistisk oppsett på hvordan dette skal oppnås. Gjerne 
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gjennom økt an tall kvalifiserte besøksvenner. 
Saken oversendes til behandling og tas med Kommuneplanens samfunnsdel for Orkland. 

 

Begrunnelse: Røde Kors sin besøkstjeneste har laget en rapport i 2018 med tittelen «Ingen 

tid til omsorg? Eldreomsorgen slik vi møter den».  

Denne viser store utfordringer både når det gjelder beboere på institusjon og 

hjemmeboende. Ensomhet og aktivitet var de største utfordringene. Undersøkelsen viser at 

det haster med å avhjelpe disse manglene.  Klarer vi å mobilisere og skaffe flere 

besøksvenner vil dette avhjelpe noe.  

8.  «Handlingsplan mot vold i nære relasjoner. (Fremmes av Torstein Larsen) 
Rådmannen bes starte arbeidet med å utarbeide en «Handlingsplan mot vold i nære 
relasjoner. Det nedsettes en arbeidsgruppe bestående av: 
Kommunalsjef for Helse og mestring 
En representant fra Orkland lensmannskontor 
En representant blant styrerne ved barnehagene 
En representant fra psykiatritjenesten i kommunen 
Leder av hovedutvalg for Helse og mestring 
Saken oversendes til behandling i Kommuneplanens samfunnsdel for Orkland. 

Begrunnelse: I avisa ST er det et intervju med leder av krisesenteret i Orkdal. Hun slår fast at vold 

mot kvinner i nære relasjoner er et økende problem. Mye av dette foregår i det skjulte. I intervjuet 

sier krisesenterlederen følgende: «Folk ville blitt overrasket om de viste hvor mange kvinner dette 

gjelder. Regjeringen har gått ut og bedt kommunene lage slike handlingsplaner. Det gjorde de 

allerede i 2010. 

Men kun fire av ti kommuner har en handlingsplan mot vold i nære relasjoner. Dette til tross for at 

vold og overgrep er et alvorlig samfunnsproblem. Handlingsplaner mot vold i nære relasjoner kan 

hjelpe kommunene å yte lovpålagte tjenester til utsatte og utøvere av vold i nære relasjoner. 

Voldsutsatte har krav om helhetlige og individuelt tilrettelagte hjelpetilbud, og handlingsplanen kan 

være en hjelp for kommunen til å videreutvikle sine tjenester til mennesker som utsettes for slik 

vold. I henhold til norsk lov, har voldsutsatte krav om helhetlige og individuelt tilrettelagte 

hjelpetilbud. 

Vold i nære relasjoner er et viktig satsingsområde for regjeringen og bør være det samme for Orkland 

kommune. Vold i nære relasjoner har et betydelig omfang og utgjør både et kriminalitets- og 

folkehelseproblem. Derfor er en slik plan nødvendig. 

 
 

Forslag fra Orkland Høyre og Orkland Venstre. 
 
Handlingsprogram 2020-2023 med budsjett 2020. 
 
Partiene fra Høyre og Venstre er fornøyd med at Rådmannens forslag til Handlingsplan og 
budsjett er presentert i balanse, og i tråd med vedtak og føringer fra 
sammenslåingsprosessen og Fellesnemda. Forutsigbarhet i økonomien er et viktig prinsipp 
som bidrar til god samhandling og økt forståelse i organisasjonen og befolkningen forøvrig. 
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Arbeidet har vært godt støttet av dagens regjering som gjennom en syv-års periode har 
styrket den nasjonale kommuneøkonomien, og gitt handlingsrom til styrket tjenesteutvikling 
i hele landet. I tillegg til lav arbeidsledighet og høy skatteinngang har ulike økonomiske 
støtteordninger også vært et viktig element for å lykkes i sammenslåingsprosessen. 
Orklandkommunene har tilsammen mottatt over 60 mill. i ulike engangstilskudd over en 3-
års periode, og mottar for året 2020 over 75 mill. i tilskudd via reformstøtte, 
inndelingstilskudd og regionsentertilskudd. 
Orkland får en nominell (oppgavekorrigert) vekst i frie inntekter på 2,3 %, som er noe høyere 
enn landsgjennomsnittet på 2,2%. Innlemming av ulike tilskudd skaper også handlingsrom 
for flere politiske prioriteringer og i mange tilfeller en mer effektiv ressursbruk. Stortinget 
har også instruert Fylkesmannen til å kompensere sammenslåtte kommuner for utilsiktede 
virkninger av kommunereformen gjennom skjønnsmidler særskilt avsatt til formålet. Orkland 
er i dialog med Fylkesmannen angående tidligere mottatte kompensasjoner gjennom 
inntektsgarantiordningen. Ev. skjønnsmidler vil styrke budsjettet ytterligere. 
 
Gode tider skaper optimisme og vilje til investeringer. Orkland står i, og foran store 
investeringer som skal styrke velferdstjenestene ytterligere. Dette krever en ryddig og 
disiplinert økonomi, og mye tyder på at ytterligere nye store investeringer må avventes til 
den nye kommunen har fått «satt seg». Partiene fra Høyre og Venstre slutter seg til 
optimismen, men vil uttrykke moderat bekymring for en noe høy gjeldsgrad som vil binde 
betydelige midler i årene framover.   
 
Høyre og Venstres prioriteringer: 
 
Demografiske endringer må tas på alvor, og en prognose som tilsier lavere barnetall i 
barnehage og skole vil utfordre oss på kapasitet og struktur. Kommunens attraktivitet bør 
bedres for barnefamilier og familier i en etableringsfase. Høyre og Venstre støtter derfor 
Fellesnemdas vedtak og Rådmannens forslag om 50 % søskenmoderasjon for barnehagene i 
Orkland. 
 
Frivillig arbeid gjennom sentraler, lag og organisasjoner skaper trygge og velfungerende 
lokalsamfunn, og partiene H og V ønsker å styrke bidraget fra kommunen med kr 200 000.- 
årlig i forhold til Rådmannens forslag. 
H/V ønsker også å videreføre Frivillighetssentralen på Orkanger i dagens lokaler inntil det er 
utredet konsekvenser av mulige alternativer. (endring i forhold til Rådmannens forslag + 
kr.100 000.- i 2020) 
 
Kommunal tilrettelegging av fritidsaktiviteter for barn og unge er viktig område, og vi ønsker 
å styrke ungdomsarbeidet og videreføre bemanning på Fritidsklubben Synt`n på Orkanger 
med kr 100 000.- utover Rådmannens budsjett. En av målsetningene til klubben bør være å 
bli et regionalt knutepunkt for hele den nye kommunen og bidra til aktiviteter på tvers av 
gamle grenser. 
 
Alle barn og unge i Orkland fortjener like muligheter til deltagelse i det mangfoldet av 
fritidsaktiviteter kommunen kan tilby. For å styrke alles mulighet til å delta, ønsker H/V en 
styrkning i budsjettet i perioden på kr 200 000.- for å kunne legge til rette for et ubyråkratisk 
«aktivitetskort» til enkelte målgrupper. 
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Barnehagene i Orkland ligger spredt og i områder med ulikt tilbud for kollektivtransport. 
Arbeidsmarkedet er mangfoldig og foreldre med barn i barnehage har behov for god 
tilrettelegging fra barnehagen. Vi ønsker å styrke budsjettet med kr 200 000.- for at det 
fremdeles kan gjøres mindre tilpasninger som passer flere brukere av barnehagetilbudet. 
 
Det er viktig at det igangsatte prosjekteringsarbeidet vedrørende nytt helsetun i Orkdal ikke 
avventes. Budsjettet styrkes med kr 1 000 000.- for 2020. 
 
Skole og oppvekst er en av kommunens viktigste oppgaver, og H/V ønsker en 
opptrappingsplan for hele skolesektoren med tanke på kvalitet og innhold. Foreslått 
tildelingsmodell for skolene i Orkland må til politisk behandling, og endringer i budsjett som 
følge av dette skal tidligst skje i neste skoleår. Vi foreslå derfor å avvente og ev. forlenge 
innfasing av ny tildelingsmodell for skolene i Orkland. Merkostnad anslås til 1 mill. årlig fra 
2021. Høyre og Venstre ønsker også at tilgjengelige administrative skoleressurser skal gjøres 
tilgjengelig for de enkelte enhetene der det hensiktsmessig og praktisk mulig. 
 
Innen helse og mestring ønsker H/V å styrke pleiefaktoren og legge føringer om større grad 
av heltid for de som ønsker det. Orkland bør utnytte de elementene som ligger i regjeringas 
eldrereform «Leve Hele Livet», øke valgfriheten og sette brukere av tjenestene i sentrum. 
Det bør igangsettes et eget prosjektarbeid som tar sikte på å redusere sykefraværet, øke 
stillingsandeler og bidra til bedre ressursutnyttelse av tilgjengelige administrative ressurser i 
overgangsperioden. Foreslått styrkning inklusive omprioritering av administrative ressurser 
utgjør 4,75 mill. årlig i perioden. 
 
Udisponert rest av tilgjengelige ressurser settes til kommunens disposisjonsfond. Pengene 
gjøres tilgjengelig for finansiering av oppgradering og vedlikehold skolebygg i kommunen. 
 
 
 
Endringer i tallbudsjett: 
 

  Tall i 1000 kr 

  2020 2021 2022 2023 

Nytt handlingsrom:      

Økt utbytte Trønderenergi 3100 3100 3100 3100 

Økt utbytte Orkland Energi 1000 1000 1000 1000 

Omprioritering administrative 
ressurser (1500) (1500) (1500) (1500) 

Inntekter deling Snillfjord  3000 2250 1500 750 

Totalt 7100 6350 5600 4850 

       

Disponering av handlingsrom:      

Støtte til lag og organisasjoner 200 200 200 200 

Husleie Frivillighetssentralen 
Orkanger 100     

Ungdomsarbeid (inkl. Synt’n) 100 100 100 100 
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Støtte fritidsaktiviteter 
barn/unge 200 200 200 200 

Tilpassing barnehager 200 200 200 200 

Utredning helse og 
omsorgssenter Orkdal 1000     

Oppvekst 450 1000 1000 1000 

Helse og Mestring 3250 (1500) 3250 (1500) 3250 (1500) 3150 (1500) 

Totalt 5500 4950 4950 4850 

       

Udisponert rest 1600 1400 650 0 

 

 
 
 

Følgende tekstforslag fremmes i kommunestyret på vegne 

av Småbylista, Pensjonistpartiet, FrP, Miljøpartiet de 

Grønne og Rødt; SV: 

Boliger for funksjonshemmede: 
Verbalforslag: 
• Rådmannen i samråd med pårørende utreder og kartlegger behov for  
boliger til funksjonshemmede i Orkland, frist: 01.juni 2020. 
• Det hentes inn kostnadsoverslag og finansieringsmodell for ulike typer  
boalternativer – inkludert selveier kontra utleie. 
• Utredningen må avklare bokostnader for brukerne og netto kostnader for  
Orkland kommune.  Den skal også kartlegge tomtealternativer. 
• Det sees umiddelbart på mulighet for en ekstra avlastningsleilighet i  
Lensvik, frist 1. april 2020. 
 

Forslag fra Venstre v/Lavrans Skuterud 

Handlingsplan for inkludering 
Rådmannens notat varsler synkende barnetall det kommende tiåret. Skal Orkland bli en enda mer 

attraktiv tilflyttingskommune bør vi trolig også ha mer fokus på å ta godt imot og inkludere de som 

kommer flyttende til oss. Vi må også ha omtanke for de som allerede bor her men som ikke er så 

inkludert som de ønsker. Rådmannen bes utarbeide en handlingsplan for inkludering av der det også 

fokuseres på tiltak mot rasisme og diskriminering. Arbeidet tilpasses øvrig kommuneplanarbeid. 

 

Forslag til budsjettet for 2020 fra Orkland SV 

 

Forslag 1: 
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Ordførar og varaordførar har løna knytt til stortingsrepresentantane, som har  987.997 i årleg 

løn: 

https://www.stortinget.no/no/Stortinget-og-demokratiet/Representantene/Okonomiske-

rettigheter/  

 

SV foreslår at lønna til beregnes ut fra 85% av løna til stortingsrepresentantane. 

 

Det vil i tilfelle seia  839.797 for ordførar og 671 838 for varaordførar (80% av ordførar). 

 

Til sammenlikning har lektor med tilleggsutdanning og 16 års ansiennitet har 650.000. 

 

Tilsvarande reduksjon for andre faste godtgjeringar som er knytt til ordførars løn. 

 

Kva vil dette medføre av reduserte kostnadar for kommunen: 

• Grupper med 1 rep: 4% x 4 grupper = 16% 

• Grupper med 2 eller fleire rep: 6% x 7 = 42% 

• KU: 6% 

• 5 HU á 6% = 30% 

• Formannskap 6% x 11 medlemmar = 66% 

Til saman: 100 + 80 + 16 +42 + 6 + 30 + 66 = 340% i fast godtgjering. 

 

Med stortingsrepresentant som grunnlag: 3,4 x 987.997 = 3 359 190 

 

Innsparinga blir då 15% av dette:  503.878. 

 

Forslag til vedtak: 

 

SV foreslår at lønna til ordfører beregnes ut fra 85% av løna til stortingsrepresentantane. 

 

Det vil i tilfelle seia  839.797 for ordførar og 671 838 for varaordførar (80% av ordførar). 

 

Tilsvarande reduksjon for andre faste godtgjeringar som er knytt til ordførars løn. 

 

Innsparinga blir prioritert til å kunne innføre søskenmoderasjon i SFO etter tilsvarende regler 

som i barnehagene, og på tvers av barnehage og SFO fra 1. september 2020. 

 

Forslag 2: 

Heltid: 

Helsetunene og hjemmetjenesten i Orkland har mange på små stillinger. Heltidsstillinger må 

bli normen.  

Forslag til vedtak: 

5 millioner kroner øremerkes til å utvide eksisterende stillinger til 100 prosents stillinger ved 

Helsetunene og i hjemmetjenesten i Orkland. Bare personer med godkjent utdanning kan få 

disse heltidsstillingene. Avhengig av hvilke stillingsbrøk de ansatte har per i dag, bør en slik 

https://www.stortinget.no/no/Stortinget-og-demokratiet/Representantene/Okonomiske-rettigheter/
https://www.stortinget.no/no/Stortinget-og-demokratiet/Representantene/Okonomiske-rettigheter/
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ordning ved en bevilgning på fem millioner gi 10-12 nye heltidsstillinger i omsorg i Orkland. 

Gjennomføres av administrasjonen i samarbeid med de ansattes organisasjoner. 

Finansiering. Skatteanslaget økes med 5 millioner kroner for 2020. 

 

 

Forslag 3: 

Barnetrygd og sosialhjelp 

For første gang siden 1996 ble barnetrygda økt fra 1. januar 2019. Da økte den med 83 kroner 

i måneden. Begrunnelsen for økningen for redusering av barnefattigdom.  

Mange av de fattigste barnefamiliene får imidlertid ingen glede av økningen av barnetrygden 

ettersom barnetrygden regnes som inntekt ved tildeling av sosialhjelp. Dermed får de like like 

lite som før barnetrygden økte når sosialhjelpen kuttes med samme beløp som barnetrygden 

økte: 83 kroner i måneden.  Bare Agdenes har vedtak om at barnetrygden ikke skal beregnes 

som inntekt i Orkland-kommunene i 2019. 

Rådmannen skriver: 

«Det må vurderes om barnetrygd (som annen inntekt) håndteres som nettopp inntekt 

når økonomisk sosialhjelp skal utmåles. Flere vil kunne kvalifisere til økonomisk bistand 

som følge av at flere vil komme over innslagspunktet for sosialhjelp dersom barnetrygd 

helt eller delvis ikke skal håndteres som inntekt.   

Dersom man velger å holde barnetrygden utenfor inntekstberegningen i sin helhet når 

det gjelder sosial stønad, vil det påløpe en merkostnad og budsjettøkning for Orkdal 

kommune på økonomisk sosialhjelp på minimum 1.4 millioner pr år, og for Orkland 

kommune samlet minimum 1.8 millioner kroner per år.» 

Forslag til vedtak: 

1,8 millioner kroner bevilges til å dekke øke sosialhjelp når barnetrygd ikke skal regnes som 

inntekt ved fastsettelse av sosialhjelp. 

Finansiering: Skatteanslaget for 2020 økes med 1,8 millioner kroner. 
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Forslag 4: 

Solcelle-anlegg på kommunale taket  

Orkland kommune kan spare 600.000 – 700.000 kroner i året i oppvarmingskostnader i 

Folkehelsesenteret ved å montere solcelleanlegg på taket av Orklahallen og Klatrehallen  og 

bruke solstrømmen til oppvarming av rom og bassenger i Folkehelsesenteret.  Eventuelt også 

bruke noe av solstrømmen til oppvarming av Orklahallen og Klatrehallen. 

Forslag til vedtak: 

Kr 7 millioner bevilges til montering av solstrømanlegg på taket av Orklahallen. 

Finansiering: Låneopptak. 

 

 

Forslag 5: 

Solstrøm på kommunale tak og bygninger 

Kommunale bygg i Orkland har mange store tak. Bygningene med de beste solforholdene bør 

utnyttes til montering av solceller på tak og eventuelt sørvendte vegger for å spare kostnader il 

oppvarming. De kan også på sikt bli en inntektskilde. Solkart viser hvor egnet alle tak i 

Orkland er for produksjon av solstrøm.  

Vi får solstrøm på taket av Folkehelsesenteret. Vi bør også utnytte andre kommunale tak. 

Forslag til vedtak (verbalforslag): 

Vi ber rådmannen sammen med Orkland Energi utrede hvilke kommunale tak som er god 

egnet og som over tid til gi en lønnsom produksjon av solstrøm i Orkland. 

Frist: 1. juni 2020. 

 

Forslag til vedtak: 

Orkland kommune bevilger 5 millioner kroner til solceller. Bevilgningene går til takene som 

er best egnet for solstrøm. Finansieres ved låneopptak. 
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Forslag 6: 

Søskenmoderasjon 

Forslag til vedtak (verbalforslag): 

Vi ber rådmannen utrede hva det vil koste per år og i annet halvår 2020 å innføre 

søskenmoderasjon etter tilsvarende regler som i barnehagene på tvers av barnehage og SFO, 

slik at familier med barn i både SFO og barnehager får søskenmoderasjon. Frist 1. juni.  

 

 

Forslag 7: 

Motivasjonslønn:  

Kr 18,50 er den framforhandla avtalen som Arbeidsgiverforeningen for  Vekst- og 

attføringsbedrifter har som minstesats for sine brukere. Rosenvik A/S er en slik bedrift. 

Orkdalstoget og Sampro er ikke det, de er reine kommunale bedrifter. Det er derfor opp til 

kommunen å yte motivasjonslønn, og hvilken sats som brukes. 

I Orkdal har vi i 2019 40.000 timer i året i motivasjonslønn. 

Forslag til vedtak (verbalforslag): 

Vi ber rådmannen utrede hvor mange timer vi har i motivasjons lForslag ønn i Orkland og hva 

det vil koste å betale alle 18,50 kroner per time i motivasjonslønn. 

Frist: 1. juni 2020 

Forslag til endring i verbalforslage fra SV v/Kjell Rønningsbakk 

1. Forslag til vedtak verbalforslag: Vold i Nære relasjoner Endringsforslag til forslag fra 

Pensjonistpartiet ved Torstein Larsen: 

Forslag til vedtak: 

Rådmannen bør ta initiativet til en handlingsplan mot vold i nære relasjoner: 

- Vold mot ektefeller og samboere 

- Vold mot barn – personer under 18 år 

- Vold mot eldre 

Arbeidet utføres av Politirådet og SLT-gruppa. 

Frist 1. juni 2020. Utkast til handlingsplan vil bli behandlet i kommunestyret i juni 2020. 

 

 

Begrunnelse 
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I 2017 kartla «Nasjonalt kunnskapssenter om vold og traumatisk stress» (NKVTS) vold mot 

eldre som fortsatt bor heime. Undersøkelsen viste at mellom 56.500 og 76.000 eldre lever 

med vold og psykiske og fysiske overgrep.  

I avisa ST er det et intervju med leder av krisesenteret i Orkdal. Hun slår fast at vold mot 

kvinner i nære relasjoner er et økende problem. Mye av dette foregår i det skjulte. I intervjuet 

sier krisesenterlederen følgende: «Folk ville blitt overrasket om de viste hvor mange kvinner 

dette gjelder.  Regjeringen har gått ut og bedt kommunene lage slike handlingsplaner. Det 

gjorde de allerede i 2010.  Men kun fire av ti kommuner har en handlingsplan mot vold i nære 

relasjoner. Dette til tross for at vold og overgrep er et alvorlig 

samfunnsproblem.  Handlingsplaner mot vold i nære relasjoner kan hjelpe kommunene å yte 

lovpålagte tjenester til utsatte og utøvere av vold i nære relasjoner. Voldsutsatte har krav om 

helhetlige og individuelt tilrettelagte hjelpetilbud, og handlingsplanen kan være en hjelp for 

kommunen til å videreutvikle sine tjenester til mennesker som utsettes for slik vold. I henhold 

til norsk lov, har voldsutsatte krav om helhetlige og individuelt tilrettelagte 

hjelpetilbud.  Vold i nære relasjoner er et viktig satsingsområde for regjeringen og bør være 

det samme for Orkland kommune.  Vold i nære relasjoner har et betydelig omfang og utgjør 

både et kriminalitets- og folkehelseproblem. Derfor er en slik plan nødvendig." 
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2. Boliger for funksjonshemmede: 

Endringsforslag til forslag fra MDG ved Mona Størdal 

Verbalforslag: 

• Rådmannen i samråd med pårørende utreder og kartlegger behov for boliger til 

funksjonshemmede i Orkland, frist: 01.juni 2020.  

• Det hentes inn kostnadsoverslag og finansieringsmodell for ulike typer boalternativer 

– inkludert selveier kontra utleie. 

• Utredningen må avklare bokostnader for brukerne og netto kostnader for Orkland 

kommune.  Den skal også kartlegge tomtealternativer. 

• Det sees umiddelbart på mulighet for en ekstra avlastningsleilighet i Lensvik, frist 1. 

april 2020. 
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3. Småbylista har levert et forslag som bare gjelder Orkanger. Endringsforslag: 

Plan for universell utforming av sentrumsområder. Rådmannen utarbeider en plan for 

universell utforming av sentrumsområdene i Orkland: Orkanger, Råbygda, Fannrem, 

Lensvika, Krokstadøra, Løkken og Meldal sentrum. 

Målet er å sikre god tilrettelegging for eldre og personer med nedsatt funksjonsevne. Det må 

skje både ved å rette opp eksisterende feil og mangler, og å innarbeide gode rutiner for 

framtidig planlegging av infrastruktur.  

 

Bakgrunn: Utbygging av leiligheter fører til at et stadig større antall eldre og personer med 

nedsatt funksjonsevne flyter til sentrumsområdene. Boligene har universell utforming, men 

utendørs er det fortsatt mange mangler. Orkland skal prioritere folkehelse og bør ha som 

ambisjon å være et aldersvennlig samfunn." 
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4. Endringsforslag til handlingsplan mot rasisme: 

"Handlingsplan mot rasisme og diskriminering: Rådmannen utarbeider en handlingsplan mot 

rasisme og diskriminering. Planen kan utarbeides i samarbeid med organisasjoner som Norsk 

folkehjelp, Røde Kors, KS, MOT, Flyktninghjelpa og lokale innvandrere og 

innvandrerorganisasjoner.  Frist: mai 2020  

Begrunnelse: Vi vet at både barn og voksne opplever rasisme og diskriminering for eksempel 

på skolen, i arbeidslivet og i fritiden. Rasisme og diskriminering hindrer inkludering, og det 

kan skape frykt og mistillit." 

 

 

 

 
Votering 
Tallbudsjett: 
SV – 2 stemmer (SV2) 
H,V – 5 stemmer (H4, V1) 
SBL, MDG, R,PP, Frp – 10 stemmer (PP3, Frp2, SBL3, MDG1, R1) 
AP, SP, KRF – 39 stemmer (AP17, SP16, KRF1, H4, V1) 
 
Verbalforslagene: 
VERBALFORSLAG fra AP, SP. KRF forslag: 

SFO – enstemmig vedtatt. 

SFO Årlivoll skole - enstemmig vedtatt. 

Postsekretær- enstemmig vedtatt. 

Utstyrssentral Lensvik- enstemmig vedtatt. 

Sertifisering av Orkland kommune som trafikksikker kommune - enstemmig vedtatt. 

 

 

Småbylista, Pensjonistpartiet, FrP, Miljøpartiet de Grønne og Rødt forslag: 

Plan for markedsføring - enstemmig vedtatt. Forslaget oversendes som innspill til kommunens 

planarbeid. 

 

Orkdal frivilligsentral - enstemmig vedtatt. Forslaget oversendes som innspill til kommunens 

planarbeid. 

 

Plan for universell utforming av sentrumsområder - enstemmig vedtatt. Forslaget oversendes 

som innspill til kommunens planarbeid. 
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Klimabudsjett og klimaregnskap - enstemmig vedtatt. Forslaget oversendes som innspill til 

kommunens planarbeid. 

 

Plan for å bekjempe vold og seksuelle overgrep mot barn og ungdom - enstemmig vedtatt. 

Forslaget oversendes som innspill til kommunens planarbeid. 

 

Handlingsplan mot rasisme og diskriminering - enstemmig vedtatt. Forslaget oversendes som 

innspill til kommunens planarbeid. 

 

Flere besøksvenner - enstemmig vedtatt. Forslaget oversendes som innspill til kommunens 

planarbeid. 

 
«Handlingsplan mot vold i nære relasjoner - enstemmig vedtatt. Forslaget oversendes som innspill til 

kommunens planarbeid. 

 

 

 
 

 
SV’s forslag: 
Søskenmoderasjon – enstemmig vedtatt. 

Motivasjonslønn: - enstemmig vedtatt 

 

Småbylista, Pensjonistpartiet, FrP, Miljøpartiet de Grønne og Rødt; SV: 

Boliger for funksjonshemmede – enstemmig vedtatt. Forslaget oversendes som innspill til 

kommunens planarbeid. 

 

Venstres forslag 

Handlingsplan for inkludering - - enstemmig vedtatt. Forslaget oversendes som innspill til 

kommunens planarbeid. 

 

Kommunestyrets innstilling med vedtatte endringsforslag – enstemmig vedtatt. 

 
Kommunestyres vedtak  
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Betalingsregulativ og forslag til vedtak 

Forslag til budsjettvedtak  
 Skattøre 
Ved utskriving av forskuddsskatt til kommunen for 2020 settes skattøre til øverste sats. 

Eiendomsskatt  
I medhold av eigedomsskattelova § 3 første ledd bokstav c skrives det i Orkland ut eigendomsskatt 

berre på kraftverk, vindkraftverk, kraftnett og anlegg omfatta av særskattereglane for petroleum.  

I medhold av eigedomsskattelova §4, tredje ledd, første setning, skrives det i Orkland ut 

eiendomsskatt på flytenede anlegg i sjø for oppdrett av fisk, skjell, skalldyr og andre marine arter.  

Eigendomsskattesatsen blir beholdt på 7 promille i Meldal og Snillfjord, mens det i 

overgangsperioden blir en trinnvis økning i Orkdal og Agdenes, for 2020 en økning fra 1 til 3 promille. 

10.2 Betalingssatser 
10.2.1 Brukerbetaling i barnehage 
Brukerbetaling i barnehage settes til statens maksimal sats. 

 
2020 

41 timer i uken eller mer (100 % plass) 3 135 kr/mnd 

33 – 40 timer i uken (80 % plass) 2 608 kr/mnd 

29-32 timer i uken (60 % plass) 1 981 kr/mnd 

17-24 timer i uken (40 % plass) 1 354 kr/mnd 

 

Betaling for kost i barnehager som tilbyr alle måltider er 350 kr/mnd. 

Betaling for kost i barnehager som ikke tilbyr frokost er 300 kr/mnd.  

For søsken nr. 2 eller flere betales 50 % av barnehagekontingenten.  

Nasjonale bestemmelser sier at familier ikke skal betale mer enn 6 % av den samlede inntekten til 

husholdningen. Inntektsgrensen fastsettes i statsbudsjettet og fra 1.1.2020 er inntektsgrensen på 

574 750 kroner.  

Inntektsgrensen for gratis kjernetid i barnehage for barn i alderen 2–5 år i familier med lav inntekt 

prisjusteres til 566 100 kroner fra 1. 8.2020.  

Tilskudd til ikke-kommunale barnehager 
Satser for tilskudd til ikke-kommunal barnehage for 2020 er: 

Driftstilskudd per heltidsplass 2020 

0-2 år  228 041  

3-6 år 111 363 

Tilskudd kapital  

0-6 år 9 300 

Totalt tilskudd   
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0-2 år 237 341 

3-6 år 120 663  

 

Brukerbetaling skolefritidsordning 
Betalingssatsene for 2020 settes lik inflasjonsjustert gjennomsnitt for Orklandkommunene for 2019. 

Satsene fra 1.1.2020 blir da: 

Foreldrebetaling 2020 

Inntil 11 t per uke (halvplass) 1 369 kr/mnd. 

12 t eller mer per uke (helplass) 2 328 kr/mnd. 

 

Betaling for kost kommer i tillegg, med 196 kr/mnd. 

Kulturskolen 
Satsene er beregnet til et gjennomsnitt for Orkland-kommunene: 

Foreldrebetaling 2020 

Barn over 6 år 1 430 kr/semester 

Barn inntil 6 år 715 kr/semester 

 

Moderasjon for andre plass (søsken el. samme bruker) er 30 %. Moderasjon for tredje plass er 50 %. 

 Priser norskkurs (Voksenopplæringen) 
Prisliste for de som tar norskkurs uten rett eller plikt: 

  2020 

Norskkurs: Dagtid 4 dager/uke 4 000 kr per mnd.  12 000 kr pr semester 

Norskkurs kombikurs (nettbasert + 

ettemiddagsundervisning) 

1 950 kr/mnd  

Norskprøve muntlig 700 kr  

Norskprøve skriftlig 700 kr  

Delprøve kr 300 kr  

Samfunnskunnskapsprøve 700 kr  

Statsborgerprøve •   

 

Praktisk bistand (Hjemmehjelp) 
Satsen endres til statens maksimumssats for brukere med inntekt under 2G, iht. forskrift om 

egenandel for kommunale helse- og omsorgstjenester. De øvrige satsene foreslås slik: 

Inntekt (1G = 99 858 per 1.5.19) 2020 

Under 2G Statens maksimumssats 

2G – 3G 750 kr/mnd. 
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3G – 4G 1 200 kr/mnd. 

Over 4G 1 850 kr/mnd. 

Timepris 230 kr/t 

 

 

 

Opphold i institusjon 
Satsene er lik statens anbefalte maksimumssatser, iht. forskrift om egenandel for kommunale helse- 

og omsorgstjenester. 

 2020 

Natt- eller dagopphold Statens maksimumssats 

Døgnopphold  Statens maksimumssats 

Leie av trygghetsalarmer 
Prisene foreslås som følger: 

 
2020 

Under 2G 100 kr/mnd. 

Over 2G 175/mnd. 

 

 Middagsmat levert fra institusjon 
Prisen settes til 84 kr per porsjon 

Utkjøring av tekniske hjelpemidler 
Leie av tekniske hjelpemidler fra det kommunale lageret er gratis. Satsen for å kjøre ut hjelpemidler 

settes til 315 kr i 2020 

Dagsenter 
Prisen settes til 200 kr/dag for dagsenter, og 85 kr/dag for dagsenter for demente. 

 Årsavgift vann Årsavgifta skal dekke alle kostnader for vassforsyning, og settes slik for 2020: 
 2020 

Fastledd 2 386 kr 

Målt forbruk 9,56 kr 

Stipulert forbruk bolig 81-150 

m2 

160 m3 

Totalpris bolig 81-150 m2 

med stipulert forbruk 

3 916 kr 

Detaljert regulativ blir vedtatt i egen sak. 

Årsavgift avløp (inkl mva) 
Årsavgifta skal dekke alle kostnader for avløp, og settes slik for 2020: 

 2020 
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Fastledd 2 233 kr/år  

Målt forbruk 16,58 kr/m3 

Stipulert forbruk bolig 81-150 

m2 

160 m3 

Totalpris bolig 81-150 m2 

med stipulert forbruk 

4886 kr/år 

Detaljert regulativ blir vedtatt i egen sak. 

Årsavgift renovasjon 
Årsavgiften holdes lik avgiften kommunen betaler til Hamos. Satsene for 2020 er foreslått økt med  

9 %, og beregnes da til:  
 

2020 2019 

Renovasjon 3 000 kr/år  2 750 kr/år  

 

Årsavgift slamtømming (inkl mnva) 
Satsene i Hamos er foreslått økt med 1 %, og beregnes da til:  

 
2020 2019 

Oppmøtepris, per anlegg 722 kr  715 kr 

Tømming og behandling fra slamavskiller 455 kr/m 450 kr/m³  

Tømming og behandling fra tett tank 389 kr/m 386 /m³  

 

Årlig påslag per anlegg til Orkland kommune økes til 417 kr. Satser er inkl. mva 

Årsavgift feiing (inkl. mva.) 
Årsavgifta skal dekke alle kostnader for feiing, og settes slik for 2020: 

Detaljert regulativ blir vedtatt i egen sak. 

 
Betalingsregulativ for byggesaker 
Betalingsregulativet vedtas i egen sak parallelt med budsjettsaken 

Betalingsregulativ for oppmålingssaker 
Betalingsregulativet vedtas i egen sak parallelt med budsjettsaken 

Gebyr for behandling av private planforslag  
Betalingsregulativet vedtas i egen sak parallelt med budsjettsaken 

Gebyr for graving i vei 
Gebyret for 2020 økes med 3,1 %. 

 2020 2019 

 
2020 

Feiing hvert 2. år  520 kr/år  

1 feiing pr. år 660 kr /år  
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Gebyret for graving i 

kommunale veger 

3 900 kr 3 784 kr 

Graving i kommunal veg uten 

godkjent gravemelding 

7 800 kr 7 569 kr 

 

Husleie i kommunale leiligheter/boligbygg og lokaler som ikke reguleres ut fra kontrakt 
Leieprisen for kommunale leiligheter øker i henhold til Husleielovens bestemmelser; generell økning 

tilsvarende økning i konsumprisindeksen. Regulering skjer fortløpende. 

Ved inngåelse av nye kontrakter tilpasses leien til ”gjengs leie” for tilsvarende boforhold i området, 

forsiktig vurdert. Husleien i pensjonist- og omsorgsboliger endres kun i henhold til endringer i 

konsumprisindeksen. Leie for lokaler som ikke reguleres i samsvar med inngått kontrakt økes med 

3,1 % fra 1.1.20.  

Leieprisen i kulturhuset og rådhuset økes med 3,1 %.  

Billettpriser på bad/svømmehaller 
Satsene for svømmehaller på Orkanger og Grøtte for enkeltbillett endres ikke i 2020. Sesongpris 

gjelder for halv sesong, til stenging når folkehelsesenteret åpner, halv pris av 2019. 

 2020 2019 

 Voksne Barn Voksne Barn 

Enkeltbillett 80 kr 40 kr 80 kr 40 kr 

Sesongkort 306 kr 118 kr 612 kr 236 kr 

 

Avgifter til kirken 
Behandlet i Orkland kirkelige fellesråd: 

Avgiftstype  2020 

 Innenbygds Utenbygds 

Kistegraver, festeavgift per 5 

år 

875 kr 875 kr 

Urnegraver, festeavgift per 5 

år 

600 kr 600 kr 

 

Avgiftstyper i Orkdal 2019, ikke behandlet i Orkdal kirkelige fellesnemnd: 

Avgiftstype  2019 

 Innenbygds Utenbygds 

Meditasjonsspill 700 kr 700 kr 

Seremoni inkl. 

kistegravlegging/urnenedsetti

ng 

0 kr 3 000 kr 

Kun kistegravlegging 0 kr 1 500 kr 
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Kun nedsetting av urne 0 kr 750 kr 

 

Fellingsavgift for elg og hjort 
Fellingsavgiften følger de til enhver tid fastsatte maksimalsatser fastsatt av Landbruk- og 

matdepartementet 

Tomtepriser 
Tomtepriser på næringsareal fastsettes individuelt for den enkelte tomt etter vurdering i 

formannskapet. 

Økonomisk støtte til livsopphold  
Ungdoms- og korttidssatsene i Orkland settes til: 

 2020 

Hjemmeboende ungdom 18-24 

år 

2 500 kr/mnd 

Enslig 18-24 år 4 120 kr/mnd 

Korttidssats voksen (inntil 3 

mnd) 

70 % av ordinær norm = 4 305 kr/mnd for 2019 

 

For øvrig settes økonomisk støtte til livsopphold lik gjeldende statlige veiledende satser.  

Øvrige budsjettvedtak 
Økonomiske handlingsregler 
Netto driftsresultat skal være minimum 1,75 % av brutto driftsinntekter. 

Egenfinansiering av investeringer skal være minimum 20 % av brutto investeringer 

Langsiktig gjeld (eks pensjonsforpliktelser) skal være maks 100 % av brutto driftsinntekter 

Disposisjonsfond (fri egenkapital drift) skal være 5-10 % av brutto driftsinntekter 

Avsetting til fond 
Renter på bundne drifts- og investeringsfond avsettes. Renter på øvrige fond disponeres til saldering 

av driftsbudsjettet. Regulerings- og konsesjonsavgift for kraftutbygging tilføres kraftfondet.  

Godtgjøring til ordfører og varaordfører 
Ordførerens godtgjørelse settes lik satsen som en stortingsrepresentant får. 

Varaordførerens godtgjørelse er 80 % av ordførerens godtgjørelse. 

Refinansiering av eldre gjeld 
Rådmannen delegeres myndighet til å ta opp lån til finansiering av eldre gjeld og til å slå sammen 

løpende lån. Rådmannen har fullmakt til å godkjenne endrede lånebetingelser, herunder å binde 

renten på alle eksisterende lån. 

Korrigering av handlingsplan til ny forskrift og veileder 
Forskrifter og Kostra-veileder for 2020 har en del endringer som må innbakes i handlingsplan 2020-

2023. Endringene er stort sett korrigeringer av konto og tjeneste, men kan i enkelte tilfeller føre til 

endringer av rammene for områdene fordi alle generelle statstilskudd nå må føres på fellesområdet 

og ikke på enhetenes budsjetter. Rådmannen får fullmakt til å gjøre de nødvendige endringene så de 

obligatoriske skjemaene og handlingsplan er i tråd med forskrifter og veiledere.  
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Lønnsreguleringer 
Til lønnsregulering i 2020 er det 34,99 mil kr 

Rådmannen gis fullmakt til å foreta nødvendige budsjettkorrigeringer når forhandlingene er ferdige. 

Låneopptak  
Tallene i investeringsbudsjettet er gjeldende øverste ramme for prosjektene. Kommunestyret 

delegerer til rådmannen å godkjenne oppstart av tiltakene innenfor rammene. Det delegeres til 

rådmannen å foreta nye låneopptak og godkjenne lånevilkår, herunder binde rente velge långiver for 

inntil 275 027 000 kr i henhold til oversikten under. 

 

Prosjekt    2020  

30001 Snillfjord forsterkn veier -                  410 000  

30004 Trafikksikkerhetstiltak Snillfjord -                  250 000  

30005 Smart Gatelys Orkdal -               4 000 000  

40001 Ny lensvik skole -               3 300 000  

40002 Newtonrom -               4 500 000  

40003 Nytt Meldal Helsetun -             68 486 000  

40006 Snillfjord omsorgssenter VA + parkering -               1 640 000  

40007 Snillfjord omsorgssenter 8 nye oms.boliger -             14 064 000  

40008 Krokstadøra oppv.senter Innv/utv.oppgradering -                  410 000  

40009 Krokstadøra oppv.senter Scenepåbygg -               2 460 000  

40010 Krokstadøra oppv.senter Varmegjennvinning -               2 050 000  

40011 Krokstadøra oppv.senter innv. oppgradering -                  608 000  

40012 Ny Orkdal brannstasjon -             55 041 000  

40014 Lensvik brqannstasjon tilbygg/nybygg -               1 500 000  

40015 Slottet brannstasjon oppgradering -                  500 000  

40020 Overtakelse klatrehall -                  600 000  

50001 Krokstadøra brannstasjon Forprosjekt -                  200 000  

50002 Feiebil, inv. 2020 -                  600 000  

50008 Startlån Orkland -             23 000 000  

50009 E-kommune -               1 000 000  
 

Sum prosjekt vann samlet -             50 042 000  
 

Sum prosjekt avløp samlet -             40 366 000  
   

 
Sum låneopptak -          275 027 000  

Bevilgningsskjema investering  

   2020   2021   2022   2023  

Investeringer i varige driftsmidler          390238           333962             66 625             34 375  
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Tilskudd til andres investeringer     

Investeringer i aksjer og andeler i selskaper              4 230               4 230               4 230               4 230  

Utlån av egne midler     

Avdrag på lån     

Sum investeringsutgifter          394468           338192             70 855             38 605  

     

Kompensasjon for merverdiavgift            58 887             52 695             11 025               6 875  

Tilskudd fra andre            61 244             61 244    

Salg av varige driftsmidler     

Salg av finansielle anleggsmidler     

Utdeling fra selskaper     

Mottatte avdrag på utlån av egne midler     

Bruk av lån          206965           201817             54 100             26 000  

Sum investeringsinntekter          327096           315756             65 125             32 875  

     

Videreutlån            23 000             23 000             23 000             23 000  

Bruk av lån til videreutlån -         23 000  -         23 000  -         23 000  -         23 000  

Avdrag på lån til videreutlån              5 000               5 000               5 000               5 000  

Mottatte avdrag på videreutlån -            5 000  -            5 000  -            5 000  -            5 000  

Netto utgifter videreutlån                     -                        -                        -                        -    

     

Overføring fra drift -            5 730  -            5 730  -            5 730  -            5 730  

Netto avs. til eller bruk av bundne inv.fond     

Netto avs. til eller bruk av ubundet inv.fond -         61 642  -         16 706    

Dekning av tidligere års udekket beløp     

Sum overføring fra drift og netto avsetn. -         67 372  -         22 436  -            5 730  -            5 730  

     

Fremført til inndekn. i senere år(udekket bel)                     -                        -                        -                        -    

 

Investesringer 
Følgende investeringer vedtas: 

 
Prosjekt 2020 2021 2022 2023 

 
Sum investeringer vann 50042 38000 11000 

 

 
Sum investeringer avløp 40366 29731                                         

30001 Snillfjord forsterkn veier 500                                                              

30002 Justeringsmva Joplassen/Kleiva -244 -244                                         

30004 Trafikksikkerhetstiltak Snillfjord 300                                                             

30005 Smart Gatelys Orkdal 5000                                                            

40001 Ny Lensvik skole 45000 80000 15000                    

40002 Newtonrom 5625                                                             

40003 Nytt Meldal Helsetun 183350 183350                                         



 59  

40006/7 Snillfjord omsorgssenter 34000 
   

40008/9/10/11 Krokstadøra oppv.senter  6750 
   

40012 Ny Orkland brannstasjon 12474                                                          

40013 Ny Meldal brannstasjon                                       37500                      

40014 Lensvik brannstasjon tilbygg/nybygg 1875                                                               

40015 Slottet brannstasjon oppgradering 625                                                               

40016 Ny Krokstadøra brannstasjon                                                               31250 

40020 Overtakelse klatrehall 600                                                                

50001 Krokstadøra brannstasjon Forprosjekt 250                                                                

50002 Feiebil 600                                                                  

50009 E-kommune 1250 1250 1250 1250 

50010 PC-er skole 1875 1875 1875 1875 
      

 
Sum investering i anleggsmidler 390238 333962 66625 34375 

 

Bevilgningsskjema -drift  
 

Bevilgningsoversikt - drift     

 Øk.plan Øk.plan Øk.plan Øk.plan 

 2020 2021 2022 2023 

Rammetilskudd -666 867 -663 982 -663 792 -663 595 

Inntekts- og formuesskatt -450 719 -450 719 -450 719 -450 719 

Eiendomsskatt -5 051 -10 534 -11 634 -11 634 

Andre generelle driftsinntekter -82 084 -57 834 -56 276 -55 694 

Sum generelle driftsinntekter 
-1 204 

721 
-1 183 

069 
-1 182 

421 
-1 181 

642 

     

Sum bevilgninger drift, netto (endret iht. forskrift) 1 102 591 1 080 594 1 068 333 1 067 354 

     

Avskrivninger 93 974 93 974 93 974 93 974 

Sum netto driftsutgifter 1 196 565 1 174 568 1 162 307 1 161 328 

Brutto driftsresultat -8 156 -8 501 -20 114 -20 314 

     

Renteinntekter -21 715 -21 483 -21 434 -21 224 

Utbytte -29 800 -29 800 -29 800 -29 800 

Gevinster og tap på finansielle omløpsmidler -1 100 -1 100 -1 100 -1 100 

Renteutgifter 50 363 58 423 60 672 59 982 

Avdrag på lån 70 138 79 544 83 333 84 969 

Netto finansutgifter 67 886 85 584 91 671 92 827 

     

Motpost avskrivninger -93 974 -93 974 -93 974 -93 974 
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Netto driftsresultat -34 244 -16 891 -22 417 -21 461 

     

Overføring til investering 5 730 5 730 5 730 5 730 

Netto avsetning til eller bruk av bundne driftsfond -4 160 -974 -102 -102 

Netto avsetning til eller bruk av disposisjonsfond 32 676 12 135 16 787 15 831 

Deknings av tidligere års merforbruk i driftsregnskapet     

Sum disponering eller dekning av netto driftsresultat 34 246 16 891 22 415 21 459 

     

Fremført til inndekning i senere år (merforbruk) 0 0 0 0 

 

Bevilgninger, Rammeområdene 
 

     

 2020 2021 2022 2023 

Rådmannen 98 946 86 446 86 102 74 402 

Korrigert fellesramme 5 424 10 605 9 317 10 273 

Netto ramme rådmannen 104 370 97 051 95 419 84 675 

     

Barnehage 136 489 133 513 131 814 131 814 

Korrigert fellesramme 222 36 36 36 

Netto ramme barnehage 136 711 133 549 131 850 131 850 

     

Grunnskole 206 340 206 815 205 496 205 346 

Korrigert fellesramme 621 -382 -382 -382 

Netto ramme rådmannen 206 961 206 433 205 114 204 964 

     

Tverrfaglige tjenster 84 317 83 648 79 685 78 600 

Korrigert fellesramme 100 -640 -1 510 -1 510 

Netto ramme tverrfaglige tjenester 84 417 83 008 78 175 77 090 

     

Mestring 129 198 126 903 125 096 125 096 

Korrigert fellesramme 2 450 1 100 1 374 1 374 

Netto ramme mestring 131 648 128 003 126 470 126 470 

     

Hjemmebaserte tjenester 216 407 218 657 220 095 220 095 

Korrigert fellesramme 1 878 178 178 178 

Netto ramme hjemmebaserte tjenester 218 285 218 835 220 273 220 273 

     

Institusjon 136 878 136 222 136 222 147 222 

Korrigert fellesramme 95 95 95 95 

Netto ramme institusjon 136 973 136 317 136 317 147 317 

     

Plan  13 172 12 216 11 766 11 766 

Korrigert fellesramme 511 325 325 325 
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Netto ramme plan 13 683 12 541 12 091 12 091 

     

Tekniske tjenester 76 210 71 596 69 405 69 405 

Korrigert fellesramme -33 536 -33 608 -33 650 -33 650 

Netto ramme tekniske tjenester 42 674 37 988 35 755 35 755 

     

Kultur 26 841 26 841 26 841 26 841 

Korrigert fellesramme 28 28 28 28 

Netto ramme kultur 26 869 26 869 26 869 26 869 

     

     

Total ramme fordelt (tall i 1000) 1 102 591 1 080 594 1 068 333 1 067 354 
 

Endringer i tallbudsjettet vedtatt ti Kommunestyret: 
Rådmannen har lagt fram et svært stramt, men balansert budsjett. Flertallsgruppen har forståelse for 

at arbeidet er svært krevende da ulike prioriteringer i fire kommuner skal harmoniseres slik at de 

ulike enhetene behandles mest mulig likt. Flertallsgruppen er svært fornøyd med at det er funnet 

rom for de vedtatt investeringsprosjekter. 

Arbeidet vanskeliggjøres ved at regjeringen ikke kompenserer fullt for lønns og prisstigning. I tillegg 

har regjeringen endret innfasing av eiendomsskatt på vind, vann og nett på en slik måte at den ikke 

får full virkning i Orkland før 2022. De såkalte INGAR-midlene som Meldal har fått som egen 

kommune er heller ikke kompensert for i det foreslåtte statsbudsjettet. Alt dette til sammen 

medfører et inntektsbortfall for Orkland kommune på ca 20 millioner kroner. Flertallsgruppen mener 

at noe av dette er brutte forutsetninger på regjeringens lovnader i forbindelse med 

kommunereformen. Flertallsgruppen oppfatter dette som usedvanlig uklokt hvis regjeringen ønsker å 

videreføre kommunereformen med flere frivillige kommunesammenslåinger. 

 

Flertallsgruppens prioriteringer: 

Slik flertallsgruppen ser det, så er det barn, unge, eldre og frivilligheten som får de største 

reduksjonene i det foreslåtte budsjettet. Dette er forhold som flertallsgruppen vil forbedre.  

Fellesnemda innførte en forsterket søskenmoderasjon i vedtak våren 2019. Dette ble gjort utenfor 

den ordinære budsjettbehandlingen. Med de konsekvenser vi ser av regjeringens manglende satsing 

på kommunesektoren, så ser flertallsgruppen seg nødt til å reversere dette vedtaket. Dette medfører 

en ekstrainntekt på 1,7 mill. Det er meldt inn et økt investeringsbehov for nye Lensvik skole på for å 

ta hensyn til prisveksten i løpet av prosjekteringsperioden (indeksregulering). For å ivareta dette 

settes det av en reserve på 1,5 mill pr år. Restbeløpet på 200.000,- settes av på et fond til 

hovedutvalg for Oppvekst for å ivareta behov som kan dukke opp i forbindelse med at åpningstidene 

i barnehager rundt om ikke er tilpasset kollektivtilbudet i området. 

Trønderenergi er i ferd med å vedta en ny utbyttepolitikk som vil gi Orkland ca 8 mill i økt utbytte 

fram til 2023 og ca 7 mill  hvert år fra 2024. Rådmannen har i sitt forslag brukt 5 mill av disse. 

Flertallsgruppen vil bruke ytterligere 3,1 mill inn i driftsbudsjettet fram til 2023 og deretter 2,1 mill 

de påfølgende årene. 
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Orkland Energi har sammen med Fosen Energi og Sodvin dannet et nytt nettselskap. Dette er gjort 

for å bedre inntjeningen i selskapene. Orkland Energi gir med dagens drift 6,5 mill i utbytte til sin 

eier. Med den merinntekt som den forannevnte fusjonen gir, mener flertallsgruppen det er forsvarlig 

å øke det årlige utbyttet fra Orkland Energi i årene framover med 1 mill. 

I Orkland kommune vil det samlet være mindre behov for administrative ressurser enn de fire 

kommunen hver for seg. Det er i intensjonsavtalen gitt jobbgaranti og dette vil medføre en 

overkapasitet av administrative ressurser i enhetenes sentrale administrasjoner. Flertallsgruppen vil 

at noe av disse ressursene plasseres ut på enhetene. Det har over flere år vært brukt lite ressurser på 

administrasjon innen Helse og Mestring. I denne sektoren har det over tid vært høyt sykefravær. 

Flere administrative ressurser kan bidra til bedre oppfølging ved sykefravær og dermed føre til 

redusert sykefravær. Økte administrative ressurser vil også være et godt bidrag til å arbeide med en 

heltidskultur innenfor dette området. Flertallsgruppen foreslår på denne bakgrunn å overføre 

administrative ressurser tilsvarende 1,5 mill fra administrative ressurser plassert på rådhuset til ut på 

enhetene til området «Helse og mestring» 

Flertallsgruppen er enig i at ressursfordelingen innen skole må harmoniseres. Utslagene er imidlertid 

svært store, hvis dette fases inn over 2 år som foreslått. Flertallsgruppen har som ambisjon å tilføre 

skolesektoren økte midler etter hvert som det blir ressurser tilgjengelig.  Dette mener vi er realistisk, 

og vil derfor forlenge innfasing til tre år med start fra skoleåret 2020-2021. Dette vil bidra til at de 

foreslåtte nedtakene på enkeltskoler kan reduseres betydelig da vi i de kommende årene vil styrke 

de skolene som i dag har lavest ressurstilgang. Flertallsgruppen starter denne styrkingen med å 

tilføre skolene 1 mill fra skoleåret 2020/2021: Dette vil føre til at for 2020 vil nedtrekket for skolene 

på Krokstadøra og i Agdenes bli ca 290’ i stedet for 1 100’ som forslått i Rådmannens notat. For 

skolen i Meldal vil tilsvarende tall være et nedtrekk på 480’ i stedet for 1 700’. I rådmannens notat er 

det foreslått en opptrapping av ressurser til flere skoler. Denne opptrappingen vil nå skje over tre år i 

stedet for to. 

I forbindelse med delingen av Snillfjord er det flere ansatte enn det innbyggerbrøken tilsier som 

ønsker seg til Orkland. Orkland får kompensert 52% av lønnskostnadene fra Heim og Hitra. Dette er 

inntekter som kommer i tillegg til det som er lagt inn i Rådmannens notat. Dette er inntekter som 

ikke er nøyaktig beregnet, men et forsiktig anslag tilsier at dette utgjør 3 mill i 2020 og som 

nedtrappes med 750’ pr år i de neste tre årene og vil være null fra 2024. 

Flertallsgruppen vil bruke det tilgjengelige handlingsrommet slik: 

Tiltak ungdom inkl Synt’n: 

Ungdommene i Orkland har en større ungdomsklubb. Det har vært stor økning i besøket fra alle deler 

av kommunen. Det er derfor behov for å forbedre tilbudet og det avsettes kr 100’ til formålet. 

Hovedutvalg for Kultur, idrett og frivillighet fordeler midlene i samråd med administrasjonen. 

Tilskudd lag og organisasjoner: 

Frivilligheten er svært viktig for både kommunen selv og kommunens innbyggere. Det gjøres en stor 

og uegennyttig innsats av de frivillige i kommunen, noe som er et viktig bidrag til at Orkland er en 

god kommune å bo i. Flertallsgruppen mener det gir et svært uheldig signal å redusere de 

kommunale tilskuddene nå når vi skal skape en ny kommune. Formålet styrkes med kr 200’.  

Hovedutvalget fordeler midlene i samråd med administrasjonen. 

Fond fritidsaktiviteter barn/unge: 
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Kommunene har hatt litt ulike ordninger for på en enkel og ubyråkratisk måte støtte opp under barn 

og unge der familiene har svak betalingsevne. Dette kan være bidrag til treningsavgifter, utstyr og 

friplasser i kommunale tilbud. Flertallsgruppen vil prioritere dette tiltaket og oppretter derfor et fond 

med årlige avsetninger på kr 200’ 

 

 

Finanskostnader Lensvik skole: 

Nye Lensvik skole er under planlegging. I løpet av prosjekteringsperioden har det vært prisvekst i 

markedet som ikke er tatt høyde for i investeringsbudsjettet framlagt i Rådmannens notat.  

Flertallsgruppen vil sikre finansieringsplanen ved å legge inn 1,5 mill. pr år på tiltaket.  

Fond barnehager: 

Orkland er en allsidig kommune med svært ulik geografi og ulike løsninger for kollektivtrafikk. Mange 

pendlere er avhengig av et kollektivtilbud som ikke alltid er tilpasset barnehagenes åpningstider. Her 

kan det være snakk om små tilpasninger for å lette hverdagen til mange småbarnsforeldre. Dette er 

en problematikk som hovedutvalg for oppvekst må finne løsninger på. Det opprettes derfor et fond 

med årlig avsetning på kr 200’som hovedutvalget disponerer i samråd med administrasjonen. 

Videre utredning Orkdal Helsetun: 

Det er igangsatt et kartleggingsarbeid for eldreomsorgen i dagens Orkdal. Mye av bygningsmassen 

ved Orkdal Helsetun er svært gammel og tungdrevet. For å få fram et beslutningsgrunnlag om 

hvordan den framtidige løsningen skal bli må planleggingsarbeidet videreføres. Det avsettes 1 mill til 

tiltaket. 

Skole: 

Som beskrevet ovenfor skal det skje en harmonisering av ressursene til skolene. Flertallsgruppen har 

skissert en annen innfasing enn i rådmannens notat. I statsbudsjettet er de særskilte midlene til 

«tidlig innsats»/lærertetthet nedjustert med 1,6 mill for Orkland sin del. Som en delvis kompensasjon 

for dette tilføres rammeområdet skole 1 mill.  pr. år fra skolestart 2020. Rammereduksjonen på skole 

blir da 600.000 kr til fordeling på enhetene. «Rådmannen pålegges å justere tildeling til den enkelte 

skole slik at harmoniseringen av driftsnivået for 2020 ikke får større utslag for den enkelte skole enn i 

formannskapets flertallstilråding, men justert for eventuelle endringer i statsbudsjettets rammer for 

rammeområde skole.  

Helse og Mestring: 

Som foreslått i rådmannens notat vil en harmonisering av pleiefaktoren medføre noe redusert tilbud 

i eldreomsorgen. Flertallsgruppen styrker budsjettet innenfor disse rammeområdene på 3,25 mill kr. i 

tillegg til omfordeling av administrative ressurser tilsvarende 1,5 mill kr. Hovedutvalget disponerer 

midlene i samråd med administrasjonen slik at de når de som trenger det mest. 

Trygghetsalarmer: 

Flertallsgruppen har som målsetting å redusere betalingssatsene på trygghetsalarmer. I 

denne omgang prioriterer vi gruppen med inntekt under 2G. Dette innebærer at satsene 
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reduseres med 20 kr pr måned for de under 2G og med 10 kr pr måned for de over 2G 

Gebyrregulativet må endres i henhold til denne justeringen. Reduksjonen er beregnet til kr 

100.000 kr. 

 

 

Skoleskyss Venn: 

Det er kommet en henvendelse om fri skoleskyss for elever som bor i Orkland (Vuttudalen) 

og skal fullføre skoleløpet ved Venn oppvekstsenter. Flertallsgruppen vil imøtekomme 

søknaden noe som innebærer en kostnad på kr 250’ i 2020 og nedtrappes i perioden. 

Ny vei- og trafikksikkerhetsplan 
I løpet av våren skal kommunestyret vedta Samfunnsdelen i kommuneplanen, samt planstrategi for 

denne kommunestyreperioden. Planstrategien angir hvilke nye planer det skal prioriteres å få på 

plass for Orkland. Det er åpenbart at det vil være behov for nye vei- og trafikksikkerhetsplaner, og 

her trengs det ekstern bistand til diverse kartleggings- og analysearbeid. Flertallsgruppen avsetter 

600.000 kr til formålet, som disponeres av Hovedutvalg Teknikk når planstrategien er vedtatt.  

Soveskur Å barnehage 

En pågående sak fra Meldal kommune har vært behovet for nytt soveskur ved Å barnehage. 

Reviderte anslag på kostnad viser at det er behov for 250.000 kr. AP/SP/KRF ønsker å prioritere dette 

behovet.  

Tilbygg Gjølme skole 
En pågående sak fra Orkdal kommune har vært behovet for tilbygg ved Gjølme skole. Dette er tatt 

inn i formannskapets høringsforslag, men der synliggjort bare som bruk av restmidler gjennom 

planperioden. I flertallsgruppens reviderte budsjettforslag er dette nå i sin helhet tatt inn som 

investeringstiltak på 3 mill kr. i 2020.  

Fond 

Flertallsgruppens prioriteringer i handlingsplanperioden gir økt fondsbruk/redusert fondsavsetning 

på kr 2 280’ i 2020 og kr 100’ i 2023, utover det som er angitt i Rådmannens notat. I 2021 og 2022 gir 

flertallsgruppens prioriteringer økt fondsavsetning/redusert fondsbruk på kr 1 870’, så netto økt bruk 

av fond i hele perioden er kr. 510.000.  

Nye tiltak 

Av tiltakene beskrevet over er mesteparten inntatt i formannskapets høringsforslag. De justeringer 

flertallsgruppen har tatt inn i tillegg er følgende:  

❖ Ferdigstillelse av Gjølme skole  
❖ Nytt soveskur ved Å barnehage 
❖ Skoleskyss til elevene i Vuttudalen som går på Venn 
❖ Ressurser til planarbeid, primært ny Vei- og Trafikksikkerhetsplan. 
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Endringer utover forslaget fra rådmannen:  

(alle tall i 1000 kr.) 

ØKT HANDLINGSROM   2020 2021 2022 2023   

         

Økt utbytte TrønderEnergi 3100 3100 3100 3100   

Økt utbytte Orkland Energi 1000 1000 1000 1000   

Søskenmoderasjon barnehage 30% 1700 1700 1700 1700   

Omfordeling adm ressurser* 0 0 0 0   

Inntekter deling Snillfjord 3000 2250 1500 750   

         
Økt fondsbruk/redusert 
fondsavsetning 2280   100   

         

         

SUM:   11080 8050 7300 6650   

         

         

Handlingsrommet fordeles slik:  2020 2021 2022 2023   

         

Ungdomsarbeid inkl Synt'n 100 100 100 100   

Tilskudd lag/organisasjoner 200 200 200 200   

Fond fritidsaktivitet barn/unge 200 200 200 200   

Lensvik skole, økt ramme/prisstigning 1500 1500 1500 1500   

Fond barnehager  200 200 200 200   

Utredning Orkdal helsetun 1000      

Økt ramme skole  450 1000 1000 1000   

Økt ramme helse/mestring* 3250 3250 3250 3250   

Redusert egenbet. trygghetsalarm 100 100 100 100   

Tilbygg Gjølme skole  3000      

Soveskur Å bhg  250      

Planarbeid - vei/trafikksikkerhetsplan 600      

Skoleskyss Vuttudal  230 190 190 100   

         

Økt fondsavsetning/redusert fondsbruk 1310 560    

         

         

SUM:   11080 8050 7300 6650   
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*Kommunestyret mener administrative ressurser bør styrkes ute på enhetene i «Helse og mestring», fortrinnsvis på institusjonene. Dette 

kan skje gjennom en omfordeling av ressurser fra «indre etat» i størrelsesorden 1,5 mill. kr årlig i handlingsplanperioden. Denne 

omfordelingen er ikke medtatt i talloppsettet, da det budsjetteknisk er en omfordeling innen samme rammeområde.  

 
Vedtatte verbalforslag  i Kommunestyret: 
SFO 

Kommunene har tidligere hatt ulike vedtekter for SFO. Nå er nye og felles vedtekter vedtatt. Det 

viser seg at vedtektene fører til redusert tilbud ved enkelte skoler.  

Kommunestyret ber Hovedutvalg for Oppvekst gå gjennom dagens vedtekter med sikte på eventuelle 

endringer fra skoleåret 20/21. 

Eventuelle økonomiske konsekvenser må synliggjøres. 

 

SFO Årlivoll skole: 

SFO ved Årlivoll skole har vært i de samme lokalene siden 1997. Disse deler de med skolen da det 

ikke finnes egne lokaler i skolebygget.  

Rådmannen bes utrede om det finnes plass til egne lokaler for SFO ved Årlivoll skole, eller om det må 

settes opp et eget bygg. Alternativene kostnadsberegnes.  

Utredningen ferdigstilles innen neste års budsjettprosess. 

 

Postsekretær: 

Ved store helseinstitusjoner er det mange plasser en såkalt «postsekretær». Denne kan avlaste 

pleiepersonell med en del praktiske oppgaver for å frigjøre tid til pleie. 

*Rådmannen bes kartlegge hvordan situasjonen er på helseinstitusjonene i Orkland i dag. 

*Rådmannen bes om å vurdere fordeler og ulemper med å styrke denne ordningen og hvilke 

økonomiske konsekvenser dette gir. 

 

Utstyrssentral Lensvik: 

Trøndelag fylkeskommune har bevilget kr 100.00 til Lensvik utstyrssentral.  

Rådmannen bes utrede plassering og økonomiske konsekvenser for kommunens bidrag for en slik 

etablering. 

Frist 1. mai 2020 

 

Sertifisering av Orkland kommune som trafikksikker kommune: 

 

Rådmannen bes starte en prosess med tanke på sertifisering av Orkland kommune som trafikksikker 

kommune etter kriterier fra Trygg Trafikk. 
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Sett i forhold til viktigheten av dette arbeidet så mener De Grønne og samarbeidende 

opposisjonspartier at det er nødvendig at et klimabudsjett og regnskap får en årlig behandling. Dette 

er nødvendig for å: 1. konkret vise til hva som er gjort det siste året, og 2. synliggjøre hva man har 

tenkt å ta tak i det neste budsjettåret. 

Uten en slik gjennomgang er det lett at slike vedtatte planer legges i en skuff og igjen blir kun ord 

som ikke fører til handling.  

De grønne håper Orkland Kommunestyre kan støtte forslaget om at det i tillegg til klimabudsjett også 

utarbeides et klimaregnskap, som sammen med klimabudsjettet behandles ved det samme 

kommunestyremøtet der økonomiplan behandles.   

 

Plan for markedsføring  

Rådmannen gjennomfører et målrettet arbeid for at flest mulig ansatte ved Isfjord Norway og Norsk 

Kylling bosetter seg i Orkland. Prosjektet skal synliggjøre muligheter på boligmarkedet, på 

arbeidsmarkedet for familiemedlemmer, samt tilbud innen barnehage, skole, kultur og andre kvaliteter 

ved Orkland. 

Rådmannen rapporterer status til politisk nivå to ganger per år, første gang i rapport for andre kvartal 

2020. 

Bakgrunn: Orkdal kommunestyre fattet et tilsvarende vedtak i 2017 for 2018 og 2019. Det ble satt av 200 

000 kr fra næringsfondet. Isfjord Norway er nå i drift og det nærmer seg oppstart for Norsk Kylling. 

Markedsføring spisset mot målgrupper med motiv for å flytte har langt større effekt enn generell 

omdømmebygging. Det er viktig å systematisere og videreføre dette arbeidet, og etablering av den nye 

kommunen kan gi økt gjennomslagskraft. Synkende barnetall de nærmeste årene gjør det viktig å styrke 

innsatsen for tilflytting til hele Orkland. 

 

 

Orkdal frivilligsentral ( 

Forutsatt at flertallet vedtar å flytte Orkdal frivilligsentral ut av Hjørnegården, utreder rådmannen ny 

lokalisering ved Orkanger folkebibliotek, blant annet: 

* Arealbehov og arealbruk. 

* Kostnader ved ombygging for å oppnå effektiv sambruk. 

* Muligheten for at sambruk med frivilligheten kan gi utvidet åpningstid ved biblioteket. 

Frist: 1. mai 2020. 

Bakgrunn: Moderne bibliotek fungerer som pulserende møtesteder med et bredt spekter av tilbud til 

befolkningen. Lokalene begrenser bruken av hovedbiblioteket i Orkland. Det må avklares om en 

engangsinvestering for å samlokalisere med frivilligheten kan gi utvidet åpningstid med liten eller ingen 

økning i driftskostnader. 

Rådmannen skriver i notat til budsjett og handlingsplan:  

”Ombygging Orkanger bibliotek for å tilrettelegge for økt frivillig bruk: (…) Det er mulig å bygge 

sammen to rom for å etablere et kjøkken som også kan brukes av frivilligheten, jmf biblioteklovens 

intensjon. (…) Prosjektet er estimert til ca. 300 000 kroner, det er ikke funnet rom for prioritering.” 

Rådmannen skriver videre at det er ønskelig å legge til rette for selvbetjening som gir utvidet åpningstid 

og økt bruk av bibliotekene, men at det krever ombygging og sikkerhetstiltak.   
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Plan for universell utforming av sentrumsområder  

Rådmannen utarbeider en plan for universell utforming av sentrumsområdene, i første omgang på 

Orkanger. På Orkanger kan dette inkorporeres i en sentrumsplan. Målet er å sikre god tilrettelegging for 

eldre og personer med nedsatt funksjonsevne. Det må skje både ved å rette opp eksisterende feil og 

mangler, og å innarbeide gode rutiner for framtidig planlegging av infrastruktur. 

Rådmannen tar universell utforming inn i sentrumsplan for Orkanger. 

Bakgrunn: Utbygging av leiligheter fører til at et stadig større antall eldre og personer med nedsatt 

funksjonsevne flyter til sentrumsområdene. Boligene har universell utforming, men utendørs er manglene 

store. Tidligere planlegging bærer preg av å ha prioritert bil. Det har vist seg vanskelig å rette opp selv 

enkle feil og mangler av hensyn til myke trafikanter.  Orkland skal prioritere folkehelse og bør ha som 

ambisjon å være et aldersvennlig samfunn. 

 

 

Klimabudsjett og klimaregnskap  

Rådmannen presenterer på samme møte som økonomiplanen også kommunens klimabudsjett og 

klimaregnskap, som omhandler både direkte og indirekte utslipp.  

Bakgrunn: Det beskrives i Handlingsplanens samfunnsdel, kap 9.7. «Klima, miljø og folkehelse» at 

prioriterte tiltak innenfor det viktige klimaarbeidet er bl.a.: «Orkland kommune tar mål av seg til å 

gjennomføre klimatiltak på ett eller flere områder: Energiområdet, transport-/mobilitetsområdet, 

bygg-/anleggsfeltet, gjenvinningsområdet og helhetlig klimaplanlegging.... I alle planprosesser skal 

det foretas klimarisikovurderinger, klimasårbarhetsvurderinger og klimautslippsvurderinger..... 

I løpet av handlingsperioden er det ambisjon om å innarbeide et klimabudsjett for Orkland kommune, 

både som organisasjon og som lokalsamfunn. Ordinært budsjett viser pengeflyten i kommunen. Et 

klimabudsjett skal vise CO2-flyten i kommunen.» 

Ambisjonen er ikke mindre enn at «kommunen skal blir en reell kandidat til å vinne KLP sin 

klimapris», noe De Grønne helhjertet støtter. Flere kommuner har nå innført klimabudsjett og 

regnskap, og det finnes mange eksempler som kommunen kan benytte seg av. Det bør derfor være 

mulig å innføre dette tidlig i handlingsperioden.  

De Grønne og samarbeidende opposisjonspartier ser positivt på at klimaarbeidet nå skal være en 

integrert del av alle planprosesser i Orkland, noe som vil sikre at klimaarbeidet tas tak i på alle 

områder av kommunens arbeid. Der for mener vi det er uheldig at det i Handlingsplanen står «tar 

mål av seg til å gjennomføre klimatiltak på ett eller flere områder». Hvis klima skal jobbes med som 

tema i alle planprosesser, så kan man ikke velge bort klimatiltak på ett eller flere områder. 

Sett i forhold til viktigheten av dette arbeidet så mener De Grønne og samarbeidende 

opposisjonspartier at det er nødvendig at et klimabudsjett og regnskap får en årlig behandling. Dette 

er nødvendig for å: 1. konkret vise til hva som er gjort det siste året, og 2. synliggjøre hva man har 

tenkt å ta tak i det neste budsjettåret. 

Uten en slik gjennomgang er det lett at slike vedtatte planer legges i en skuff og igjen blir kun ord 

som ikke fører til handling.  
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De grønne håper Orkland Kommunestyre kan støtte forslaget om at det i tillegg til klimabudsjett også 

utarbeides et klimaregnskap, som sammen med klimabudsjettet behandles ved det samme 

kommunestyremøtet der økonomiplan behandles.   

 

 

Plan for å bekjempe vold og seksuelle overgrep mot barn og ungdom  

Rådmannen utarbeider en plan for å bekjempe vold og seksuelle overgrep mot barn og ungdom. Orkland 

skal være en foregangskommune i arbeidet med vold og seksuelle overgrep mot barn og unge. Alle som 

arbeider med barn og unge skal jobbe strategisk gjennom hele barnets oppvekst for å forhindre at de blir 

utsatt for vold og seksuelle overgrep. 

Saken oversendes til behandling i Kommuneplanens samfunnsdel for Orkland. 

Bakgrunn: Det trengs økt kompetanse i alle sektorer og tjenester for å sikre at vold og overgrep blir 

oppdaget og stoppet. De offentlige virksomhetene har et særskilt ansvar for å bekjempe vold og overgrep 

og for å etablere gode samarbeidsstrukturer på tvers av tjenester og sektorer. Å bekjempe vold og 

seksuelle overgrep mot barn og ungdom, er kommunens viktigste bidrag for å oppfylle 

barnekonvensjonens forpliktelser. Vold og overgrep mot barn og unge skjer oftere enn vi tror. En nasjonal 

undersøkelse fra 2019 viser at 6 % av barn og ungdom har opplevd seksuelle overgrep fra en voksen. 20% 

opplever vold fra en voksen minst en gang i løpet av oppveksten (UEVO). 

 

Handlingsplan mot rasisme og diskriminering  
Rådmannen utarbeider en handlingsplan mot rasisme og diskriminering. Planen kan utarbeides i 
samarbeid med Norsk folkehjelp, Røde kors , KS, MOT, flyktningehjelpa, lokale innvandrere og 
innvandringsorganisasjoner.  
Saken oversendes som innspill til Kommuneplanens planarbeid. 
 
Bakgrunn: Vi vet at både barn og voksne opplever rasisme og diskriminering for eksempel på skolen, 
i arbeidslivet og i fritiden. Rasisme og diskriminering hindrer inkludering, og det kan skape frykt og 
mistillit. 
 

 

 

Flere besøksvenner  

Orkland kommune må legge bedre til rette for at beboere både på institusjon og de som bor 

hjemme blir oftere besøkt, helst hver dag. For å klare dette må det være et tettere 

samarbeid med skoler, barnehager, barselgrupper og frivilligheten. 

Kommunestyret ber hovedutvalg for Helse og mestring følge dette opp. Administrasjonen 

må fremlegge en plan for hovedutvalget der det fremkommer et realistisk oppsett på 

hvordan dette skal oppnås. Gjerne gjennom økt an tall kvalifiserte besøksvenner. 
Saken oversendes til behandling og tas med Kommuneplanens samfunnsdel for Orkland. 

 

Begrunnelse: Røde Kors sin besøkstjeneste har laget en rapport i 2018 med tittelen «Ingen 

tid til omsorg? Eldreomsorgen slik vi møter den».  



 70  

Denne viser store utfordringer både når det gjelder beboere på institusjon og 

hjemmeboende. Ensomhet og aktivitet var de største utfordringene. Undersøkelsen viser at 

det haster med å avhjelpe disse manglene.  Klarer vi å mobilisere og skaffe flere 

besøksvenner vil dette avhjelpe noe.  

 

Handlingsplan mot vold i nære relasjoner.  

Rådmannen bes starte arbeidet med å utarbeide en «Handlingsplan mot vold i nære relasjoner. Det 

nedsettes en arbeidsgruppe bestående av: 

Kommunalsjef for Helse og mestring 

En representant fra Orkland lensmannskontor 

En representant blant styrerne ved barnehagene 

En representant fra psykiatritjenesten i kommunen 

Leder av hovedutvalg for Helse og mestring 

Saken oversendes til behandling i Kommuneplanens samfunnsdel for Orkland. 

Begrunnelse: I avisa ST er det et intervju med leder av krisesenteret i Orkdal. Hun slår fast at vold 

mot kvinner i nære relasjoner er et økende problem. Mye av dette foregår i det skjulte. I intervjuet 

sier krisesenterlederen følgende: «Folk ville blitt overrasket om de viste hvor mange kvinner dette 

gjelder. Regjeringen har gått ut og bedt kommunene lage slike handlingsplaner. Det gjorde de 

allerede i 2010. 

Men kun fire av ti kommuner har en handlingsplan mot vold i nære relasjoner. Dette til tross for at 

vold og overgrep er et alvorlig samfunnsproblem. Handlingsplaner mot vold i nære relasjoner kan 

hjelpe kommunene å yte lovpålagte tjenester til utsatte og utøvere av vold i nære relasjoner. 

Voldsutsatte har krav om helhetlige og individuelt tilrettelagte hjelpetilbud, og handlingsplanen kan 

være en hjelp for kommunen til å videreutvikle sine tjenester til mennesker som utsettes for slik 

vold. I henhold til norsk lov, har voldsutsatte krav om helhetlige og individuelt tilrettelagte 

hjelpetilbud. 

Vold i nære relasjoner er et viktig satsingsområde for regjeringen og bør være det samme for Orkland 

kommune. Vold i nære relasjoner har et betydelig omfang og utgjør både et kriminalitets- og 

folkehelseproblem. Derfor er en slik plan nødvendig. 

 
 
Søskenmoderasjon 

Forslag til vedtak (verbalforslag): 

Vi ber rådmannen utrede hva det vil koste per år og i annet halvår 2020 å innføre 

søskenmoderasjon etter tilsvarende regler som i barnehagene på tvers av barnehage og SFO, 

slik at familier med barn i både SFO og barnehager får søskenmoderasjon. Frist 1. juni.  

 

Motivasjonslønn:  

Kr 18,50 er den framforhandla avtalen som Arbeidsgiverforeningen for  Vekst- og 

attføringsbedrifter har som minstesats for sine brukere. Rosenvik A/S er en slik bedrift. 

Orkdalstoget og Sampro er ikke det, de er reine kommunale bedrifter. Det er derfor opp til 

kommunen å yte motivasjonslønn, og hvilken sats som brukes. 
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I Orkdal har vi i 2019 40.000 timer i året i motivasjonslønn. 

Forslag til vedtak (verbalforslag): 

Vi ber rådmannen utrede hvor mange timer vi har i motivasjons lForslag ønn i Orkland og hva 

det vil koste å betale alle 18,50 kroner per time i motivasjonslønn. 

Frist: 1. juni 2020 

 
Boliger for funksjonshemmede: 
• Rådmannen i samråd med pårørende utreder og kartlegger behov for  
boliger til funksjonshemmede i Orkland, frist: 01.juni 2020. 
• Det hentes inn kostnadsoverslag og finansieringsmodell for ulike typer  
boalternativer – inkludert selveier kontra utleie. 
• Utredningen må avklare bokostnader for brukerne og netto kostnader for  
Orkland kommune.  Den skal også kartlegge tomtealternativer. 
• Det sees umiddelbart på mulighet for en ekstra avlastningsleilighet i  
Lensvik, frist 1. april 2020. 
 

Handlingsplan for inkludering 
Rådmannens notat varsler synkende barnetall det kommende tiåret. Skal Orkland bli en enda mer 

attraktiv tilflyttingskommune bør vi trolig også ha mer fokus på å ta godt imot og inkludere de som 

kommer flyttende til oss. Vi må også ha omtanke for de som allerede bor her men som ikke er så 

inkludert som de ønsker. Rådmannen bes utarbeide en handlingsplan for inkludering av der det også 

fokuseres på tiltak mot rasisme og diskriminering. Arbeidet tilpasses øvrig kommuneplanarbeid. 

 
 
[Lagre]  
 
 

47/19 Økonomireglement 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 11.12.2019 12/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 47/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Kommunestyret vedtar vedlagte økonomireglement 

 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 12/19 
 
Behandling i Formannskap 11.12.2019: 
 
 
Votering 
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Rådmannens innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
 
Kommunestyret vedtar vedlagte økonomireglement 
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering 
Formannskapets tilråding – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Kommunestyret vedtar vedlagte økonomireglement 
 
[Lagre]  
 
 

48/19 Newtonrom 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 27.11.2019 5/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 48/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Kommunestyret vedtar å utvide møtelokalet i andre etasje i Orklahallen for å plassere 
Newtonrom (Alternativ 2a). Dette skjer innenfor den tidligere vedtatt bevilgning på kr 
4,5 mill. eks mva. 
 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 27.11.2019 sak 5/19 
 
Behandling i Formannskap 27.11.2019: 
Forslag fra Berit Westrum Johansen Småbylista: 
Sak 5/19 Newton-rom 
Etablering av Newton-rom utsettes og tas ut av handlingsplanperioden. 
 
Begrunnelse 
Småbylista mener etablering av Newton-rom hører hjemme i budsjett- og handlingsplan-
debatten. Det blir galt å sette den opp som egen sak ettersom også rådmannen har med 
denne investeringen i sitt budsjettnotat for 2020. Vi må se denne saken som en del av 
investerings- og driftsutfordringene som Orkland har i neste planperiode. 
I en situasjon med store nedskjæringer i skolebudsjettet i Orkland, blir det ikke riktig å 
investere i et ikke lovpålagt tilbud som Newton-rom er. Pengene som er avsatt til drift - 120 
% lærerstilling - må overføres til avdeling oppvekst for å oppnå bedre lærertetthet. 
Investeringene på 4,5 millioner overføres til andre kommunale byggeprosjekt (f.eks 



 73  

tilrettelagte boliger for ungdom i Lensvik og Gjølme skole). Småbylista kommer tilbake med 
detaljer i sak 11/19 Handlingsplan 2020-2022, med budsjett 2020 
 
Votering 

Utsettelsesforslaget fra Berit Westrum Johansen – 2 stemmer og falt (Sbl1, PP1) 
Mot 9 stemmer. (AP4,SP3;Krf.1, H1) 
 
Rådmannens innstilling – 9 stemmer og vedtatt. (AP4,SP3;Krf.1, H1) 
Mot 2 stemmer (sbl1, PP1) 
 
Vedtak  
 
Kommunestyret vedtar å utvide møtelokalet i andre etasje i Orklahallen for å plassere 
Newtonrom (Alternativ 2a). Dette skjer innenfor den tidligere vedtatt bevilgning på kr 
4,5 mill. eks mva. 
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
Berit Westrum Johansen fremmet følgende forslag: 
Investering i Newton-rom og vedtak om plassering utsettes. 
 

 
Votering 
Det ble først votert over utsettelsesforslaget fra Berit Westrum Johansen - 10 
stemmer og falt. (Sbl3, R1, MDG1, Frp2, PP3) 
 
Rådmannens innstilling – 41 stemmer og vedtatt 
Mot 10 stemmer – (Sbl3, R1, MDG1, Frp2, PP3) 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Kommunestyret vedtar å utvide møtelokalet i andre etasje i Orklahallen for å plassere 
Newtonrom (Alternativ 2a). Dette skjer innenfor den tidligere vedtatt bevilgning på kr 
4,5 mill. eks mva. 
 
[Lagre]  
 
 

49/19 Ny forskrift om feie- og tilsynsgebyr 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 27.11.2019 9/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 49/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Kommunestyret vedtar at forskrift om feie- og tilsynsgebyr gjøres gjeldende fra 01.01.2020. 
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Formannskap har behandlet saken i møte 27.11.2019 sak 9/19 
 
Behandling i Formannskap 27.11.2019: 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
 
Kommunestyret vedtar at forskrift om feie- og tilsynsgebyr gjøres gjeldende fra 01.01.2020. 

 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering 
Formannskapets tilråding – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Kommunestyret vedtar at forskrift om feie- og tilsynsgebyr gjøres gjeldende fra 01.01.2020. 

 
[Lagre]  
 
 

50/19 Gebyrregulativ feiing og tilsyn 2020 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 27.11.2019 10/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 50/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Kommunestyret vedtar at Gebyrregulativ feiing og tilsyn 2020 gjøres gjeldende fra 01.01.2020. 

 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 27.11.2019 sak 10/19 
 
Behandling i Formannskap 27.11.2019: 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling – enstemmig vedtatt. 
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Vedtak  
 
Kommunestyret vedtar at Gebyrregulativ feiing og tilsyn 2020 gjøres gjeldende fra 01.01.2020. 

 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering 
Formannskapets tilråding – enstemmig vedtatt. 
 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Kommunestyret vedtar at Gebyrregulativ feiing og tilsyn 2020 gjøres gjeldende fra 01.01.2020. 

 
[Lagre]  
 
 

51/19 Gebyr for behandling av byggesaker, plansaker, delingssaker, 
forurensningssaker, seksjoneringssaker, konsesjonssaker og 
matrikkelssaker 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 27.11.2019 7/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 51/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Gebyrene for behandling av byggesaker, plansaker, delingssaker, forurensningssaker, 
seksjoneringssaker, konsesjonssaker og matrikkelsaker fastsettes slik de framgår av vedlegg 
til denne saken. 
 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 27.11.2019 sak 7/19 
 
Behandling i Formannskap 27.11.2019: 
 
Votering 
Rådmannens innstilling – enstemmig vedtatt. 
Vedtak  
. 
 
Gebyrene for behandling av byggesaker, plansaker, delingssaker, forurensningssaker, 
seksjoneringssaker, konsesjonssaker og matrikkelsaker fastsettes slik de framgår av vedlegg 
til denne saken. 
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Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering 
Formannskapets innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Gebyrene for behandling av byggesaker, plansaker, delingssaker, forurensningssaker, 
seksjoneringssaker, konsesjonssaker og matrikkelsaker fastsettes slik de framgår av vedlegg 
til denne saken. 
 
 
 
[Lagre]  
 
 

52/19 Gebyrregulativ vann- og avløpsgebyrer i Orkland kommune 
2020 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 27.11.2019 6/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 52/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Kommunestyret vedtar at Gebyrregulativ vann- og avløp 2020 gjøres gjeldende fra 
01.01.2020. 
 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 27.11.2019 sak 6/19 
 
Behandling i Formannskap 27.11.2019: 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak  
 
Kommunestyret vedtar at Gebyrregulativ vann- og avløp 2020 gjøres gjeldende fra 
01.01.2020. 
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Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
Kristian Martin Fremstad fremmet utsettelsesforslag 
Saken utsettes for nærmere gjennomgang av gebyrregulativet. 
 
Votering 
Kristian Fremstads utsettelsesforslag – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
Saken utsettes for nærmere gjennomgang av gebyrregulativet. 
 
 
[Lagre]  
 
 

53/19 Bosetting av flyktninger i 2020 - svar på anmodning fra IMDi  
(Integrerings og mangfoldsdirektoratet) 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hovedutvalg Oppvekst 04.12.2019 2/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 53/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Orkland kommune bosetter 17 flyktninger i 2020 i tråd med anmodningen fra IMDi. 
Eventuell bosetting av familiegjenforente kommer i tillegg. Rådmannen gis fullmakt til 
å øke antallet med inntil 13 flyktninger, til totalt 30, dersom IMDi anmoder om dette. 
 
 
Hovedutvalg Oppvekst har behandlet saken i møte 04.12.2019 sak 2/19 
 
Behandling i Hovedutvalg Oppvekst 04.12.2019: 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak  
 
Orkland kommune bosetter 17 flyktninger i 2020 i tråd med anmodningen fra IMDi. 
Eventuell bosetting av familiegjenforente kommer i tillegg. Rådmannen gis fullmakt til 
å øke antallet med inntil 13 flyktninger, til totalt 30, dersom IMDi anmoder om dette. 
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
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FRP v/Tore Slørdahl fremmet følgende forslag: 
Siste setning strykes. 
 
Votering (50 medlemmer) 
2 første setninger – enstemmig vedtatt. 
 
Siste setning - 48 stemmer og vedtatt. 
Mot – 2 stemmer (FRP2) 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Orkland kommune bosetter 17 flyktninger i 2020 i tråd med anmodningen fra IMDi. 
Eventuell bosetting av familiegjenforente kommer i tillegg. Rådmannen gis fullmakt til 
å øke antallet med inntil 13 flyktninger, til totalt 30, dersom IMDi anmoder om dette. 
 
[Lagre]  
 
 

54/19 Tildelingskriterier for helse- og omsorgstjenester 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hovedutvalg helse og mestring 04.12.2019 1/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 54/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Kommunestyret vedtar vedlagte tildelingskriterier for helse og omsorgstjenester i 
Orkland kommune.  
 
 
Hovedutvalg helse og mestring har behandlet saken i møte 04.12.2019 sak 1/19 
 
Behandling i Hovedutvalg helse og mestring 04.12.2019: 
 
Atle Ingar Kjelstad ba hovedutvalget vurdere egen habilitet. Han er ansatt i Orkdal 
kommune som fagleder ved Sampro. 
 
Atle Ingar Kjelstad ble vurdert som habil. 
 
Atle Ingar Kjelstad, SP, fremmet følgende forslag: 
 
Endringsforslag: 
Pkt. 2.11  Arbeidstøy tildeles etter behov. 
Pkt. 2.22 Dagsenter demente er lovpålagt fra 01.01.2020. 
 
Tilleggsforslag: 
Dagsenter funksjonshemmede utredes til neste revisjon. 
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Votering 
Pkt. 2.11 ble enstemmig vedtatt. 
Pkt. 2.22 ble enstemmig vedtatt 
 
Tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Rådmannens innstilling med møtets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Vedtak  
 
Kommunestyret vedtar vedlagte tildelingskriterier for helse og omsorgstjenester i 
Orkland kommune med hovedutvalgets endringer.  
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
Votering (49 medlemmer) 
Formannskapets tilråding – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Kommunestyret vedtar vedlagte tildelingskriterier for helse og omsorgstjenester i 
Orkland kommune.  
 
[Lagre]  
 
 

55/19 Midt-Norge 110 sentral IKS - endringer eiersammensetning og 
selskapsavtale 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 11.12.2019 14/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 55/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Kommunestyret vedtar eiersammensetning, eierbrøk og antall representanter i representantskapet 
til 110-sentralen IKS slik tabellen viser:  
 Kommune  Eierandel prosent  Medlemmer 

Representantskap  
Trondheim  60,92%  1  
Orkland  5,47%  1  
Melhus  4,99%  1  
Malvik  4,23%  1  
Ørland  3,08%  1  
Indre Fosen  3,01%  1  
Skaun  2,48%  1  
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Oppdal  2,10%  1  
Midtre Gauldal  1,88%  1  
Heim  1,81%  1  
Røros  1,69%  1  
Frøya  1,53%  1  
Hitra  1,50%  1  
Åfjord  1,29%  1  
Selbu  1,23%  1  
Rennebu  0,75%  1  
Rindal kommune  0,61%  1  
Holtålen  0,61%  1  
Os  0,58%  1  
Tydal  0,24%  1  
Sum  100,00%  20  

 

Vedtaket gjøres gjeldende fra 01.01.2020 

Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale slik vedlegg 2 viser. Vedtaket gjøres gjeldende fra 

01.01.2020. 

 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 14/19 
 
Behandling i Formannskap 11.12.2019: 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak  
 
Kommunestyret vedtar eiersammensetning, eierbrøk og antall representanter i representantskapet 
til 110-sentralen IKS slik tabellen viser:  
 Kommune  Eierandel prosent  Medlemmer 

Representantskap  
Trondheim  60,92%  1  
Orkland  5,47%  1  
Melhus  4,99%  1  
Malvik  4,23%  1  
Ørland  3,08%  1  
Indre Fosen  3,01%  1  
Skaun  2,48%  1  
Oppdal  2,10%  1  
Midtre Gauldal  1,88%  1  
Heim  1,81%  1  
Røros  1,69%  1  
Frøya  1,53%  1  
Hitra  1,50%  1  
Åfjord  1,29%  1  
Selbu  1,23%  1  
Rennebu  0,75%  1  
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Rindal kommune  0,61%  1  
Holtålen  0,61%  1  
Os  0,58%  1  
Tydal  0,24%  1  
Sum  100,00%  20  

 

Vedtaket gjøres gjeldende fra 01.01.2020 

Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale slik vedlegg 2 viser. Vedtaket gjøres gjeldende fra 

01.01.2020. 

 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering (49 medlemmer) 
Formannskapets innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Kommunestyret vedtar eiersammensetning, eierbrøk og antall representanter i representantskapet 
til 110-sentralen IKS slik tabellen viser:  
 Kommune  Eierandel prosent  Medlemmer 

Representantskap  
Trondheim  60,92%  1  
Orkland  5,47%  1  
Melhus  4,99%  1  
Malvik  4,23%  1  
Ørland  3,08%  1  
Indre Fosen  3,01%  1  
Skaun  2,48%  1  
Oppdal  2,10%  1  
Midtre Gauldal  1,88%  1  
Heim  1,81%  1  
Røros  1,69%  1  
Frøya  1,53%  1  
Hitra  1,50%  1  
Åfjord  1,29%  1  
Selbu  1,23%  1  
Rennebu  0,75%  1  
Rindal kommune  0,61%  1  
Holtålen  0,61%  1  
Os  0,58%  1  
Tydal  0,24%  1  
Sum  100,00%  20  

 

Vedtaket gjøres gjeldende fra 01.01.2020 

Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale slik vedlegg 2 viser. Vedtaket gjøres gjeldende fra 

01.01.2020. 
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[Lagre]  
 
 

56/19 Vertskommuneavtale Brann- og redning mellom Orkland 
kommune og Skaun kommune 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 11.12.2019 15/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 56/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Kommunestyret vedtar vedlagte avtale om vertskommunesamarbeid for Brann- og redning mellom 
Orkland kommune og Skaun kommune.  

 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 15/19 
 
Behandling i Formannskap 11.12.2019: 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak  
 
Kommunestyret vedtar vedlagte avtale om vertskommunesamarbeid for Brann- og redning mellom 
Orkland kommune og Skaun kommune.  

 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering 
Formannskapets innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Kommunestyret vedtar vedlagte avtale om vertskommunesamarbeid for Brann- og redning mellom 
Orkland kommune og Skaun kommune.  

 
[Lagre]  
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57/19 Forskrift for godtgjøring av folkevalgte 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 11.12.2019 17/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 57/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Kommunestyret vedtar forskrift for godtgjøring av folkevalgte  

 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 17/19 
 
Behandling i Formannskap 11.12.2019: 
Endringsforslag fra Ordfører Oddbjørn Bang SP  
pkt. 9.2  
Reiseutgifter i kommunal sammenheng og gruppemøter etter møteplan refunderes etter 
statens regulativ.  
Representanten leverer kjøreregning månedsvis.  
Presisering:  
Kjøregodtgjøring på gruppemøter gjelder møtende politiske representanter.  
 
Tilleggsforslag Torstein Larsen Pensjonistpartiet:  
Det gis møtegodtgjøring til alle møtende representanter i kommunestyre, hovedutvalg og 
andre utvalg (unntatt ordfører og varaordfører).  
Medlemmer av formannskap og lederne og hovedutvalgene som har fast godtgjøring gis ikke 
møtegodtgjøring i nevnte utvalg.  
 
Endringsforslag Jan Grønningen H.  
Møtegodtgjørelse for møter inntil 4 timer godtgjøres med kr. 900,- pr. møte.  
For møter med varighet over 4 timer godtgjøres kr. 1200,- pr. møte. 
 
 
Votering 
Torstein Larsen tilleggsforslag – enstemmig vedtatt. 
Oddbjørn Bangs endringsforslag – enstemmig vedtatt. 
Eva Solstads forslag – 8 stemmer og vedtatt 
Mot 3 (AP3) 
 
Rådmannens innstilling med endringer – enstemmig vedtatt 
 
Vedtak  
 
Kommunestyret vedtar forskrift for godtgjøring av folkevalgte med følgende 
endringer: 
 

• Reiseutgifter i kommunal sammenheng og gruppemøter etter møteplan refunderes 
etter statens regulativ.  
Representanten leverer kjøreregning månedsvis.  
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Presisering:  
Kjøregodtgjøring på gruppemøter gjelder møtende politiske representanter.  

 
• Det gis møtegodtgjøring til alle møtende representanter i kommunestyre, 

hovedutvalg og andre utvalg (unntatt ordfører og varaordfører).  
• Medlemmer av formannskap og lederne og hovedutvalgene som har fast godtgjøring 

gis ikke møtegodtgjøring i nevnte utvalg.  
 

• Møtegodtgjørelse for møter inntil 4 timer godtgjøres med kr. 900,- pr. møte.  
For møter med varighet over 4 timer godtgjøres kr. 1200,- pr. møte. 

 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
Are Hilstad fremmet følgende tilleggsforslag: 
Forskriften evalueres høsten 2020 og legges fram for ny behandling før neste 
budsjettbehandling. 
 
Votering 
Formannskapets tilråding – enstemmig vedtatt. 
Are Hilstads tilleggsforslag – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Kommunestyret vedtar forskrift for godtgjøring av folkevalgte med følgende 
endringer: 
 

• Reiseutgifter i kommunal sammenheng og gruppemøter etter møteplan refunderes 
etter statens regulativ.  
Representanten leverer kjøreregning månedsvis.  
Presisering:  
Kjøregodtgjøring på gruppemøter gjelder møtende politiske representanter.  

 
• Det gis møtegodtgjøring til alle møtende representanter i kommunestyre, 

hovedutvalg og andre utvalg (unntatt ordfører og varaordfører).  
• Medlemmer av formannskap og lederne og hovedutvalgene som har fast godtgjøring 

gis ikke møtegodtgjøring i nevnte utvalg.  
 

• Møtegodtgjørelse for møter inntil 4 timer godtgjøres med kr. 900,- pr. møte.  
For møter med varighet over 4 timer godtgjøres kr. 1200,- pr. møte. 
 

 
Forskriften evalueres høsten 2020 og legges fram for ny behandling før neste 
budsjettbehandling. 
 
 
 
[Lagre]  
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58/19 Rullering plan for idrett og fysisk aktivitet - Prioritering av 
søknader om spillemidler fra Orkland kommune 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hovedutvalg kultur, idrett og folkehelse 04.12.2019 1/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 58/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Kommunestyret vedtar følgende prioritering av søknader om spillemidler for 2020: 
Ordinære anlegg: 

Prioritet Anleggsnavn  Søknadsbeløp  

1 Heggøya Arena - Meldal Fotballhall AS            1 700 000  

2 Orkanger idrettsforening - Idrettshus/Klubbhus/Garderobe            1 500 000  

3 U & IL  Glimt Kunstgressbane            1 350 000  

4 Heggøya Arena - Delanlegg friidrett               800 000  

5 Hoston Storstue - Idrettshus/Klubbhus/Garderobe            3 000 000  

6 Orkanger idrettsforening - Aktivitetssal i Idrettshus               700 000  

7 Knyken skisenter - Lager            1 000 000  

8 Svorkmo Kunstgressbane            2 178 000  

9 Lensvik Idrettslag - Idrettshus/Klubbhus/Møtelokaler               838 000  

10 Asbøll ski- og friluftsanlegg - drifts og lagerbygg               436 000  

11 
Fannremsmoen Idrettshus - garderobebygg, lager, klubbhus og 
møterom            1 500 000  

12 Fannremsmoen Idrettshus - Aktivitetssal               700 000  

13 Knyken skisenter - klubb og møtelokaler            1 000 000  

14 Orkdal Folkebad - 25 meters konkurransebasseng           30 160 000  

15 Orkdal folkebad - Stupebasseng             9 100 000  

16 Orkdal folkebad - Opplæringsbasseng m rampe            8 060 000  

17 Orkdal Folkebad - Opplæringsbasseng m/ heis            7 800 000  

18 Orkdal folkebad - Aktivitetssal               910 000  

19 Knyken skisenter - Klubbhus/kjøkken               600 000  

20 Fannremsmoen kunstgrasbane Rehabilitering 7'erbane               200 000  

21 Fannremsmoen kunstgrasbane Rehabilitering 11'erbane            1 000 000  

22 Klatrehallen - Buldrehall            1 500 000  

23 Orklahallen - Klubb og møtelokaler for Basishall            1 000 000  

  Sum Søknadsbeløp          77 032 000  

 
Nærmiljøanlegg: 
 

Prioritet Anleggsnavn  Søknadsbeløp  

1 Aa skole - Krokstadøra Kunstgressbane 7'er               300 000  

2 Hoston Sandvolleyanlegg - 3 baneflater               600 000  

3 Orklandbadet nærmiljøanlegg 4 anlegg i aktivitetsparken            1 200 000  

4 Knyken trimanlegg               300 000  

  Sum Søknadsbeløp            2 400 000  
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Hovedutvalg kultur, idrett og folkehelse har behandlet saken i møte 04.12.2019 
sak 1/19 
 
Behandling i Hovedutvalg kultur, idrett og folkehelse 04.12.2019: 
 
 
Votering: 
Som rådmannens innstilling: Enstemmig vedtatt.  
 
 
Vedtak  
 
Kommunestyret vedtar følgende prioritering av søknader om spillemidler for 2020: 
Ordinære anlegg: 

Prioritet Anleggsnavn  Søknadsbeløp  

1 Heggøya Arena - Meldal Fotballhall AS            1 700 000  

2 Orkanger idrettsforening - Idrettshus/Klubbhus/Garderobe            1 500 000  

3 U & IL  Glimt Kunstgressbane            1 350 000  

4 Heggøya Arena - Delanlegg friidrett               800 000  

5 Hoston Storstue - Idrettshus/Klubbhus/Garderobe            3 000 000  

6 Orkanger idrettsforening - Aktivitetssal i Idrettshus               700 000  

7 Knyken skisenter - Lager            1 000 000  

8 Svorkmo Kunstgressbane            2 178 000  

9 Lensvik Idrettslag - Idrettshus/Klubbhus/Møtelokaler               838 000  

10 Asbøll ski- og friluftsanlegg - drifts og lagerbygg               436 000  

11 
Fannremsmoen Idrettshus - garderobebygg, lager, klubbhus og 
møterom            1 500 000  

12 Fannremsmoen Idrettshus - Aktivitetssal               700 000  

13 Knyken skisenter - klubb og møtelokaler            1 000 000  

14 Orkdal Folkebad - 25 meters konkurransebasseng           30 160 000  

15 Orkdal folkebad - Stupebasseng             9 100 000  

16 Orkdal folkebad - Opplæringsbasseng m rampe            8 060 000  

17 Orkdal Folkebad - Opplæringsbasseng m/ heis            7 800 000  

18 Orkdal folkebad - Aktivitetssal               910 000  

19 Knyken skisenter - Klubbhus/kjøkken               600 000  

20 Fannremsmoen kunstgrasbane Rehabilitering 7'erbane               200 000  

21 Fannremsmoen kunstgrasbane Rehabilitering 11'erbane            1 000 000  

22 Klatrehallen - Buldrehall            1 500 000  

23 Orklahallen - Klubb og møtelokaler for Basishall            1 000 000  

  Sum Søknadsbeløp          77 032 000  

 
Nærmiljøanlegg: 
 

Prioritet Anleggsnavn  Søknadsbeløp  

1 Aa skole - Krokstadøra Kunstgressbane 7'er               300 000  



 87  

2 Hoston Sandvolleyanlegg - 3 baneflater               600 000  

3 Orklandbadet nærmiljøanlegg 4 anlegg i aktivitetsparken            1 200 000  

4 Knyken trimanlegg               300 000  

  Sum Søknadsbeløp            2 400 000  

 
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
Eystein Steigen og Hanne Nyhus fratrådte som inhabil. 
Det ble stemt over om Lavrans Skuterud er habil. Skuterud ble erklært habil. 
 
Votering 
Hovedutvalg kultur, idrett og folkehelses innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Kommunestyret vedtar følgende prioritering av søknader om spillemidler for 2020: 
Ordinære anlegg: 

Prioritet Anleggsnavn  Søknadsbeløp  

1 Heggøya Arena - Meldal Fotballhall AS            1 700 000  

2 Orkanger idrettsforening - Idrettshus/Klubbhus/Garderobe            1 500 000  

3 U & IL  Glimt Kunstgressbane            1 350 000  

4 Heggøya Arena - Delanlegg friidrett               800 000  

5 Hoston Storstue - Idrettshus/Klubbhus/Garderobe            3 000 000  

6 Orkanger idrettsforening - Aktivitetssal i Idrettshus               700 000  

7 Knyken skisenter - Lager            1 000 000  

8 Svorkmo Kunstgressbane            2 178 000  

9 Lensvik Idrettslag - Idrettshus/Klubbhus/Møtelokaler               838 000  

10 Asbøll ski- og friluftsanlegg - drifts og lagerbygg               436 000  

11 
Fannremsmoen Idrettshus - garderobebygg, lager, klubbhus og 
møterom            1 500 000  

12 Fannremsmoen Idrettshus - Aktivitetssal               700 000  

13 Knyken skisenter - klubb og møtelokaler            1 000 000  

14 Orkdal Folkebad - 25 meters konkurransebasseng           30 160 000  

15 Orkdal folkebad - Stupebasseng             9 100 000  

16 Orkdal folkebad - Opplæringsbasseng m rampe            8 060 000  

17 Orkdal Folkebad - Opplæringsbasseng m/ heis            7 800 000  

18 Orkdal folkebad - Aktivitetssal               910 000  

19 Knyken skisenter - Klubbhus/kjøkken               600 000  

20 Fannremsmoen kunstgrasbane Rehabilitering 7'erbane               200 000  

21 Fannremsmoen kunstgrasbane Rehabilitering 11'erbane            1 000 000  

22 Klatrehallen - Buldrehall            1 500 000  

23 Orklahallen - Klubb og møtelokaler for Basishall            1 000 000  

  Sum Søknadsbeløp          77 032 000  

 
Nærmiljøanlegg: 
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Prioritet Anleggsnavn  Søknadsbeløp  

1 Aa skole - Krokstadøra Kunstgressbane 7'er               300 000  

2 Hoston Sandvolleyanlegg - 3 baneflater               600 000  

3 Orklandbadet nærmiljøanlegg 4 anlegg i aktivitetsparken            1 200 000  

4 Knyken trimanlegg               300 000  

  Sum Søknadsbeløp            2 400 000  

 
[Lagre]  
 
 

59/19 Orklandbadet KF - vedtekter og styre 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 11.12.2019 16/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 59/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Kommunestyret godkjenner vedlagte forslag til nye vedtekter for Orklandbadet KF. 
Følgende velges til styret for foretaket: 

1.  
2.  
3.  
4.  
5.  
6.  

Varamedlemmer:  

1.  
2.  
  

Følgende velges til leder og nestleder: 

• Leder -  

• Nestleder -  

 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 16/19 
 
Behandling i Formannskap 11.12.2019: 
Forslag i møtet 
Kommunestyret godkjenner vedlagte forslag til nye vedtekter for Orklandbadet KF. 
Følgende velges til styret for foretaket: 

1.Per Opøyen Leder 1 år 

2.Hanne Nyhus Nestleder 2 år 

3.Anders Voll Styremedlem 2 år 
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4.Tor Erik Sørensen Styremedlem 1 år 

5.Kari Holseth Styremedlem 2 år 

6.Hege Røttereng (fra  Skaun kommune) Styremedlem 2 år 

Varamedlemmer: 

Kari Fossvoll 1.varamedlem 1 år 

Morten Evjen 2.varamedlem 1 år 

Svein Erik Bjerkan Varamedlem Skaun 1 år 
Knut Andre Bjerke Varamedlem Skaun 1 år 

 
 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling med forslag til medlemmer – enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
 
Kommunestyret godkjenner vedlagte forslag til nye vedtekter for Orklandbadet KF. 
Følgende velges til styret for foretaket: 

1.Per Opøyen Leder 1 år 

2.Hanne Nyhus Nestleder 2 år 

3.Anders Voll Styremedlem 2 år 

4.Tor Erik Sørensen Styremedlem 1 år 

5.Kari Holseth Styremedlem 2 år 

6.Hege Røttereng (fra  Skaun kommune) Styremedlem 2 år 

Varamedlemmer: 

Kari Fossvoll 1.varamedlem 1 år 

Morten Evjen 2.varamedlem 1 år 

Svein Erik Bjerkan Varamedlem Skaun 1 år 
Knut Andre Bjerke Varamedlem Skaun 1 år 

 
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
Nestleder i Orklandbadet Hanne Nyhus fratrådte som inhabil. 
 
Votering 
Formannskapets innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
 
 
Kommunestyret godkjenner vedlagte forslag til nye vedtekter for Orklandbadet KF. 
Følgende velges til styret for foretaket: 

1.Per Opøyen Leder 1 år 

2.Hanne Nyhus Nestleder 2 år 

3.Anders Voll Styremedlem 2 år 
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4.Tor Erik Sørensen Styremedlem 1 år 

5.Kari Holseth Styremedlem 2 år 

6.Hege Røttereng (fra  Skaun kommune) Styremedlem 2 år 

Varamedlemmer: 

Kari Fossvoll 1.varamedlem 1 år 

Morten Evjen 2.varamedlem 1 år 

Svein Erik Bjerkan Varamedlem Skaun 1 år 
Knut Andre Bjerke Varamedlem Skaun 1 år 

 
 
 
[Lagre]  
 
 

60/19 Valg av eldreråd 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Valgutvalg 11.12.2019 35/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 60/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
 
Ingen innstilling. 

 
Valgutvalg har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 35/19 
 
Behandling i Valgutvalg 11.12.2019: 
Forslag i møtet: 
 

Medlemmer Varamedlemmer 

Politiker John Arne Dørdal PP Arne Samskott PP 

Anne Mari Svinsaas SV Mildrid Nesheim V 

  

Jofrid Krathellen Kalland, Agdenes  

Roar Tangvik, Agdenes Edith Størdal 

Aud Inger Kalseth, Meldal Anne Ytterhus Bjørgen 

Rolf Inge Furuhaug, Meldal Synnøve Mjøen 

Kristoffer Ingdal Øvre Orkdal pensjonistforening Oddbjørn Tallerås 

Aase Bach Orkanger pensjonistforening Rannveig Evjen 

Bjørn Svensen Orkdal pensjonistforening Kåre Solberg 

 
Votering 
Forslag i møtet – enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  

Medlemmer Varamedlemmer 

Politiker John Arne Dørdal PP Arne Samskott PP 
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Anne Mari Svinsaas SV Mildrid Nesheim V 

  

Jofrid Krathellen Kalland, Agdenes  

Roar Tangvik, Agdenes Edith Størdal 

Aud Inger Kalseth, Meldal Anne Ytterhus Bjørgen 

Rolf Inge Furuhaug, Meldal Synnøve Mjøen 

Kristoffer Ingdal Øvre Orkdal pensjonistforening Oddbjørn Tallerås 

Aase Bach Orkanger pensjonistforening Rannveig Evjen 

Bjørn Svensen Orkdal pensjonistforening Kåre Solberg 

 
Skriv inn vedtaket her 
 
 
 
 
Votering 
Forslag i møtet – enstemmig vedtatt. 

 
Votering 
Valgutvalgets innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
 
Kommunestyres vedtak  
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 

Medlemmer Varamedlemmer 

Politiker John Arne Dørdal PP Arne Samskott PP 

Anne Mari Svinsaas SV Mildrid Nesheim V 

  

Jofrid Krathellen Kalland, Agdenes  

Roar Tangvik, Agdenes Edith Størdal 

Aud Inger Kalseth, Meldal Anne Ytterhus Bjørgen 

Rolf Inge Furuhaug, Meldal Synnøve Mjøen 

Kristoffer Ingdal Øvre Orkdal pensjonistforening Oddbjørn Tallerås 

Aase Bach Orkanger pensjonistforening Rannveig Evjen 

Bjørn Svensen Orkdal pensjonistforening Kåre Solberg 

 

 
 
 
[Lagre]  
 
 

61/19 Valg av sakkyndig nemnd for eiendomsskatt 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Valgutvalg 23.10.2019 19/19 

2 Valgutvalg 11.12.2019 34/19 

3 Kommunestyre 18.12.2019 61/19 
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Rådmannens innstilling: 
 
Som sakkyndig nemnd for eiendomsskatt velges: 

Leder: Varamedlem: 

Nestleder: Varamedlem: 

Medlem Varamedlem: 

-  
 
 
Valgutvalg har behandlet saken i møte 23.10.2019 sak 19/19 
 
Behandling i Valgutvalg 23.10.2019: 
Forslag: 
Saken utsettes. 
 
Votering 
Utsettelsesforslaget – enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Saken utsettes. 
Skriv inn vedtaket her 
 
 
Valgutvalg har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 34/19 
 
Behandling i Valgutvalg 11.12.2019: 
Forslag i møtet: 
Som sakkyndig nemnd for eiendomsskatt velges: 

Leder: Rasmus Skålholt Varamedlem: Arnt Kvam 

Nestleder: Ola Fossvoll Varamedlem: Joar Tøndel 

Medlem: Marith Bjørklund Størseth Varamedlem: Henriette 
Skogstad 

 
 
 

Rådmannens innstilling: 
Ingen. 
 
Votering 
 
Forslag i møtet – enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
 
Som sakkyndig nemnd for eiendomsskatt velges: 

Leder: Rasmus Skålholt Varamedlem: Arnt Kvam 

Nestleder: Ola Fossvoll Varamedlem: Joar Tøndel 

Medlem: Marith Bjørklund Størseth Varamedlem: Henriette 
Skogstad 
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Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering 
Valgutvalgets innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Skriv inn vedtaket her 
Som sakkyndig nemnd for eiendomsskatt velges: 

Leder: Rasmus Skålholt Varamedlem: Arnt Kvam 

Nestleder: Ola Fossvoll Varamedlem: Joar Tøndel 

Medlem: Marith Bjørklund Størseth Varamedlem: Henriette 
Skogstad 

 
 
[Lagre]  
 
 

62/19 Valg av klagenemnd for eiendomsskatt 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Valgutvalg 23.10.2019 20/19 

2 Valgutvalg 11.12.2019 33/19 

3 Kommunestyre 18.12.2019 62/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Som klagenemnd for eiendomsskatt velges: 

Leder: Varamedlem: 

Nestleder: Varamedlem: 

Medlem Varamedlem: 

-  
 
 
Valgutvalg har behandlet saken i møte 23.10.2019 sak 20/19 
 
Behandling i Valgutvalg 23.10.2019: 
Forslag: 
Saken utsettes. 
 
Votering 
Utsettelsesforslaget – enstemmig vedtatt. 
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Vedtak  
Utsettelsesforslaget – enstemmig vedtatt. 
 
Skriv inn vedtaket her 
 
 
Valgutvalg har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 33/19 
 
Behandling i Valgutvalg 11.12.2019: 
Forslag i møtet: 
Som klagenemnd for eiendomsskatt velges: 

Leder: Kjell Rønningsbakk SV Varamedlem: Stein Elshaug H 

Nestleder: Helge Ringli FRP. Varamedlem: Marit Halsetrønning AP 

Medlem Eva Solstad H. Varamedlem: Kristian Martin Fremstad 
SP 

 
 
Votering 
Forslag i møtet – enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
 
Som klagenemnd for eiendomsskatt velges: 

Leder: Kjell Rønningsbakk SV Varamedlem: Stein Elshaug H 

Nestleder: Helge Ringli FRP. Varamedlem: Marit Halsetrønning AP 

Medlem: Eva Solstad H. Varamedlem: Kristian Martin Fremstad 
SP 

 
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering 
Valgutvalgets innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
Som klagenemnd for eiendomsskatt velges: 

Leder: Kjell Rønningsbakk SV Varamedlem: Stein Elshaug H 

Nestleder: Helge Ringli FRP. Varamedlem: Marit Halsetrønning AP 

Medlem: Eva Solstad H. Varamedlem: Kristian Martin Fremstad 
SP 

 
 
 
 
[Lagre]  
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63/19 Valg av kommunalt råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Valgutvalg 11.12.2019 36/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 63/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Ingen innstilling. 

 
 
Valgutvalg har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 36/19 
 
Behandling i Valgutvalg 11.12.2019: 
Forslag i møtet: 

Medlemmer: Varamedlemmer: 

Arild Røland SP Olav Huseby AP 

Mona Størdal MDG Hallvard Hansen PP 

  

Kari Haugen Gjønnes Karsten Engen 

Jan Morten Almli Pia Istad 

Ellinor Lauvsnes Anita Lindgren 

John Esten Skjærli Bente Bostad 

Marion Jensen Aud-ThorildAndersen 

 
 
 
Votering 
Forslag i møtet – enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Forslag i møtet: 

Medlemmer: Varamedlemmer: 

Arild Røland SP Olav Huseby AP 

Mona Størdal MDG Hallvard Hansen PP 

  

Kari Haugen Gjønnes Karsten Engen 

Jan Morten Almli Pia Istad 

Ellinor Lauvsnes Anita Lindgren 

John Esten. Skjærli Bente Bostad 

Marion Jensen Aud-ThorildAndersen 

 
 
. 
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Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering 
valgutvalgets innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
Som kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne velges: 

Medlemmer: Varamedlemmer: 

Arild Røland SP Olav Huseby AP 

Mona Størdal MDG Hallvard Hansen PP 

  

Kari Haugen Gjønnes Karsten Engen 

Jan Morten Almli Pia Istad 

Ellinor Lauvsnes Anita Lindgren 

John Esten. Skjærli Bente Bostad 

Marion Jensen Aud-ThorildAndersen 

 
 
 
[Lagre]  
 
 

64/19 Valg av Forliksråd 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Valgutvalg 11.12.2019 32/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 64/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Som Forliksråd for Orkland og Rindal kommuner velges: 

Medlemmer fra Orkland: Varamedlemmer  

1. 1. fra Rindal 

2. 2. 

3. 3. 

 
Som møtefullmektiger for forliksrådet oppnevnes: 

 
 
Valgutvalg har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 32/19 
 
Behandling i Valgutvalg 11.12.2019: 
Forslag i møtet: 

Medlemmer fra Orkland: Varamedlemmer  

1.Atle Ingar Kjelstad SP 1. Sigmund Moen Trønsdal Rindal 
kommune 

2.Sofie Theman-Tolonen SV 2.Mildrid Nesheim V 
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3.Eva Solstad H 3.Jannicke Andresen PP 

 
 
Administrasjonen oppnevner møtefullmektiger for forliksrådet. 
 
Votering 
 
 
Vedtak  
 
Som Forliksråd for Orkland og Rindal kommuner velges: 

Medlemmer fra Orkland: Varamedlemmer  

1.Atle Ingar Kjelstad SP 1. Sigmund Moen Trønsdal Rindal kommune 

2.Sofie Theman-Tolonen SV 2.Mildrid Nesheim V 

3.Eva Solstad H 3.Jannicke Andresen PP 

 
Administrasjonen oppnevner møtefullmektiger for forliksrådet. 
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
Forslag fra Ordfører Oddbjørn Bang: 
Gabriel Eikli erstatte Eva Solstad 
 
Votering 
Ordførers forslag – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Som Forliksråd for Orkland og Rindal kommuner velges: 

Medlemmer fra Orkland: Varamedlemmer  

1.Atle Ingar Kjelstad SP 1. Sigmund Moen Trønsdal, Rindal kommune 

2.Sofie Theman-Tolonen SV 2.Mildrid Nesheim V 

3.Gabriel Eikli 3.Jannicke Andresen PP 

 
Administrasjonen oppnevner møtefullmektiger for forliksrådet. 
 
 
[Lagre]  
 
 

65/19 Valg av representant Revisjon Midt-Norge SA 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Valgutvalg 11.12.2019 31/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 65/19 
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Rådmannens innstilling: 
 
Ingen innstilling. 

 
 
Valgutvalg har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 31/19 
 
Behandling i Valgutvalg 11.12.2019: 
Forslag i møtet: 
Som representant velges Knut Even Wormdal SBL. 
Som vararepresentant velges varaordfører Are Hilstad AP 
Votering 
Forslag i møtet – enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Som representant velges Knut Even Wormdal SBL. 
Som vararepresentant velges varaordfører Are Hilstad AP 
 
Skriv inn vedtaket her 
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering 
Valgutvalgets innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
Som representant velges Knut Even Wormdal SBL. 
Som vararepresentant velges varaordfører Are Hilstad AP 
 
 
 
 
[Lagre]  
 
 

66/19 Valg av representanter til representantskapet Torshus 
Folkehøgskule 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Valgutvalg 11.12.2019 30/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 66/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Som representanter for rådet for Torshus Folkehøgskule velges: 
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Medlemmer: Varamedlemmer: 

1 1 

2 2 

3 3 

4 4 

  

 
 
 
Valgutvalg har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 30/19 
 
Behandling i Valgutvalg 11.12.2019: 
Forslag i møtet: 
Som representanter for rådet for Torshus Folkehøgskule velges: 

Medlemmer: Varamedlemmer: 

1.Mildrid Nesheim V 1.Berit Westrum Johansen SBL. 

2.Lavrans Skuterud V 2.Hanne Kvernmo Rye V 

3.Ivar Konrad Gangås Krf. 3.Eva Solstad H 

4.Trude Cathrine Tevik Gulbrandsen AP 4.Are Hilstad 

  

 
 
Votering 
Forslag i møtet – enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
 
Som representanter for rådet for Torshus Folkehøgskule velges: 

Medlemmer: Varamedlemmer: 

1.Mildrid Nesheim V 1.Berit Westrum Johansen SBL. 

2.Lavrans Skuterud V 2.Hanne Kvernmo Rye V 

3.Ivar Konrad Gangås Krf. 3.Eva Solstad H 

4.Trude Cathrine Tevik Gulbrandsen AP 4.Are Hilstad AP 

  

 
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering 
Valgutvalgets innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Som representanter for rådet for Torshus Folkehøgskule velges: 

Medlemmer: Varamedlemmer: 

1.Mildrid Nesheim V 1.Berit Westrum Johansen SBL. 

2.Lavrans Skuterud V 2.Hanne Kvernmo Rye V 
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3.Ivar Konrad Gangås Krf. 3.Eva Solstad H 

4.Trude Cathrine Tevik Gulbrandsen AP 4.Are Hilstad AP 

 

[Lagre]  
 
 

67/19 Valg av representant og vararepresentant til 
representantskapet Konsek Trøndelag IKS 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Valgutvalg 11.12.2019 29/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 67/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Ingen. 

 
 
Valgutvalg har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 29/19 
 
Behandling i Valgutvalg 11.12.2019: 
Forslag i møtet: 
Representant: varaordfører Are Hilstad AP 
Vararepresentant: ordfører Oddbjørn Bang SP 
Votering 
Forslag i møtet – enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Som representant velges varaordfører Are Hilstad AP 
Som vararepresentant velges ordfører Oddbjørn Bang SP 
Skriv inn vedtaket her 
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering 
Valgutvalgets innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
 
Kommunestyres vedtak  
Som representant velges varaordfører Are Hilstad AP 
Som vararepresentant velges ordfører Oddbjørn Bang SP 
 
 
 
[Lagre]  
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68/19 Stiftelsen Orkla Gjestebolig - valg av styrerepresentant 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Valgutvalg 11.12.2019 28/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 68/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Ingen. 

 
 
Valgutvalg har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 28/19 
 
Behandling i Valgutvalg 11.12.2019: 
Forslag i møtet: 
Styrerepresentant varaordfører Are Hilstad AP 
Vararepresentant Anne Mari Svinsaas SV 
 
Votering 
Forslag i møtet – enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Styrerepresentant varaordfører Are Hilstad AP 
Vararepresentant Anne Mari Svinsaas SV 
 
Skriv inn vedtaket her 
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering 
Valgutvalgets innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
Styrerepresentant varaordfører Are Hilstad AP 
Vararepresentant Anne Mari Svinsaas SV 
 
 
[Lagre]  
 
 

69/19 Valg av representanter til Politirådet i Orkland 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
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1 Valgutvalg 11.12.2019 27/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 69/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Ingen innstilling. 

 
 
Valgutvalg har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 27/19 
 
Behandling i Valgutvalg 11.12.2019: 
Forslag i møtet: 
Som politiske representanter velges: 
Yassin Mahamoud Elmi SV 
Eva Solstad H. 
 
Votering 
Forslag i møtet - enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Som politiske representanter velges: 
Yassin Mahamoud Elmi SV 
Eva Solstad H. 
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
Forslag fra Kristian Martin Fremstad: 
Maj Britt Svorkdal Hess velges som medlem av Politirådet i Orkland 
 
Votering (49 medlemmer) 
Yassin Mahamoud Elmi - enstemmig vedtatt. 
 
Alternativ forslag: 
Eva Solstad  - 14 stemmer (Krf1, SBL3, R1, MDG1, PP3, H4, V1) 
Maj Britt Svorkdal Hess – 35 stemmer (SP15, AP16,SV2, Frp2) 
 
Kommunestyres vedtak  
Som politiske representanter velges: 
Yassin Mahamoud Elmi SV  
Maj Britt Svorkdal Hess SP. 
 
 
 
 
[Lagre]  
 
 

70/19 Valg av representant og vararepresentant til 110-sentralen 
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Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Valgutvalg 11.12.2019 26/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 70/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Ingen innstilling. 

 
 
Valgutvalg har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 26/19 
 
Behandling i Valgutvalg 11.12.2019: 
Forslag i møtet 
Som representant velges varaordfører Are Hilstad 
Som vararepresentant velges: ordfører Oddbjørn Bang 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak  
Som representant velges varaordfører Are Hilstad 
Som vararepresentant velges: ordfører Oddbjørn Bang 
Skriv inn vedtaket her 
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering 
Valgutvalgets tilråding – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Som representant velges varaordfører Are Hilstad 
Som vararepresentant velges: ordfører Oddbjørn Bang 
 
 
[Lagre]  
 
 

71/19 Valg av fjellstyre 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Valgutvalg 11.12.2019 37/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 71/19 
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Rådmannens innstilling: 
 
 
Valgutvalg har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 37/19 
 
Behandling i Valgutvalg 11.12.2019: 
Forslag i møtet 

Medlemmer: Varamedlemmer: 

Lars Ole Bjørnbet – leder Nils Arne Husdal 

Eva Solstad - nestleder Anne Lise Magnussen 

Heidi Jaksland Kvernmo  Ola Halsen 

Anders Husdal Terje Husdal 

Erik Gjeten Oddvar Kjøren 

 
 
Votering 
Forslag i møtet – enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
 
Som medlemmer av fjellstyret velges: 

Medlemmer: Varamedlemmer: 

Lars Ole Bjørnbet – leder Nils Arne Husdal 

Eva Solstad - nestleder Anne Lise Magnussen 

Heidi Jaksland Kvernmo Ola Halsen 

Anders Husdal Terje Husdal 

Erik Gjeten Oddvar Kjøren 

 
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
Oddbjørn Bang foreslår følgende endring: 
Terje Husdal velges som fast medlem og Anders Husdal velges som varamedlem. 
 
Votering 
Ordførers nye forslag – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
 
 

Medlemmer: Varamedlemmer: 

Lars Ole Bjørnbet – leder Nils Arne Husdal 

Eva Solstad - nestleder Anne Lise Magnussen 

Heidi Jaksland Kvernmo Ola Halsen 

Terje Husdal Anders Husdal 

Erik Gjeten Oddvar Kjøren 

 



 105  

[Lagre]  
 
 

72/19 Valg av revisor for Orkland kommune 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 11.12.2019 13/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 72/19 

 
 

Rådmannens innstilling: 
 
Orkland kommunestyre vedtar å velge Revisjon Midt-Norge SA til revisor. 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 13/19 
 
Behandling i Formannskap 11.12.2019: 
 
Votering 
Rådmannens innstilling – enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
 
Orkland kommunestyre vedtar å velge Revisjon Midt-Norge SA til revisor. 
 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering 
Formannskapets tilråding – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
 
Orkland kommunestyre vedtar å velge Revisjon Midt-Norge SA til revisor. 
 
[Lagre]  
 
 

73/19 Orkla sparebank - valg av medlemmer og varamedlemmer til 
generalforsamlingen 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Valgutvalg 11.12.2019 39/19 

2 Kommunestyre 18.12.2019 73/19 
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Rådmannens innstilling: 
 
Det velges 6 medlemmer og 4 varamedlemmer fra kommunestyret i Orkland 
Medlemmer: 
1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
 
Varamedlemmer: 
1. 
2. 
3. 
4. 

 
 
Valgutvalg har behandlet saken i møte 11.12.2019 sak 39/19 
 
Behandling i Valgutvalg 11.12.2019: 

Forslag i møte: 
Det velges 6 medlemmer og 4 varamedlemmer fra kommunestyret i Orkland 
Medlemmer: 
1.Oddbjørn Bang SP 
2.Kari Hegna Sterten SP 
3.Are Hilstad AP 
4.Marit Halsetrønning AP 
5.Torstein Larsen PP 
6.Eva Solstad H 
 
Varamedlemmer: 
1.Helge Ringli FRP. 
2.Stine Gangås Rødt. 
3.Trude Cathrine Tevik Gulbrandsen AP 
4.Kristian Martin Fremstad SP 

 
Votering 
Forslag i møte – enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
 

 
Det velges 6 medlemmer og 4 varamedlemmer fra kommunestyret i Orkland 
Medlemmer: 
1.Oddbjørn Bang SP 
2.Kari Hegna Sterten SP 
3.Are Hilstad AP 
4.Marit Halsetrønning AP 
5.Torstein Larsen PP 
6.Eva Solstad H 
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Varamedlemmer: 
1.Helge Ringli FRP. 
2.Stine Gangås Rødt. 
3.Trude Cathrine Tevik Gulbrandsen AP 
4.Kristian Martin Fremstad SP 

 
 
 
Behandling i Kommunestyre 18.12.2019: 
 
 
Votering 
Valgutvalgets tilråding – enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  
 

 
Det velges 6 medlemmer og 4 varamedlemmer fra kommunestyret i Orkland 
Medlemmer: 
1.Oddbjørn Bang SP 
2.Kari Hegna Sterten SP 
3.Are Hilstad AP 
4.Marit Halsetrønning AP 
5.Torstein Larsen PP 
6.Eva Solstad H 
 
Varamedlemmer: 
1.Helge Ringli FRP. 
2.Stine Gangås Rødt. 
3.Trude Cathrine Tevik Gulbrandsen AP 
4.Kristian Martin Fremstad SP 
 
 

 
[Lagre]  
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Referatsaker 

Saknr Arkivsak Tittel 
1/19 19/00083-1 Opprettelse av ungdomsråd i Orkland kommune - 

status 

Notatet vedlegges i neste kommunestyremøte 
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Orienteringssaker 

Saknr Arkivsak Tittel 
3/19  Orientering om kommunalt foretak (KF) og 

kommunen v/Jurist Marit Risvaag 

 
 


